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PRAZNOVALI SMO 

Dokončanje kanalizacije v KS Volčji Potok je župan Tone Smolnikar 
označil kot enega najpomembnejših dogodkov ob letošnjem 
praznovanju občinskega praznika. 

•m 

Prenovljen odsek regionalne ceste Godič-Stahovica je kot i/ridn« zahte
ven in pomemben infrastrukturni objekt, pri katerem sta uspešno sode
lovali država in občina, odprl minister za promet in zveze mag. Janez 
Božič. 

V ^ ^ / ^ f ^ posebna serija po posebni ceni 

Rhythm&Blues 

Letošnji praznik občine Kam
nik, ki smo ga deseto leto prazno
vali v spomin na rojstni dan veli
kega rojaka, pesnika, generala 
Rudolfa Maistra, so zaznamovale 
Številne prireditve in odprtje po
membnih pridobitev - prenovlje
nega oc'seka regionalne ceste 
med Godičem in Stahovico z 
zgrajene komunalno infrastruk
turo in dokončanje večletne iz
gradnje kanalizacije v Volčjem 
Potoku. 

Prireditve ob občinskem praz
novanju je napovedalo četrto sre
čanje starosvetnih smučarjev in 
ljubiteljev smučanja po starem na 
Veliki planini v soboto, 19. marca. 
Dan pozneje, 20. marca, je Prvo 
slovensko pevsko društvo Lira s 
pevskimi prijatelji pripravilo glas
beni pozdrav pomladi. V torek, 
22. marca, smo v Domu kulture 
spremljali predstavitev knjige o 
kamniškem kulturniku in mece
nu Josipu Nikolaju Sadnikarju, v 
dvorani Glasbene šole Kamnik pa 
slavnostni koncert, posvečen spo
minu na Rudolfa Maistra. Na OŠ 
27. julija so 24. marca v sodelova
nju z Glasbeno šolo Kamnik pri
pravili recital ob spremljavi glas
be / naslovom Rudolf Maister v 
ljubezenski pesmi. Prireditve je 
povezala tudi priložnostna razsta
va ob 150-letnici kamniške majo
like v avli občinske zgradbe ter 
slovesno odprtje dveh za občino 
izredno pomembnih pridobitev: 
prenovljenega dela regionalne 
ceste Godič-Stahovica ter dokon
čanje izgradnje kanalizacije v KS 
Volčji Potok. 

Praznovanje občinskega praz
nika se je zaključilo z osrednjo 
slovesnostjo pri spomeniku Ru
dolfa Maistra in slavnostno sejo 
občinskega sveta s podelitvijo 
priznanj Občine Kamnik. 

O praznovanju na 7., 8. in 9. str. 
VERA M E J A Č 

Prejemniki letošnjih občinskih pri
znanj z županom, z leve: Ivan Hri
bar, Andrej Žalar, Marinka Apar-
nik, Polde Mihelič, Bogdan Potnik, 
Jože Klene, Primož Štele, (za Meša
ni pevski zbor Odmev), Sebastjan 
Vrhovnik, Dušan Lipovec, župan 
Tone Smolnikar, Stane Hribar, 
Gregor Hribar, Stanko Kregar (za 
Ansambel Nagelj), Franc Plahuta, 
Metod Humar se zaradi bolezni slo
vesne podelitve ni mogel udeležiti. 

Na slovesnosti pred novo urejenim 
spomenikom Rudolfa Maistra Je ob 
navzočnosti častne enote Slovenske 
vojske, župana, svetnikov, gostov in 
številnih občanov o velikem Kam
ilicami generalu Maistru spregovo
ril Kari Erjavec, minister za 
obrambo. Označil ga je kot enega 
od temeljev slovenske državnosti. 

V mesecu APRILU: 
SERVIS PRANJA IN LIKANJA SRAJC -

PETO SRAJCO (4+1) OPEREMO 
IN ZLIKAMO BREZPLAČNO! 

DOMŽALE a. KRANJ 
01/729-9000 04/2009000 

slhzrca m hmem IGA iMk'jm&iiBM 

Dodgtr^^ ma u^jja^ijmegecju^ 

Kamniški občan bo ponovno 
med vami v petek, 22. aprila. 
Gradivo oddajte do petka, 
15. aprila. 
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PNEUMATIC CENTER 
Nacionalni pradfljaloe in ri/sl'inulof 

Pl303l| 

NOV DELOVNI ČAS 
OD PONEDELJKA DO PETKA OD 8.00 DO 18.00, 

OB SOBOTAH OD 8.00 DO 1 » 0 0 

Vse cene so v SIT in veljajo 2« takojšnje gotovinsko plačilo. 
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PNEUMATIC CENTER 
P»r»vo 27, Kamnik, tal.. 01/83 08 380 

D O B R O Z A M E ! 
ČAJNO PECIVO DOMAĆICA 
Kras, 350 g KUHAN PR&UT 

pakirano ali 
postrežno, 
1 kg 
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Občina Kamnik bo aktivno 
sodelovala pri pripravi novega RRP 

Na dvaindvajseti seji so bi l i obč insk i svetniki zelo uč inkov i 
ti, saj so z enajst imi t o č k a m i dnevnega reda oprav i l i v treh 
urah. Na jpomembne jša točka tokratne seje je bi la razprava o 
tem, ali naj obč ina Kamnik sodeluje pr i pr iprav i regionalnega 
razvojnega načr ta (RRP) Ljubljanske urbane regije (LUR) za 
obdobje o d leta 2007 do 2013. 

Svetniki so sodelovanje naše obč ine pr i njegovi pr ipravi pod
prl i , obč insko upravo pa pozval i , da naj si prizadeva, da bi bi
lo v novi RRP vk l jučen ih č i m več projektov, ki so pomembn i za 
nadaljnji razvoj naše obč ine . Na seji pa smo slišali že tudi pr
ve pobude, naj obč i na Kamn ik izstopi iz LUR in se p r i k l j u č i 
kakšni drugi , manj razviti regiji, ker bo s tem lažje pr iš la do ev
ropskega razvojnega denarja. 

Poleg tega so svetniki na seji sprejeli tudi nač r tovano letno 
podraži tev ravnanja s komuna ln im i odpadki , ki je od prvega 
apri la dražje za tretjino. 

Regionalni razvojni program je 
temeljni razvojni dokument, ki si 
ga morajo vse regije pripraviti za 
vsako evropsko finančno obdobje 
posebej. Občinam pri pripravi te
ga dokumenta sicer ni treba sode
lovati, vendar si s takšno odločitvi
jo zaprejo vrata na vse evropske 
razpise, saj je sodelovanje pri pri
pravi RRP LUR prvi pogoj za kan
didaturo za sredstva iz evropskih 
skladov. Občine torej velike izbire 
pri tem nimajo, lahko pa si priza
devajo, da je RRP njihove regije na
pisan čimbolj po njihovi meri ozi
roma, da so vanj vključeni tudi 
projekti, ki so pomembni za posa
mezno občino. 

Občinska uprava meni, da je 
pristop k izdelavi RRP LUR za ob

čino Kamnik izrednega pomena, 
saj bomo samo na ta način vključe
ni v nadaljnji ra/voj regije in ures
ničevanje naših interesov. Poleg 
tega si s sodelovanjem v njegovi 
pripravi zagotavljamo pravico in 
možnost presoje programa,« je v 
obrazložitvi zapisal župan Anton 
Tone Smolnikar . Namen pro 
grama je priprava načrta dela na 
tistih področjih, na katerih bo tre
ba doseči medobčinsko sodelova
nje. Pripravo RRP bodo financira
le občine, deleži posameznih ob
čin pa bodo odvisni od števila pre
bivalcev. Priprava RRP LUR naj bi 
stala približno 13 milijonov tolar
jev, k temu pa naj bi naša občina 
prispevala približno 2,3 milijona 
tolarjev.« 

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK d.d. 
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OBVEST ILO O ZDRAVSTVENI USTREZNOST I PITNE V O D E 
V skladu z določili Pravilnika o pitni vodi ( Ur list RS. št. 19/04 in 35/04 ) Komunalno podjetje 
Kamnik d.d.. kot upravljalec vodovodnega sistema Iverje Kamnik, obvešča uporabnike o sklad
nostih (zdravstveni ustreznosti pitne vode), ugotovljenih v okviru notranjega nadzora, ki ga izva
jata upravtjalec in Zavod za zdravstveno varstvo Kranj in nadzora v okviru izvajanja monitoringa, ki 
ga izvaja Inštitut za varovanie zdravia Republike Slovenije. 
Tako spodnja tabela prikazuje podatke o vodovodnem sistemu za oskrbo s pitno vodo, število od
vzetih vzorcev in število neustreznih vzorcev pitne vode, ki so bili odvzeti v letu 2004: 
IME SISTEMA 
ZA OSKRBO S 
PITNO VODO 

IME 
OSKRBOVALNEGA 
OBMOČJA 

ŠTEVILO 
PREBIVALCEV 

DISTRIBUCIJA 
m Vdan 

DEZINFEKCIJA DRUGA 
PRIPRAVA 
VODE 

ME RJE KAMNIK IVERJE KAMNIK 21000 31000 NE NE 

Rezultati preskusov vzorcev pitne vode pridobljenih v okviru izvajanja 
NOTRANJEGA NADZORA 

ŠTEVILO VZORCEV ŠTEVILO NESKLADNIH 
VZORCEV 

ŠTEVILO VZORCEV 
E. COU 

VZORCI ODVZETI PRI 
PORABNIKIH NA PIPI 

REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA 
70 4 2 1 t 0 41 2 

ŠTEVILO VZORCEV ŠTEVILO NESKLADNIH VZORCEV VZORCI ODVZETI PRI 
PORABNIKIH NA PIPI 

REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA 
23 2 0 0 13 1 

Rezultati preskusov vzorcev pitne vode pridobljenih v okviru izvajanja MONI
TORINGA 2004 
MIKROBIOLOŠKA PRESKUŠANJA 
ŠTEVILO VZORCEV ŠTEVILO NESKLADNIH 

VZORCEV 
ŠTEVILO VZORCEV 
E. COU 

VZORCI ODVZETI PRI 
PORABNIKIH NA PIPI 

REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA 
25 2 8 0 0 0 25 2 

KEMUSKA PRESKUŠANJA 
ŠTEVILO VZORCEV ŠTEVILO NESKLADNIH VZORCEV VZORCI ODVZETI PRI 

PORABNIKIH NA PIPI 
REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA REDNA OBČASNA 

25 2 0 0 25 2 
Po načelih HACCP sistema in rezultatih preskusov vzorcev pitne vode je vo
da iz vodovodnega sistema Iverje Kamnik zdravstveno ustrezna. 
Zgoraj navedeni pravilnik o pitni vodi določa, da je upravljalec dolžan seznaniti 
uporabnike preko sredstev javnega obveščanja za tiste vodovodne sisteme, ki 
oskrbujejo 5000 ali več uporabnikov oziroma, ki zagotavljajo več kot povpreč
no 1000 m1 na dan. 
Iz poročila Zavoda za zdravstveno varstvo Kranj o kvaliteti pitne vode v letu 
2004 iz vodovodov Kamniška Bistrica-Godič, Poreber-Markovo, Pšajno-
vica. Palovče-Vranja Peč-Velika Lasna, ki so v upravljanju Komunalnega 
podjetja Kamnik je voda ocenjena kot zdravstveno ustrezna. 

kamniški 
OBČAN • Izdajatelj Bistrica, d.o.o.. Kamnik. Ljubljanska cesta 3/a. 

Odgovorna urednica Sala vn-jac. unlv. dipl. dum. 
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode 
informativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
votli Ministrstvo za kulturo RS. pod zaporedno številko 33.1 Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 10.200 izvodov in ga prejemajo 
gospodinjstva občine Kamnik brezplačno. 
Naslov uredništva: Kamnik. Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodUccm), tel.: 01/83-91-311, 041/662 » O , las: 01/83-19460, e-matti 
sasa.mejac«Ssiol.net Uradne ure uredništva: ponedeljek od H do 15 ure, 
sreda od 8 do 12. in od 13 do 17. ure. Nenaročenih člankov in fotografij ne 
honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk Set d.d.. Ljubljana, dne 
7. 4. 2005. 

Program bo nov, cilji 
pa ostajajo isti 

Lilijana Resinovič, direktori
ca Regionalne razvojne agen
cije (RRA) LUR. je svetnike naj
prej seznanila z lanskoletnim do
gajanjem na posameznih projek
tih, nato pa je predstavila šc posto
pek priprave in izhodišča novega 
KRI' /a pripravo novega RRP mo
ramo najprej kritično oceniti dose
danji RRP ter doseženo primerjati 
s cilji. Nato moramo na novo ana
lizirati razmere v regiji ter definira
ti naše prioritetne cilje v nasled
njem razvojnem obdobju. V na
slednji fazi bomo pripravili strate
gije in izvedbene projekte za tircs-
ničitev teh ciljev. Pred dokončnim 
oblikovanjem RRP pa moramo do
ločiti še izvajalec in način izvedbe 
projektov ter ga finančno in orga
nizacijsko uskladiti z državo,« je 
poudarila Rcsinovičeva. 

'Glede na to, da večina ciljev se-

vzel pa se je tudi, da bi nam RRA 
pomagala pri pridobivanju evrop
skih sredstev za gradnjo nove ob 
voznice, ki jo mesto tako potrebu
je. Toda po drugi strani je Zabav
nik i/ra/il upravičen pomislek o 
učinkovitosti regiji-, ki jo sestavlja 
veliko število občin z zelo različni
mi interesi in prioritetami. Tudi 
odbor za družbene dejavnosti so
delovanje občine pri pripravi no
vega RRP podpira, vendar je pred
sednica odbora Marjeta l iumar 
ob tem opozorila na nekaj pomanj
kljivosti. Po njenih besedah naša 
regija premalo pozornosti name
nja družbenim dejavnostim oziro
ma skrbi za bolne in starejše ter 
pomanjkanju stanovanj. Tudi 
zdravstvu bi morali po njenih be
sedah v prihodnje nameniti vee 
pozornosti, saj se delež starejših 
oseb v populaciji hitro povečuje. 
Pogrešamo tudi nove zaposlitve

ne možnosti, katerih pomanjkanje 
je v naši občini še posebej peni c. 

P r o m e t n e z a d e v e o s t a j a j o 

v r o k a h ž u p a n a 

i n o b č i n s k e u p r a v e 
Ena izmed točk tokratne seje se je nanašala tudi na urejanje 

cestnega prometa in prometno ureditev javnih površin na območ
ju občine Kamnik. Ivan Kenda, višji svetovalec za cestno - promet
no dejavnost, je v uvodnem nagovoru dejal, da so v predlaganem 
odloku upoštevane vse pripombe svetnikov iz prve obravnave, ra
zen tistih, ki so v nasprotju z zakonom o varnosti cestnega prome
ta (ZVCP). 

V razpravi je Daniel Kovačič v imenu svetniške skupine Zelenih 
Slovenije opozoril na nekaj cestnih problemov, ki še vedno niso re
šeni, zanimalo pa ga je tudi, na osnovi katerih predpisov se bo po 
novem odloku postavljala prometna signalizacija, kdo bo izdajal 
dovoljenja za začasno oziroma izredno parkiranje na površinah, 
kjer to ni dovoljeno, kako je z lokacijo za skladiščenje odpeljanih 
(umaknjenih) vozil in kdo bo izrekal globe. Višina glob je po nje
govem mnenju ustrezna, vendar se jih ne izreka dovolj dosledno. 

Sledila je razprava o amandmajih, ki so jih predlagali Tatjana So
nja Rot Djalil, svetnica ZLSD, ter svetniške skupine LDS, Zelenih Slo
venije in NSi. Amandmaja svetnice ZLSD in svetniške skupine LDS 
sta bila vsebinsko zelo podobna, saj je bila v obeh izražena želja, 
da bi župan s svojimi sodelavci del pristojnosti, povezanih z ureja
njem prometa in javnih površin, prenesel na občinski svet. Svetniš
ka skupina NSi pa se je v amandmaju zavzela, da bi globo za pre
koračitev dovoljenega časa parkiranja z desetih tisočakov zmanj
šali na pet, češ, da predolgo parkiranje ne ogroža prometne var
nosti. »Nekatere ceste v naši občini so deloma urejene po zaseb
nih zemljiščih, zato predpisani varovalni pasovi ob njih poseg na 
zasebna zemljišča še povečujejo,« je v predstavitvi amandmaja Ze
lenih Slovenije dejal Daniel Kovačič. Njegov predlog, da se na teh 
cestah ne bi upoštevalo določil o varovalnem pasu, je občinska 
uprava zavrnila, ker varovalni pas ne posega v zasebno lastnino, 
ampak zgolj omejuje rabo tega prostora. Pred glasovanjem je Ivan 
Pristovnik, direktor občinske uprave, svetnikom pojasnil še to, da 
so po ZVCP za urejanje cestnega prometa in upravljanje z javnimi 
površinami v občinah pristojne izključno občinske uprave in da 
slednje svojih pristojnosti ne smejo prenašati na občinske svete, ker 
bi to lahko povzročilo velike pravno - formalne zaplete. »Pa tudi 
glede višine kazni za prekoračitev časa parkiranja je ZVCP zelo ja
sen in kot spodnjo mejo za tak prekršek navaja deset tisoč tolar
jev. Se pa strinjam, da so kazni visoke,« je priznal Pristovnik. Nje
govim pojasnilom svetniki niso mogli oporekati, zato so predlagani 
odlok na glasovanju sicer podprli, ob tem pa niso skrivali razoča
ranja, da na urejanje cestnega prometa in prometno urejanje jav
nih površin v prihodnje ne bodo imeli velikega vpliva. 

danjega RRP še ni dosežena, bodo 
imeli tudi v novem RRP pomemb
no vlogo sedanji cilji: sodelovanje 
med občinami, dostopnost (javni 
potniški prevoz), Izobraževanje in 
usposabljanje za ustvarjalnost, od
piranje svetu in ekološka in kultur
na mreža. 

Na RRA LI K se zavedajo, da Od 
projektov ne bo pričakovanih ko
risti ee javnost /. njimi ne ho dob
ro seznanjena, zato že sedaj veliko 
pozornosti namenjajo promociji 
projektov v širši javnosti. >V no
vem RRP ne bodo opredeljeni sa
mo cilji ampak tudi konkretni pro 
jekii. čeprav se zavedamo, da ima
jo nekatere občine v naši regiji 
vnaprej razdeljenega že tudi več 
kol ')<) odstotkov proračuna," je 
dejala direktorica RRA LUR in s 
tem opozorila na težave, ki bi jih 
novi RRP utegnil doživeti, ko bodo 
morale občine zastav I jene cilje za
celi tudi (finančno) uresničevati. 

V razpravi se je /a sodelovanje 
občine Kamnik pri pripravi pro
grama najprej zavzel Valentin Za
bavnik, predsednik odborov za 
kmetijstvo m gozdarstvo ter za ko
munalno ureditev in infrastruktu
ro Menil je. da si bomo ravno s 
lem programov v prihodnje naj
bolj določali kakovost življenja Za 

()bči nsko u pravi ipai >p< i/.arjam, da 
ji- naša občina vključena v premalo 
projektov, pa tudi občani o teh pro
jektih ne vedo dovolj. Zavedali se 
namreč moramo, da je RRP name
njen občinam, zato bi morali bolj 
aktiv no sodelovali v njegovi prij>r:i 
v i. - se je zavzela Mornarjeva in pred 
lagala, da se pri pripravi RRP malo 
več Spoštovanja izkaže tudi sloven
skemu jeziku. Na nekaj pomanjklji
vosti (irograma je v imenu Zelenih 
Slovenije opozoril tudi Daniel Ko
vačič in predlagal, da bi pri pripra
vi in izvedbi posameznih projektov 
sodelovali listi, ki določena področ
ja res dobro poznajo, 

V nadaljevanju se je razprava 
razvila v naštevanje projektov, ki 
bi morali najti svoje mesto v no
vem RRP Marjeta Humar, svet 
[lica NSi, je tako opozorila na (1) 
potrebo po dokapitalizaciji Velike 
planine, (2) težko dosegljiva so 
glasja med občinami, ki sestavljajo 
našo regijo, (3) potrebo poevrop 
skem sofinanciranju izgradnje ko 
rnunalne infrastrukture, (i) |iosle-
dice varovanih območij za ljudi, 
(S) premajhno pozornost do pitne 
vode. odpadkov in javnega prevo
za, nenazadnje pa tudi na (6) kole
sarsko stezo in pešpot ob Kamniš
ki bistrici ki se v naši občini sploh 

R a v n a n j e s k o m u n a l n i m i 

o d p a d k i j e z a p r i l o m d r a ž j e 

z a t r e t j i n o 
Z lanskoletnim podpisom pogodbe s Holdingom Ljubljana se je 

naša občina zavezala, da bo v naslednjih letih ceno ravnanja s ko
munalnimi odpadki postopno povečevala z dosedanjih 9.000 tolar
jev za tono na končnih sto evrov za tono. Letos naj bi se tako ce
ne povečale za tretjino, aprila pa se je to tudi dejansko zgodilo. 

»V skladu s pogodbo s Holdingom Ljubljana predlagamo novo 
ceno odlaganja komunalnih odpadkov. Za tono odpadkov bomo 
po novem plačevali 12.130 tolarjev oziroma za 34,8 odstotka več 
kot doslej. Podražitev je sicer občutna, vendar je nova cena še ved
no relativno nizka, saj ne dosega še niti polovice končne cene sto
tih evrov za tono,« je podražitev pojasnil Aleš Škorjanc, podsek
retar - vodja občinskega oddelka za gospodarske javne službe. 

Gospodinjstva bodo tako od aprila naprej plačevala po 12,98 to
larjev za liter komunalnih odpadkov na mesec, gospodarstvo pa 
po 20,06 tolarjev. 

Svetniki večjih pripomb na nove cene niso imeli. Borut Žagar, 
svetnik ZLSD, je dejal, da cena zaenkrat sicer še ni pretirana, da pa 
bo vsako leto višja, zato bi bilo smiselno ponovno razmisliti o rav
nanju z našimi odpadki v prihodnje. Enake pomisleke je izrazil tu
di Dušan Štrajhar in dodal, da nas Holding Ljubljana sedaj drži za 
vrat, pa čeprav je občina Kamnik ena izmed njegovih ustanoviteljev. 

še ni Začela urejali. »RRP sicer pod 
piramo, toda v njem pogrešamo 
bolj jasno definirane cilje," ji- /a 
ključila Humarjeva. Na pomen 
mreže kolesarskih stez, in pešpoti 
v regiji je opozorila tudi Mojca 
NušaSvete , svetnica LDS. Po nje
nih besedah tovrstna infrastruktu
ra nima samo rekreacijskega po
mena ampak tudi prometnega in 
družabnega. »Ker v naši regiji na
stajajo vedno nova stanovanjska 
naselja, so tovrstne poti pomemb
na zbirališča občanov,« je dejala 
Svelelova 

Je bolje biti zadnji v 
mestu ali prvi na vasi? 

Povsem drugačne pomisleke pa 
je imel Anton Hočevar , svetnik 
SDS Po njegovem mnenju regi
onalizacija države poteka zelo hit
ro, zalo moramo paziti, da naša ob
čina ne bo za vedno ostala del 
osrednjeslovenske regije (LUR). 
•Zaradi razvitosti ta regija ne bo 
deležna velikih količin evropskega 
denarja, zato bi bilo smiselno, če
še občina Kamnik priključi kakšni 
drugi, manj razviti regiji, ki bo laž
je prišla do evropskega razvojnega 
denarja. Vprašanje je torej, ali je 
bolje biti zadnji v mestu ali prvi na 
vasi,« je menil Hočevar. RRP je tu
di po njegovem mnenju preveč 
splošen, v njem pa manjkajo pro
jekti za razvoj kmetijstva in višje 
šolskih izobraževalnih programov 
v naši občini. Tudi Franci Sprnk. 
njegov strankarski kolega, je v raz
pravi opozorila na prometne 
probleme ter razvoj turizma. Zani
malo pa ga je tudi, kilo bodo izva
jalci posameznih projektov in kak 
sna bo njihova finančna konstruk
cija. Janez Leskovec, svetnik NSi, 
je predlagal, da bi v RRP več pozor
nosti namenili ludi novim lokati 
jam za odlagališča odpadkov, no
vim virom energije ter prometnim 
povezavam, Marjan Sempri-
niož.nik. svetnik LDS, meni, da na 
še občine v novem RRP ni videli, 
zato se ji- zavzel, da bi vanj vključi

li ludi kakšnega izmed naših raz
vojnih programov. Podobno kol 
Hočevarja je tudi Dušana Straj-
barja, svetnika SDS, zanimalo, za
kaj občina Kamnik sodi ravno v 
najrazvitejšo Ljubljansko urbano 
regijo in ali ima naša občina izde 
lano razvojno strategijo ali vizijo o 
tem, kje je nase mesto v regiji. Vil
ko Dobovšek, svetnik NSi, je ob
činsko upravo opozoril, da se naša 
občina ne prijavlja na evropske 
razpise, čeprav nam tisi rezilih pro
jektov ne manjka. Številnim pri
pombam navkljub so svetniki pod
prli sodelovanje občine Kamnik 
pri pripravi novega regionalnega 
razvojnega programa. 

Agencija naj novega 
direktorja dobi čim 
prej 

Napredlog občinske uprave so 
svetniki podprli spremembo odlo
ka o enkratni denarni pomoči v 
občini Kamnik. Po besedah Anto
na Kamina, podsekretarja - vodje 
občinskega oddelka za družbene 
dejavnosti, so proračunska sred 
stva za enkratno denarno pomoč 
po nesreči izpadla iz letošnjega 
proračuna, napako pa je treba po 
praviti. Odbor za družbene dejav
nosti temu seveda ni nasprotoval, 
vendar se je njegova predsednica 
Marjeta Humar zavzela, da se /a 
ta namen nameni vsaj dva milijona 
tolarjev. Njeno pobudo je občin
ska uprava nuli sprejela. 

v razpravi o točki »Volitve in 
imenovanja« so svetniki v svet 
Mestne lekarne Kamnik kot pred 
slavnika ustanovitelja imenovalija-
neza Leskovca iz. Vrhpolja, Mira
na Jereba pa so do imenovanja ni>-
vega direktorja Agencije za razvoj 
turizma in podjetništva v občini 
Kamnik imenovali za vršilca dol 
znosti direktorja te agencije Janez 
Repanšek, svetnik SDS, se je ob 
tem zavzel, da se novi razpis /a tli 
rektorja agencije izvede čim prej. 

ZORANJERLB 

Z o b č i n s k i m i s t a n o v a n j i 

b i m o r a l i u p r a v l j a t i š e b o l j 

p r e m i š l j e n o 
»Predlani je bil sprejet nov stanovanjski zakon, lani pa še pravil

nik o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem. Zato moramo te
mu prilagoditi tudi občinske pravilnike, ki urejajo to področje,« je 
v uvodu k novemu občinskemu pravilniku o dodeljevanju neprofit
nih stanovanj v najem poudaril Bojan Mlakar, podsekretar - vodja 
občinskega oddelka za okolje in prostor. 

Svetniki so novi pravilnik pohvalili, vendar občinsko upravo opo
zorili na nekaj težav, ki onemogočajo še bolj učinkovito upravlja
nje s stanovanjskim fondom. V imenu svoje svetniške skupine je 
Marjeta Humar predlagala, naj se pri točkovanju oziroma obliko
vanju prednostne liste upošteva tudi trajanje bivanja v občini Kam
nik. Kandidati, ki v naši občini živijo dlje, naj imajo prednost pred 
tistimi, ki so se vanjo šele priselili,« je dejala. Po mnenju Braneta 
Goluboviča, svetnika LDS, bi bil pravilnik lahko bolj prilagojen na
šim razmeram. »V njem namreč pogrešam jasneje opredeljene 
prednostne skupine - na primer mlade družine, eno starševske dru
žine... 

Poleg tega bi kazalo izvesti tudi analizo o tem, kdo dejansko 
uporablja občinska stanovanja.« Njegovim pobudam se je pridru
žila tudi Mojca Nuša Svete in poudarila, da so neurejene eviden
ce o ustrezni izkoriščenosti ter subvencioniranju najemnin res ve
lik problem. Po njenih besedah bi morali te evidence redno in po
gosto posodabljati, saj bi z boljšim upravljanjem s stanovanji lah
ko nekaj prispevali tudi k čedalje bolj pereči problematiki nizke 
rodnosti. 
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NATURA 2000 KOT IZZIV IN PRILOŽNOST, 
NE KOT OVIRA V RAZVOJU 
Okrogla mi/a o tej temi z naslovom »Evropsko ekološko omrež
je Natura 2000« je potekala 16. marca v Lazah v Tuhin ju v orga
nizacij i Obč inske organizacije SLS Kamn ik in O b m o č n e enote 
kmetijsko gozdarske zbornice Ljubljana, izpostava Kamnik . 
Srečanja se je udeleži l tudi minister za okolje in prostor Janez 
Podobnik s sodelavcem Mladenom Bergincem, vodjo sektorja 
za varstvo narave, sekretarjem na MOP. Ministrstvo za kmetijst
vo, gozdarstvo in prehrano (MKGP) sta zastopala sekretarja 
Marta Hrustel-Majcen, vodja sektorja za sonaravno kmetijstvo, 
in Maksimil i jan Mohor i č , vodja sektorja za gozdarstvo, Službo 
Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj je zasto
pala sekretarka Duška Radovan, Kmetijsko gozdarsko zborn i 
co pa njen predsednik Peter Vrisk. 

Okrogle mize sta se udeležila 
tudi župana občin Kamnik in Ko
menda Tone Smolnikar in To
maž Drolec. Med udeleženci so 
bili tudi Sergij Daolio, vodja ka
bineta na MKGP, direktor Zavoda 
za gozdove RS Andrej Kermav-
ner, kamniški poslanec v Držav
nem zboru Rudi Veršnik, direk
tor Kmetijskega zavoda Ljubljana 
J o ž e Benec in številni drugi, ki 
so poleg lastnikov zemljišč, pred
stavnikov naravovarstvenih orga
nizacij in drugih do konca napol
nili dvorano v Lazah. 

Udeležence zanimivega sreča
nja so z odličnimi domačimi dob
rotami na začetku pogostile 
kmečke gospodinje, program pa 
se je pričel z glasbeno točko Joži
ce Kališnik in boža Matičiča, ki sta 
ubrano zapela in zaigrala nekaj le
pih narodnih pesmi. 

Zbrane je v okroglo mizo uve
del dr. Anton Svetlin, predsed
nik Obč inskega odbora SLS 
Kamnik , ki je pojasnil razloge, 
zlasti skrbi lastnikov zemljišč, ki 
so botrovali odločitvi za izvedbo 
okrogle mize, podal je osnovne 
podatke o celotnem kamniško-ko-
mendskem območju. Izpostavil je 
pomembnost projekta Natura 
2000, da bi uspeli zanamcem 
ohraniti biotsko raznovrstnost na 
tem območju, nato pa jc predal 
besedo povezovalcu Cirilu Smr-
kolju, predsedniku Območne 
enote KGZS Ljubljana, ki je spret
no izvedel zaupano mu nalogo. 

Natura 2000 naj bi 
zagotovila ohranjanje 
biotske raznovrstnosti 
ob hkratnem razvoju 
kmetijstva in tudi 
turizma 

Slovenija je z vstopom v lili pre
vzela veliko obveznosti. Med nji
mi tudi skrb za varovanje okolja, 
ki je med drugim tudi življenjski 
prostor številnih ogroženih žival
skih in rastlinskih vrst. V okviru 
lili je bil za njihovo zaščito izde
lan evropski program za zaščito 
biotske raznovrstnosti, poimeno
van Natura 2000. 

Vlada RS je z Urcclbo o poseb
n ih varstvenih območ j ih (ob
moč j i h Natura 2000) že aprila 
2004 določila območja Natura 
2000 v Sloveniji (glej Uradni list, 
št. 49/04). Območja so določena 
na podlagi Evropske direktive o 
liabilaiib in direktive o pticah in 
zajemajo dobro tretjino površine 
Slovenije. Direktivi določata, da 
se mora na območjih Nature 
2000 ohranjati ugodno stanje vrst 
plie in drugih živalskih ter rastlin
skih habitatnih tipov, katerih 
ohranjanje je v interesu lili. V Slo
veniji daje pravno osnovo projek
tu Zakon o ohranjanju narave 
(Uradni list, št. 96/04). 

Menina planina in del 
Velike planine 
vključena v območje 
Natura 2000 

Natura 2000 v Občini Kamnik 
(264 km', 26.500 prebivalcev) za
jema pomemben del ozemlja, 
predvsem na območju Menine 
planine in dela Velike planine, 
v Občini Komenda (2i km', 4630 
prebivalcev) pa približno 4 ha. Ra
zumljiva je skrb, ki so jo na okrog
li mizi izrazili lastniki zemljišč in 
oba župana, da bo Natura 2000 
omejevala ljudi na icm območju 
ter vplivala na gospodarski in soci
alni razvoj v prihodnosti. 

Iz prispevkov predstavnikov 
vlade je izhajalo sporočilo, kako 
Pomembno je, da sc zavemo po

mena naravnega bogastva, ki ga 
imamo na celotnem območju Slo
venije in tudi v občinah Kamnik 
in Komenda in da si ga želimo 
ohranjati naprej, tudi za naše bo
doče rodove. Hriboviti predeli 
kamniške občine so življenjski 
prostor tudi za nekatere ogrože
ne rastlinske in živalske vrste ter 
habitatne tipe, ki so navedeni v že 
zgoraj citirani Uredbi o posebnih 
varstvenih območjih (Uradni list, 
št. 49/04). Ohranjanje živalskih in 
rastlinskih vrst terhabitatov, ki so 
redki ali na evropski ravni ogrože
ni zaradi dejavnosti človeka, naj
pogosteje pomeni, da je na teh 
območjih potrebno vzdrževati 
ugodno stanje z različnimi ukrepi 

val zaskrbljenost lastnikov zem
ljišč na teh območjih, ki so sc tako 
lahko prvič nekoliko bližje sezna
nili z obravnavano problematiko. 
Poudarjeno je bilo, da pravzaprav 
v gospodarjenju z zavarovanimi 
območji ni potrebno ničesar spre
meniti, temveč le nadaljevati tako, 
kot so bili lastniki doslej vajeni. 

Omejitve nastopijo 
ob spremembi rabe 
zemljišč 

Glede na velike spremembe v 
lastniški strukturi, razvojnih usme
ritvah posameznih občin, pa ne 
moremo trditi, da ni nobenih ome
jitev. Omejitve se pojavijo tedaj, ko 
bi kdo želel spremeniti rabo dolo
čenih zemljišč. Natura 2000 ščiti 
zemljišča pred posegi kot so golo
sek, gradnje, itd. Postavljeno je bi
lo tudi vprašanje vplivnega ob
močja zavarovanih zemljišč, ki še 
povečuje površine, ki so pod var
stvenim režimom. Župana in neka
teri lastniki gozdov so izrazili skrb 
glede teh omejitev, predvsem pa 
je bilo jasno izraženo vprašanje od
škodnin za omejeno rabo. Čeprav 
je bila izražena bojazen, da za iz 
ravnavo novih omejitev ni novega 

denarja, ter da si »že ogledujejo 
kmetijski proračun, iz katerega bi 
želeli prerazporejati izravnalna 
sredstva« je bilo tudi nekaj opti
mističnih napovedi, da nova sred
stva so in da bodo. 

Pred nami so novi izzivi, ki se 
nanašajo na izdelavo razvojnih na
črtov in programov za novo fi
nančno perspektivo v letih 2007-
2013, predvideva se izdelava štu
dije O tem, kako tržiti proizvode 
in storitve na zavarovanih območ
jih, pri tem pa je neobhodno tvor
no sodelovanje lokalnih skupnos
ti in lastnikov zemljišč. V razvoj
nih programih je treba predvide
ti dejavnosti, ki podpirajo Naturo 
2000, omogočajo življenje ljudem 
na teh območjih, so tako privlač
ne, da se bodo tudi mladi odloča
li ostati tam in skrbeti za svojo 
zemljo, kot so to počeli njihovi 
predniki. V pripravo programov 
je treba vključiti vse strokovne 
službe v kmetijstvu in gozdarstvu, 
SC posebej pa lastnike zemljišč in 
lokalne skupnosti. 

»Natura 2000« naj bi zagoto
vila ohranjanje biotske razno
vrstnosti ob hkratnem razvoju 
kmetijstva in tudi turizma. Tak 
pristop nedvomno zahteva ozaveš
čene lastnike zemljišč, pripravlje
ne na nove izzive, dober razvojni 
program in ustrezno podporo. 

Zelo visoka udeležba na okrog
li mizi je prav gotovo dober znak, 
da nam ni vseeno, kako bomo 
gospodarili naprej in kaj bomo 
pustili našim bodočim rodovom. 
Posebna zahvala gre vsem, ki so 
dali svoje prispevke v obliki pred
stavitev in ludi v obliki komentar
jev v razpravi, zahvala gre tudi Jo
žici Ka l i šn ik in Božu M a t i č k u 
za res lep uvodni kulturni pro
gram, dr. A N T O N SVETLIN, 

predsednik Občinskega 
odbora SLS Kamn ik 

Fotografija: J O Ž E R O M Š A K 

(npr. za ohranitev obstoječih zna
čilnosti, preprečiti agromelioraci
je mokrišč, zagotavljanje miru 
okoli gnezdišč ipd.), ali zgolj naj
večkrat le nadaljevati z. obstoječi
mi dejavnostmi. 

V občini Kamnik (po podatkih 
iz leta 2002) leži kar 80 odstotkov 
občine v območjih z omejenimi 
dejavniki, 9 k.o. leži na območjih 
krajinskih parkov, S k.o. leži na 
območjih travnih habitatov, 3 k.o. 
SO pa na vodo varstvenem območ
ju. Kmetijsko bolj intenziven je ni
žinski del občine (Podgorje, 
Šmarca, Volčji Potok), kjer so te
žave zaradi gostih poselitev in tu
di peščenih tal. Še do včeraj neka
tere perspektivne kmetije se zara
di prostorsko ureditvenih omeji
tev ni' morejo širiti in povečevati 
proizvodnjo tako, da bi bile lahko 
konkurenčne na danes skupnem 
trgu l i I. Tudi v Občini Komenda, 
ki je kmetijsko sicer ugodnejša od 
kamniške občine, so le redki 
kmetje, ki bodo ob vseh omejit
vah, ki jih prinaša varovanje oko
lja, zlasti podtalnice, lahko vzdrža
li močno konkurenco. 

Natura 2000 ne 
prinaša strogih 
omejitev, kot to velja 
za naravne parke 

Pomembno je zavedanje, da je 
ohranjanje narave naša skupna 
naloga, ki mora biti ustrezno 
opredeljena, iz nje izhajajoče po
sledice in izravnalni ukrepi pa 
pravično porazdeljeni na vse ko-
ristnike ohranjene narave ob tem, 
da je treba zagotovili tudi osnov
no pridelavo živeža. 

Iz predstavitev, ki so bile prve v 
tem okolju, je bilo razvidno, da 
območja, zajeta v Naturo 2000, ni
so parki, torej ni posebnih omeji
tev kot veljajo v naravnih parkih, 
krnel kot daleč najboljši gospo
dar / zemljo je že od nekdaj gos
podaril tako, da je imel posluh za
njo, zalo smo tudi uspeli ohraniti 
bogastvo v takem obsegu, da bo 
to naš doprinos k širši domovini, 
Evropski uniji. 

V dvorani izzivajoči napis »Ali 
bomo lasiniki še gospodarji ali le 
sužnji na svoji zemlji« je vsem so
delujočim na okrogli mizi nakazo-

Svetniki sprašujejo 
in predlagajo 
Kdaj bo v Motniku mogoč priklop ISDN in ADSL? 

V Krajevnih skupnostih Motnik in Špitalič je še vedno prisoten prob
lem glede priklopa ISDN ali ADSL telefonskega priključka, saj kljub na
peljavi optičnega kabla in delne izgradnje nove centrale v Špitaliču pri
klop ni mogoč, opozarja svetnik Marjan Sempr imožn ik . 

Janez Senica iz Telekoma Slovenije, d.d., pojasnjuje, da Telekom Slo
venije vlaga velike napore v dograditev omrežnih kapacitet, s katerimi 
bi na vseh območjih zagotavljal tudi priključke preko sodobnejših teh
nologij in s tem tudi nove storitve. Ker zahtevajo takšne spremembe ve
lika investicijska vlaganja, je njihovo uvajanje postopno. 

Primer območja Motnika in Špitaliča je eden od tistih, kjer Telekom 
trenutno zagotavlja pogoje javne govorne telefonije na fiksni lokaciji 
preko analogne priključne točke. Nadgradnjo mrežnih kapacitet, s ka
tero bodo zainteresiranim lahko ponudili ludi sioritve ISDN in ADSL, bo
do na osnovi izkazanega interesa vključili v naslednji investicijski cikel. 
Predvidevajo, da bodo že v letošnjem letu pričeli z upravnimi postopki 
in ureditvijo prostorov za nove naprave, v okviru investicijskega plana 
za leto 2006 pa bodo pristopili k nabavi in montaži naprav ter prilago
ditvi omrežja. 

Telekom pa upa na sodelovanje vključenih pri izvajanju aktivnosti, po
vezanih s pridobivanjem soglasij. 

Sanacija plazu v Podstudencu se bo izvajala s sanacijo 
vodotoka in rekonstrukcijo regionalne ceste 

Krajani, ki živijo ob potoku O n a pod naseljem Podstudenec, preko 
svetnice Esme Rakov ič sprašujejo občinsko upravo glede sanacije po
sledic poplav šc iz let 1990, 1995 in 1998, V letu 1998 je bilo opravi jc-
no »geotehnično poročilo P ogledu pobočja nad hudournikom Črna v 
naselju Podstudenec«, v katerem vodnogospodarski inštitut - Družba za 
gospodarjenje z. vodami predlaga nadaljevanje natančnejših raziskav sta
bilnosti oziroma nestabilnosti pobočja, ki je poleg samega brega poto
ka tudi problematično. 

Ivan Kcnda pojasnjuje, da se v proračunu za leto 2005, v postavki 
6600, zagotovljeno 20 milijonov tolarjev za sofinanciranja sanacije pla
zu v Podstudencu, kar je zapisano tudi v obrazložitvi proračunske po
stavke. Dela obsegajo tako ureditev plazu, kot ludi rekonstrukcijo regi
onalne ceste R1-225 ter sanacijo brezin in struge vodotoka Urne. Obči
na svoj del namenja za sanacijo plazu, do izvedbe pa bo prišlo, če bo 
DRSC začel izvajati rekonstrukcijo ceste in hkrati tudi M( )P-ARS( > sana
cijo vodotoka. Zahtevnost sanacije je taka, da je potrebno omenjena dela 
izvajali sočasno! 

Postavljanje tabel z imeni vasi 
Tone Rajsar je pohvalil postavljanje tabel z imenom vasi po krajev

nih skupnostih občine Kamnik , a ga zanima, kdaj bodo tudi druge vasi 
dobile imena npr. Pšajnovica, Gabrovnica, Veliki in Mali Rakitovec, Hru-
ševka. Kostanj, Gradišče, Sidol, Stara sela. S tem tudi popotnik ve v ka
tero vas je prišel, ne pa da se ustavlja ob cesti in na podlagi hišnih šte
vilk ugotavlja kje je. 

Kot pravi Ivan Kenda, občinska uprava postavlja krajevne table v 
skladu s proračunsko postavko 661.3 »postavitev tabel /.a označitev na
selij.« Na območju celotne občine manjka še 8(1 tovrstnih oznak, zato bi 
bilo za realizacijo celovitega označevanja potrebno v naslednjih prora
čunih zagotoviti več sredstev. 

Vi sprašujete, 
župan odgovarja 

N.M. iz Kamnika sprašu
je, kdo je zadolžen za ure
janje okolice poslovne co
ne ob obvoznici in kdaj bo
do zagorele luči. 

Naj kar uvodoma odgovo
rim, da Občina Kamnik ni 
zadolžena za urejali jc delov
nega in bivalnega okolja, zelenic in parkirnih površin v ob
močju poslovne cone. kol Indi ne za upravljanje in vzdrževa
nje komunalnih objektov in naprav. 

Glede na zemljiškoknjižno slanje Občina ni lastnica zem
ljišč, jiač pa je lastnik pretežnega dela zemljišč Razvojni za
vod Domžale oziroma njegov pravni naslednik Razvojni za
vod, podjetje za poslovne sioritve d.d., Trzin. 

V letu 1991 je bila med leda nji m Skladom stavbnih zem
ljišč občine Kamnik in Razvojnim zavodom Domžale skici i je 
na /»/godba o plačilu sorazmernega dela stroškov za obšlo 
ječo komunalno ureditev ter o načinu izgradnje manjkajoče 
komunalne opreme stavbnega zemljišča v območju zazida/ 
nega načrta 89 del HM.i /arja. 

Predmet pogodbe je bilo pooblastilo Sklada slavnih zemljišč 
občine Kamnik Razvojnemu zavodu Domžale, da kol inves
titor izgradnje manjkajoče komunalne ureditve le-lo zgradi 
v svojem imenu in za svoj račun. 

Razvojni zavod Domžale seje zavezal zgraditi komunal 
ne vode v območju omenjenega zazidalnega otoka skladno 
s predpisanim načrtom in />o dimenzijah ter lokacijah, ki bi 
omogočale tudi eventualne nadaljnje opremljanje sosednjih 
območij s priključitvijo na primarne vode po določbah uprav-
Ijavcev komunalnih objektov in naprav. l'o končani izvedbi 
in pO pridobitvi Uporabnega dovoljenja je bil zavezan vso 
zgrajeno komunalno infrastrukturo predati v upravljanje 
pooblaščenim upravljavcem, 

/a urejanje okolice so zadolženi lastniki poslovnih objek
tov znotraj zazidalnega otoka, za ureditev razsvetljave jia in
vestitor gradnje komunalne opreme stavbnega zemljišča, to
rej Razvojni zavod. 

ANTON TONE SMOLNIKAR 
ŽUPAN 

K a m n i š k a t u r i s t i č n a 

p o n u d b a n a s e j m u 

P o č i t n i c e 

Občina Kamnik se je s svojim 
bogastvom naravnih, zgodovin
skih in kulturnih znamenitosti 
tudi letos predstavljala na ne
davnem sejmu Počitnice na 
Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani. Na največji predstavit
vi turistične ponudbe v Sloveni
ji, ki pa letos s skromno ponud
bo in obiskom nikakor ni upra
vičila svojega slovesa, se je ob
čina Kamnik predstavila v okvi
ru združenja Carniola, ki pove
zuje turistično ponudbo Kamni
ka, Kranja in Škofje Loke. Še na
prej ostaja zanimiva lansko leto 
uvedena kartica ugodnosti, po
imenovana Ugodno po Carni-
oli, ki nudi popuste pri različnih 
ponudnikih turističnih storitev 
na območju vseh treh občin. 

Agencija za razvoj turizma in 
podjetništva v občini Kamnik je 
razstavni prostor založila z obi
lico promocijskega gradiva s 
poudarkom na novih prenočit
venih zmogljivostih. Letos so se 
odločili, da brošuro Kam, kje, 
kaj, ki turistu služi kot vodnik 
po Kamniku in okolici, izdajo v 
dveh ločenih brošurah v sloven

skem in angleškem jeziku. V pr
vi knjižici, ki je zadržala staro 
ime, so zbrane informacije o 
gostinski, prenočitveni ponudbi 
in prireditvah v Kamniku in 
okolici. Druga knjižica pa pred
stavlja turistične znamenitosti 
mesta Kamnik in okolice, ki so 
na kratko opisane, začrtane na 
pregledni karti, navedene pa so 
tudi kontaktne informacije. 

Kot je povedal Miran Jereb, 
vršilec dolžnosti direktorja 
agencije za razvoj turizma in 
podjetništva v občini Kamnik, je 
bil letošnji sejem v primerjavi s 
preteklimi leti zelo slabo obis
kan, predvsem na račun močno 
okrnjene sejemske ponudbe. 
Na razstavnem prostoru kam
niške občine so obiskovalce zni-
male predvsem Terme Snovik, 
ki z novimi prenočitvenimi ka
pacitetami (v juniju bo namreč 
v prvem delu apartmajskega 
naselja na voljo 110 ležišč) po
stajajo še zanimivejše in bodo 
prav gotovo spodbudile razvoj 
turizma v Tuhinjski dolini in tu
di širše v občini. 

SAŠA ME JAĆ 
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ZA VSAKO MAMO 
IN VSAKEGA OTROKA 

»Vsaka mama in 
vsak otrok sta po
membna, ker ceni
mo vsako človeško 
življenje« piše v 
poslanici generalni 
direktor Svetovne 
zdravstvene orga
nizacije (SZO), ki je 
ob letošnjem sve
tovnem dnevu 
zdravja namenila 
veliko pozornost 
predvsem proble
mom dežel v raz
voju (Subsaharska 
Afrika in Južna 
Azija). Tam vsako 
leto zaradi vzro
kov, povezanih z 
nosečnostjo in po
rodom, umre več 
kot pol milijona 
žensk in 10,6 mili
jonov otrok, 40 % 
le-teh v prvem mesecu življenja. 

V Sloveniji se bodo odvijale akcije ob svetovnem dnevu zdravja 
pod geslom » Za vsako mamo in vsakega otroka«, čeprav tudi bolj 
natančen prevod gesla SZO »Vsaka mama in vsak otrok sta po
membna« velja tako za Evropo kot tudi za Slovenijo, kjer se sre
čujemo z upadanjem števila rojstev - z umiranjem naroda. Števi
lo otrok, ki jih rodi ženska v Sloveniji (povprečno1,2 otroka na žen
sko), je med najnižjimi v Evropi. Ženske se pozneje odločajo za no
sečnost, v letu 2003 je bila povprečna starost ob rojstvu prvega ot
roka 27,3 let. Zavedati se moramo, da se s starostjo rodovitnost 
manjša in vsak deseti par lahko pričakuje, da ne bo dobil otroka 
ravno takrat, ko si ga bo želel, ali pa ga po naravni poti sploh ne 
bo. Eden od dejavnikov za povečanje neplodnih parov je prav go
tovo odlaganje nosečnosti. 

Nizke rodnosti v Sloveniji ne moremo reševati ženske same. Tu 
je pomembna vsestranska opora partnerja. Izbira imeti otroka je 
sicer osebna izbira oziroma odločitev obeh partnerjev, a v tem se 
zrcali tudi celotno dogajanje v državi in družbi. 

»Zdrave matere in otroci so resnična vrednota družbe,« se gla
si eno od sporočil SZO ob svetovnem dnevu zdravja. Skrb za zdrav
je matere se začne že pred nosečnostjo, v obdobju deklištva. Za
to je na mestu spodbujanje deklet k zdravemu načinu življenja. 
Vendar so strokovnjaki zaskrbljeni, ker se ravno ta skupina prebi
valstva zaradi vsesplošno uveljavljenega ideala vitkosti najslabše 
prehranjuje in v poseganju po cigaretah ne zaostaja za fanti. 

V času nosečnosti je poudarek na zdravi prehrani z dodatkom 
folne kisline že pred nosečnostjo ali vsaj v prvih treh mesecih no
sečnosti.. Ta omogoča pravilni razvoja živčevja pri zarodku. Bodo
ča mati naj se izogiba aktivnemu in pasivnemu kajenju in pitju al
kohola. Razvoj ploda spremlja ginekolog na rednih pregledih no
sečnice in z ultrazvokom. Večina nosečnic se skupaj s partnerji ude
leži proti koncu nosečnosti Šole za starše, kjer se pripravijo na po
rod, na nego dojenčka, dobijo koristne napotke s strani pediatra, 
zobozdravnice in psihologinje. 

Za zdravje otroka je izredno pomembno dojenje, saj na ta na
čin otrok v prvih šestih mesecih življenja dobi vse hranljive snovi 
za zdrav telesni in duševni razvoj. Materino mleko ga tudi ščiti 
pred boleznimi in zmanjšuje možnost alergij. Dojenje mu omogo
ča še naprej tesen stik z mamo, ki mu daje občutek varnosti in top
line. Dojenje ima prednosti tudi za mamo. Mleko je že pripravlje
no, je toplo in čisto ter cenejše. Doječim materam se maternica 
prej povrne v normalno stanje in hitreje izgubijo odvečne maščo
be, ki so se nalagale v nosečnosti. 

Nekatere mame pa kljub želji in prizadevanju ne morejo dojiti. 
Te je potrebno pomiriti, jih seznaniti z drugimi načini hranjenja 
dojenčka in spodbuditi, da s svojim otrokom ohranjajo tesen te
lesni stik, ki bi ga bil deležen pri dojenju. 

Eno od sporočil SZO omenja tudi znanje, ki rešuje življenja v sve
tu. V našem okolju pa znanje pomaga mami oziroma staršema pri 
negi in vzgoji otroka, pri reševanju težav. Zato so materam name
njene mnoge informacije v ustni in pisni obliki s strani ginekološ
ke, patronažne službe in otroškega dispanzerja. V kratkem bo iz
šla tudi brošura v zvezi s pravicami nosečnic in mladih mamic s 
področja zdravja, socialnega varstva in delovnih razmerij, ki naj bi 
jo dobile nosečnice v prvih mesecih nosečnosti. Gotovo je za ma
mo in otroka pomembno, da te pravice dobro pozna, ker jih bo 
le tako lahko koristila v dobro otroka in sebe. 

Pri sestavljanju članka sem se vprašala, zakaj so misli namenje
ne samo mami in otroku. Kaj pa oče? Pa sem v besedilu SZO le naš
la stavek, ki omenja tudi očete: »Možje, partnerji, imajo ključno 
vlogo pri pospeševanju zdravja žensk in otrok.« 

Naj zaključim še z enim sporočilom SZO, ki ga lahko prenesemo 
v naše okolje in vzamemo resno: »Da bi dosegli spremembe, mo
ramo združiti moči in delo. Skupaj nam lahko uspe. Vsak od nas 
mora odigrati svojo vlogo.« 

MILENA CERAR, dipl.m.s. 
ZD Kamnik 

Na občnem zboru Občinske organizacije 
SLS Kamnik smo pregledali delo v lanskem letu 

Uspešno realizirali 
zastavljen program 

Društvo Mladinski center 
Šutna 38 - Kamnik 

Vabimo vas na 
O B Č N I ZBOR D R U Š T V A MLADINSKEGA CENTRA KAMNIK, 

ki bo v 
T O R E K , 12. 4. 2 0 0 5 , o b 18. uri 

v sejni sob i št. 17 - prit l ič je O b č i n e Kamnik . 
Vabimo stare in predvsem nove člane z idejami za kvalitetno preživljanje 

prostega časa otrok, družin v varnem in zdravem okolju. 
Društvo MC Kamnik 

Po zelo odmevni in dobro obis
kani okrogli mizi z naslovom Hv-
ropsko ekološko omrežje »Natura 
2000«. ki smo jo v OO SLS Kamnik 
organizirali skupaj s Kmetijsko 
gozdarsko zbornico Slovenije - iz
postavo Kamnik, smo v sredo. 16. 
marca, izpeljali še občni zbor Ob
činske organizacije SLS Kamnik. 

Dan, ki smo ga izbrali za naše 
srečanje, ni bil naključen, ampak 
usklajen na željo ministra za okolje 
in prostor ter predsednika naše 
stranke g. Janeza Podobnika, ki se 
je tega dne mudil prav na okrogli 
mizi na Lazah v Tuhinjski dolini. 

()bčni zbor se je začel z izvolitvi
jo in s pozdravnim nagovorom 
predsednika delovnega predsed
stva g. Franca Orešnika in nato na
daljeval po začrtanem programu 
sprejetega dnevnega reda. Oprav
ljenim formalnostim, ki so nujne 
za korektno delo takšnega zbora, 
so sledile predstavitve poročil, 
med katerimi moramo še posebej 
omeniti poročilo o delu občinske
ga odbora Slovenske ljudske stran
ke (OO SLS) v letu 2004. Po roč i 
lo je podal predsednik O O SLS 
Kamnik dr. Anton Svetlio. 

Če na kratko povzamemo neka
tere poudarke iz poročila, lahko 
rečemo, da je bil program, ki smo 
si ga zastavili v lanskem letu, us
pešno realiziran. V občinskem sve
tu smo sodelovali z enim občin

skim svetnikom g. Francijem Po
gačnikom. Na sejah občinskega 
odbora in sestankih svetniške sku
pine smo tekoče spremljali in ob
ravnavali občinsko problematiko. 
Posebna pozornost je bila posve
čena: 
- obravnavanju perečih proble

mov z območja naše občine in 
aktivno posredovanje stališč, 
pobud in predlogov preko svet
nika na sejah občinskega sveta, 

- skrbi za delo stranke na svojem 
območju. 

- sodelovanju pri pripravah na 
volitve F,U poslanca: kandidat 
mag. Franci But se je 27. maja 
predstavil tudi na osrednji prire
ditvi na Glavnem trgu v Kamni
ku , 
sodelovanju pri določanju kan
didatov in pripravah za volitve 
za poslanca DZ, 

- povezovanju in sodelovanju s 
sosednjimi občinskimi odbori 
SLS (Komenda, Domžale, Men
geš, Moravče...). 
Aktivno smo sodelovali na več 

sestankih regijskih odborov za Go
renjsko in na regijskem odboru 
Osrednje slovenske regije in na se
jah Glavnega odbora SLS. 

Za naše člane in simpatizerje 
SLS smo v preteklem letu organizi
rali dva pohoda. Prvi pohod na Go
ro k sv. Miklavžu je bil organiziran 
v juniju. Poleg prijetnega druženja 

Kamniški upokojenci o svojem delu 

Še več pozornosti 
pomoči potrebnim 

Najlepše priznanje š i roko razvejani dejavnosti kamniškega 
društva upokojencev so na nedavni letni skupščini D l I Kamnik 
dal i p redsedn ik i oko l i šk ih upokojensk ih druš tev ( D o m ž a l , 
Mengša, Trz ina , M o r a v č , K o m e n d e itd)., ki so v pozdravnih be
sedah kar po vrsti poudarjali , da tako pestrega programa in ta
ko lepe udeležbe pr i njegovi izvedbi sami še zdaleč niso uspe
li doseč i , čeprav se za to vsak po svojih m o č e h trudijo. 

Iz poroči la o lanskoletnem 
delu, ki ga je podal do lgo l e tn i 
de l a vn i p r e d s e d n i k d r u š t v a 
Stane S i m š i č je bilo moč raz
brati, da se je v društvu s 3300 
člani društvenih izletov udeleži
lo preko 1900 članov, pohodov 
in planinarjenje blizu osemsto, 
na kolesarske steze se je podalo 
460 udeležencev in podobno. 

Posebno pozornost so lani na
menili ugotavljanju potreb po 
pomoči na domu, saj so se vklju
čili med 12 občin, v katerih bo
do to področje sistematično 
spremljali. Zato bodo letos nada-

. življenja pa skrbijo pevski zbor, 
folklorna.skupina in pevke ljud
skih pesmi Predice. Njihova ak
tivnost se odraža tudi v kultur 
nem življenju Kamnika in širše. 

Ne gre pozabiti tudi ženske 
sekcije, ki je delovna že dve de
setletji. Lani je pripravila zelo 
bogato razstavo ročnih del. 

Predsednik Simšič je pouda
ril, da brez zavzetega dela čla
nov upravnega odbora, pover
jenikov, predsednikov odsekov 
ne bi mogli govoriti o takih re
zultatih. Zato se je vsem za nji
hov trud toplo zahvalil. 

Stane Simšič, predsednik DU Kamnik, je na letni skupščini poudaril, da 
se bo društvo skupaj s Pokrajinsko zvezo in Zvezo društev upokojencev 
Slovenije v prihodnje še bolj zavzelo in postavilo v bran zakonitih pra
vic upokojencev. 

Ijevali z anketo Pomoč na domu. 
Na potrebo po pomoči bodo 
opozarjali tudi pristojne službe. 

Veliko več kot simbolično da
rilce bolnim in onemoglim čla
nom društva ob obisku pomeni 
prijazen pogovor, smo slišali v 
razpravi o tako zažcijenih obis
kih ki so jih lani našteli preko 
500, kar je za petino več kol 
predlanskim. Na razgibano 
športno rekreativno aktivnost 
kaže tudi podatek, da je lani 
»normo za športno značko iz
polnilo kar 144 članov. 

Za razgibanost kulturnega 

V razpravi je sodeloval tudi 
p r e d s e d n i k Zveze d r u š t e v 
u p o k o j e n c e v S loveni je V i n 
ko Gobec , ki je opozoril pred
vsem na nekatera odprta vpraša 
nja v zvezi s predvideno novelo 
pokojninskega sistema in izpla
čilom dodatka za rekreacijo: pri 
tem je poudaril, da tega dodatka 
ne bi smeli smatrati kot socialni 
korektiv, pač pa kol zaslužen 
prispevek, namenjen za oddih 
in rekreacijo upokojencev in bi 
ga morali v nekaj letih povečati 
na raven dodatka zaposlenih. 

F.S. 

smo si pohodniki ogledali naravne 
in zgodovinske lepote sv. Miklav
ža, kjer so še posebne pozornosti 
vredni protiturško obzidje z 
obrambnim stolpom, cerkev 
sv. Miklavža, ki je bila tedaj v ob
navljanju, vodnjak in mežnarija s 
črno kuhinjo. OO SLS Kamnik je v 
dogovoru z OO SLS Komenda in 
vrhom stranke sprejel kandidatu
ro dr. Marte Ciraj za našo skupno 
kandidatko Komende in Kamnika 
za poslanko SLS v Državnem zboru 
Republike Slovenije. Sledila je ak
tivna predstavitev naše skupne 
kandidatke na območju občine, 
kjer se je naš ()bčinski odbor aktiv
no vključil v vse predvolilne aktiv
nosti. Te aktivnosti so bile v pomo
či in organiziranju predstavitev na 
še kandidatke po celotnem ob
močju Kamnika in organiziranju 
novinarskih tiskovnih konferenc 
in drugih srečanj. 

Drugi pohod v Tunjicc v sep
tembru je sovpadal s časom pred
volilne kampanje za volitve v Dr
žavni zbor. V okviru pohoda smo 
obiskali Tunjiški gaj in se udeleži
li sv. maše ter sodelovali pri pred
stavitvi naše kandidatke. 

V novembru smo se udeležili tu
di romanja k zavetniku blaženemu 
Antonu Martinu Slomšku Soorga-
nizatorja prireditve v Ponikvi (kraj 
poleg Šentjurja pri Celju) sta bili 
Slovenska ljudska stranka in Kme
tijsko gozdarska zbornica Sloveni
je v sodelovanju z Mariborsko sko 
fijo. Poudariti moramo, da je škof 
dr. Franc Krambergar sprejel in 
odobril pobudo našega člana g. Jo
žeta Romšaka in ostalih predlaga
teljev za razglasitev blaženega An
tona Martina Slomška za zavetnika 
kmetOV, slovenskega kmetijstva in 
kmetijskega slovstva. Predsednik 
SLS g. Janez Podobnik je ob soglas
ju Mariborske škofije na 13. tabo
ru SLS v Sevnici dne 5. septembra 
2004 javno izrazil podporo civilni 
iniciativi za razglasitev blaženega 
Antona Martina Slomška za zavet
nika kmetov, slovenskega kmetijst
va in kmetijskega slovstva in zago
tovil aktivno sodelovanje stranke 

V razpravo na občnem zboru se
ji aktivno vključil tudi g.Janez 
Podobnik. Pohvalil je delo Občin
skega odbora SLS v Kamniku in 
zgledno sodelovanje ZOO SLS Ko
menda pri lanskoletnih pripravah 
za volitve kandidatov v državni 
zbor. Po njegovem je ključ do us
peha v dobrem delu in zato je pre
pričan, da bo Občinski odbor na 
prihodnjih volitvah temu primer
no tudi nagrajen s strani volivcev. 
Na kratko je predstavil delo SLS v 
vladi in ocenil odnose v vladni ko
aliciji kot dobre in državotvorne. 
Se posebej je poudaril, da v vladni 
koaliciji ni nobenih trenj in nas
protujočih si stališč, da pa se bo 
SLS tudi naprej zavzemala za |ios 
ten in konstruktiven dialog. 

Občni zbor sta v svojih nagovo
rih pozdravila tudi g. P r i m o ž 
Ločn iškar , predsednik Regi
onalnega odbora Osrednja 
Slovenija, in g. Jakob Smolni 
kar, predsednik O O SLS Dom
žale, ki je dal pobudo o skupnem 
organiziranju Tabora SLS. Med 
gosti je bila tudi dr. Marta Ciraj, 
predsednica O O SLS Komen 
da, ki je v svojem pozdravnem na
govoru izrazila željo, da bi oba ob
činska odbora, podobno kol sla 
pri državno/borskih volitvah, še 
naprej dobro sodelovala. 

Razpravam na poročilo in po
zdravom gostov je na koncu sledi
la še predstavitev programa dela 
(K) SLS Kamnik za leto 2005, ki ga 
je podal predsednik dr. Anton 
Svetlin, in razprava o programu, ki 
so ga prisotni člani OO SLS Kam
nik soglasno podprli in potrdili. 

Občili zbor smo zaključili z že
ljo, da bi Občinski odbor SLS 
Kamnik še naprej deloval tako us
pešno kot je bilo to čutiti v zad
njih letih. Zelja prisotnih je bila, 
da se še okrcjii zaupanje volivcev 
do naših idej in kandidatov. Na 
Občinskem odboru SLS smo pre
pričanj, da sta blaginja občanov in 
razvoj kraja v veliki meri odvisna 
od ljudi, ki aktivno delujejo v do
mačem kraju. 

mag. JAN F.Z JF.RETI N A 

Novo vodstvo v Območni organizaciji 

Z L S D K a m n i k - K o m e n d a 
V luči bližajočega se kongresa stranke je bila 8. marca v Kamni

ku izvedena konferenca Območne organizacije Kamnik - Komen
da z namenom ocene dela v preteklih štirih letih, izvolitve vodstva 
stranke OO ZLSD Kamnik - Komenda in sprejetja smernic za delo 
v prihodnjem štiriletnem mandatu. 

Končna ter samokritična ocena preteklega dela članic in članov 
stranke je premajhna odzivnost stranke ZLSD na lokalne proble
matike ter nedodelan program dela v občinskem svetu, kar posle
dično uvršča stranko ZLSD med obrobne kreatorje pri oblikovanju 
smernic razvoja občine Kamnik. 

Novoizvoljeno vodstvo Območne organizacije ZLSD Kamnik -
Komenda je že na sami konferenci predstavilo usmeritve, na ka
terih se bo v letošnjem letu oblikoval dolgoročni program dela 
stranke za leta 2006 - 2009. Kot pravi novi predsednik Borut Ža
gar, bo šlo samo oblikovanje programa v smeri poudarka na pod
ročjih stanovanjske dejavnosti in prostorskega razvoja, socialne 
varnosti, podpori dejavnosti neprofitnih združenj, varstva okolja 
in pospeševanja razvoja turizma. 

V predsedstvu bodo poleg predsednika Boruta Žagarja delova
li še Jože Semprimožnik, Fadila Bužimkič - Halilovič kot podpred
sednika, Sašo Šalamun kot tajnik, funkcijo blagajnika bo poslej 
opravljal Matjaž Jug, po funkciji pa predstavnica Mladega Foru
ma Manca Prešeren ter predsednik nedavno ustanovljene občin
ske organizacije ZLSD Komenda Roman Dobnikar. 

V nadzornem odboru bodo v mandatu 2005/2009 delovali Mi
ha Vogrinc, Dušan Košir ter Stanislava Završnik. 

V novem mandatu premore ZLSD OO Kamnik - Komenda pomla
jeno ekipo ljudi, ki so bili pripravljeni sprejeti izziv prevzema vo
denja stranke v občinah Kamnik in Komenda in so željni pokaza
ti energijo, srčnost ter znanje pri oblikovanju ljudem prijaznih po
litik v obeh občinah. 

Novo vodstvo ZLSD Kamnik- Komenda (z leve): Matjaž Jug, Roman 
Dohnikar, Jože Semprimožnik, Borut Žagar, Sašu Šalamun, Fadila Bu-
žimkič-Halilovič. 
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Z Aloizem Francem, direktorjem Ete 

Racionalizacija stroškov je nujna za večjo 
konkurenčnost in dolgoročen obstoj 

Kval i te tn i i zde lk i , k i pr ihaja jo iz k a m n i š k e Ete, so z jese
n jo p r e p o z n a v n i p o d n o v o b l agovno z n a m k o Natureta, k i 
se je že uvel javi la, uspe lo ji je ce lo p rodre t i n a nove trge E U 
(Avstr i ja, Š vedska , Italija i n ce lo Rusi ja) , na katere s pre j 
š n j o b l agovno z n a m k o n i s o uspe l i p rod re t i . O u s p e h u no 
ve b lagovne znamke , m i n u l e m p o s l o v n e m letu, k i so ga za
z n a m o v a l e nepr i j azne r azmere n a s l o v e n s k e m t rž i š ču ž i 
v i lske industr i je , k o so ga p o vs topu S loveni je v E U v sep
t embru p rep lav i l i c enen i ( p r a v i l oma tudi man j kval i tetni ) 
i zde l k i , s m o se pogova r j a l i z d i r e k t o r j e m A l o j z e m F r a n 
c e m , k i že 24 let usmer j a doslej u s p e š n o i n p r o d o r n o pot 
k a m n i š k e Ete. 

Kot največjo pridobitev in 
novost v lanskem letu je direk
tor i/postavil spremembo bla
govne znamke lita, ki je kar 
osem desetletij predstavljala si
nonim kakovostnih izdelkov, 
obogatenih z znanjem in tradi
cijo, z novo blagovno znamko 
Natureta, 

»Za novo znamko Natureta 
smo se odločili predvsem zara
di lažjega in prepoznavnega na
stopa na tujih trgih, na katerih s 
prejšnjo znamko nismo uspeli. 
Natureta v igri besed različnih 
jezikov vselej zbudi pri kupcih 
asociacije na naravne izdelke, 
poleg lega smo stopili na trge z. 
osveženo, novo podobo, ki je 
drugačna od klasične ponudbe 
konzerviranih izdelkov. V Eti, ki 
je od svojih začetkov pred dob
rimi osemdesetimi leti prav s 
kakovostjo izdelkov, znanjem 
in sodobnim razvojem dosegla 
sloves največjega slovenskega 
proizvajalca vloženega sadja in 
zelenjave, so novo blagovno 
znamko razvili »v hiši«, spreme
nili pa niso le ime, ampak tudi 
obliko in volumen embalaže. 
Njihovi izdelki so tako v nekoli
ko širših, in stabilnejših kozarč
kih z 212, 314, SKO in 1053 ml 
v skladu z EU standardi in kup
cem še privlačnejši. 

»Prenova blagovne znamke 
in embalaže je za seboj potegni
la tudi spremembe v tehnološ
kem procesu, predvsem pa veli
ko stroškov, od katerih kar pre
cejšen del predstavlja promoci
ja, ki smo jo začeli intenzivno iz
vajati jeseni z oglaševalsko akci
jo, h kateri smo povabili znano 

igralko Štefko Drolčevo. Mo
ram priznali, da je bila odloči
tev prava, saj Štefka v vlogi babi
ce simbolizira staro Eto, ki pre
naša tradicijo na ljubko vnuki
njo. Zanimivo je tudi to, da je 
Drolčeva rojena v istem letu kol 
naša Kta«. 

Seveda pa se Eta z novo bla
govno znamko Natureta pred
stavlja tudi na mednarodnih ži
vilskih sejmih, kot sta nedavna 
sejma (Jasi v Celovcu in živilski 
sejem na Švedskem, v oktobru 
so se predstavljali na največjem 
sejmu prehrane na svetu Sial v 
Parizu, lelos je pred njimi sejem 
Antiga v Kolini. Kot kažejo prve 
analize, so izdelki pod novo 
znamko Natureta pri kupcih ze
lo dobro sprejeti, s to znamko 
je Eti uspel celo prodor na šved
ski trg, v Avstrijo (trgovska veri
ga Billa), decembra pa so se iz
delki kamniške Ete pojavili na 
policah vseh najpomembnejših 
trgovskih verig v okrožju Mosk
ve. Začetki so vzpodbudni, saj 
so se distributerji na Švedskem 
in v Moskvi celo odločili za od
kup pravice uporabe blagovne 
znamke Natureta kot zanimivo 
znamko, pod katero bodo pro
dajali še druge izdelke sloveti 
skih proizvajalcev; 

Direktor Alojz Franc s poslov
nim rezultatom lanskega leti ni 
zadovoljen, saj so tudi Eto priza
dele nove razmere na sloven
skem trgu z množico cenenih 
izdelkov nižjega kakovostnega 
razreda, kar je povzročit) 7-od-
stotni padec prodaje. »Zaveda
mo se nevarnosti in sprememb 
na evropskem trgu, tuja konku

renca izvaja izreden cenovni 
pritisk, zato smo se premišljeno 
lotili nadaljnjih ukrepov. Kot 
odgovor na pogosto dumpin-
ške cene proizvajalcev iz članic 
EU, predvsem Madžarske, smo 
se odločili, da s I. marcem zni
žamo cene vseh naših izdelkov 
na slovenskem trgu za 30 od
stotkov, saj lahko le lako obdrži 1 

mu ali celo povečamo tržni de
lež (10-odstotni delež v pre-
hrambni industriji in kar6()-od-
stoten delež v proizvodnji sadja 
in zelenjave). 

()b izredno budi konkurenci 
je, po besedah direktorja, edina 
pol v prihodnost ekonomija ob
sega, ki prinaša povečevanje 
proizvodnje in racionalizacijo 
stroškov, s tem pa nižje, konku
renčne cene. Z. namenom večje 
konkurenčnosti so v Eti spreje
li že nekaj ukrepov zniževanja 
stroikov, predvsem stroškov 
tlela kot največjega stroška. Ob 
večjem obsegu proizvodnje in 
prodaje je zniževanje števila za
poslenih (s 311 na 260 konec 
leta 2005, predvsem po naravni 
poti upokojitev) nujen ukrep za 
dolgoročno preživetje F.te. 

»Ker je naša priložnost tudi v 
večji usmeritvi v izvoz, pred
vsem v države Hl I in države 
nekdanje Jugoslavije, smo se 

usmerili v aktivnosti in inten
zivno prodajo na trgih znotraj 
lil f, kar nam nova. osvežena po
doba Natureta tudi omogoča«, 
pojasnjuje direktor Alojz Franc. 

Seveda pa v Eti nenehno raz-
vijajo nove izdelke, nove pro
grame. Lansko leto so se na pro
dajnih policah pojavili zanimivi 
izdelki iz programa pečene ze
lenjave, pasterizirane v olju, 
vedno več njihovih izdelkov 
pridobiva znak varovalnega ži
vila, ki ga podeljuje Društvo za 
varovanje srca in ožilja. Letos 
razvijajo program gotovih jedi z 
govejim mesom, s katerimi bo
do nastopili tudi na musliman
skih trgih (Bosna, Kosovo, Bliž
nji vzhod). 

Zanimiv trg /a litine izdelke je 
po ukinitvi protekcionistične 
politike HrvaŠka, zadovoljni so s 
prodajo na Kosovem in v Bosni, 
kjer se pojavljajo v verigah Mer-
catorja, ki je tudi večinski (98%) 
lastnik lite. Ob tem direktor izra
zi zadovoljstvo s prodajo Merca-
torju (še vedno proizvajajo tudi 
izdelke za blagovno znamko 
Mercator), ki ga pohvali, da ima 
od vseh slovenskih trgovcev naj
večji posluh za slovenske proiz
vajalce, njihovi ponudbi namreč 
zagotavlja plasma. 

SAŠA M E J A Č 

OBRTNO DOVOLJENJE IN MOJSTRSKI IZPITI 
V preteklem letu je pr i če l veljati spremenjen Obr tn i zakon 

(Uradni list RS, št. 40/04), ki določa, kaj je obrtna dejavnost, po
goje za opravl janje obrtne dejavnosti, dejavnost domače in 
umetnostne obrt i , organiziranje obrtnega zborn ičnega siste
ma in osnove izobraževanja kadrov za potrebe opravljanja de
javnosti po tem zakonu. 

V praksi prihaja V riekaterih primerih dO napačnega pavšalnega ra
zumevanja določb zakona, da je potrebno v primeru registracije statusa 
samostojnega podjetnika pridobiti obrtno dovoljenje in opraviti moj
strski izpit, kar pa je napačno tolmačenje. 

Spremembe obrtnega zakona določajo, da mora tisti, ki oprav
lja obrtno dejavnost pr idobit i obrtno dovoljenje (s.p., d.n.o., 
k.d., d.o.o., d.d., obrtna zadruga) in seveda zato izpolnjevati 
ustrezne pogoje. Pomembno je razlikovanje med obrtn imi in 
obrti podobn imi dejavnostmi! 

Pogoji za opravljanje obrtne dejavnosti so: 
- mojstrski naziv ali 
- višja strokovna izobrazba ustrezne smeri z najmanj triletnimi 

izkušnjami. 
Obr tno dovoljenje pa lahko pridobi (udi oseba, ki je: 

- šest let zapored opravljala dejavnost iz seznama obrtne dejav
nosti kol samozaposlena oseba ali poslovodni delavec podjet-
ja. ali . . . 

- tri leta zapored opravljala dejavnost tz seznama obrtne dejav
nosti kot samozaposlena oseba ali poslovodni delavec podjet
ja če dokaže, da se je predhodno vsaj tri leta usposabljala za to 
dejavnost, kar potrjujejo nacionalno priznana listina ali kar pri
stojni strokovni organ šteje kot izpolnitev zahtev, ali 

- tri leta zapored opravljala dejavnost iz seznama obrtne dejav
nosti kot samozaposlena oseba ali poslovodni delavec podjet
ja, kadar dokaže, da je I o dejavnost opravljala najmanj pet let 
kot zaposlena oseba, ali . 

- pet let zapored opravljala dejavnost iz seznama obrtne^dejavnosti kol poslovodni delavec, pri čemer je vsaj tri od petih let 
bila na strokovnih položajih z odgovornostjo za določene- sek
torje podjetja in pri čemer dokaže, daje opravila vsaj ITiletnp 

janje za to dejavnost, kar potrjuje naciO 
nainopriznanalistina ali kar pristojni strokovni organ šteje kot 

K a t c r c ' t obrtne dejavnosti določa Uredba 0 do.očitv iobrt-
nih dejavnosti In mojstrskih nazivov ter obrti podobnih dejav-

- Pridobivanje vrtnin, okrasnih rastlin, semen in sadik ( šifra de
javnosti 01.120) 

- Proizvodnja orodja za stroje (28.622) 
- Postavljanje ostrešij in krovska dela (45.220) 
- Pleskarska dela (45.442) 
- Frizerska dejavnost (93.022). 

Kako do mojstrskega naziva ? 
Pravico do opravljanja mojstrskega naziva pridobi kdor je pridobil 

srednjo poklicno izobrazbo in ima vsaj tri leta izkušenj na področju, na 
katerem želi opravljati mojstrski izpit, je pridobil srednjo strokovno iz
obrazbo in ima vsaj dve leti izkušenj na področju, na katerem želi 
opravljali mojstrski izpil ali ima najmanj višjo strokovno izobrazbo in 
vsaj eno leto izkušenj na področju, na katerem želi opravljati mojstrs
ki izpit. 

Mojstrski izpit se opravlja v 4 delih : praktični del, strokovno - teo
retični del, poslovodno-ekonomski tlel in pedagoško - andragoški del. 

Vlogo za obrtno dovoljenje in tudi za mojstrski izpit lahko dobile na 
sedežu ()bmočnc obrtne zbornice Kamnik, Tomšičeva 11, oziroma si 
ogledate spletne strani www.ozs.si ali 

www.ooz-kamnik.si 
Popolnoma drugačne sproščene pogoje pa zasledimo v primeru, ko 

gre za opravljanje dejavnosti, ki sodijo v sklop obrti podobne dejav
nosti, ki so zapisane v omenjeni I Iretlbi. Bodoči podjetnik preprosto 
registrira dejavnost na krajev no pristojni enoti Durs-a, torej brez ugo
tavljanja posebnih pogojev (izjema gostinska dejavnost). Pravica do 
opravljanja obrti podobni dejavnosti se pridobi z vpisom v obrtni re
gister. 

Območna obrtna zbornica Kamnik bo opravila vjiis v obrtni register 
po uradni dolžnosti, torej brez vloge in ludi brez stroškov postopka. 

Nekaj primerov obrti podobne dejavnosti: 
Proizvodnja delovnih oblačil (18.210) 
Rušenje objektov in zemeljska dela ( i5.210) 
Vgrajevanje stavbnega in drugega pohištva (45.420) 
Steklarska tlela (45.441) 
Čiščenje objektov in opreme (74.700) 
V Območni obrti zbornici Kamnik izvajamo vrsto izobraževanj, na 

katere vas želimo posebej opozoriti. V mesecu aprilu (21.4.2005) bo
mo organizirali začetni in nadaljevalni RAČUNALNIŠKI tečaj, ki bo po
tekal v poslovnih prostorih zbornice v dopoldanskem ali popoldan
skem času. Članom bo zbornica krila stroške v višini 50 Agencija za 
turizem in podjetništva Kamnik pa bo dodatno krila pod jetnikom še 
10.000 sil. Vabljeni tudi občani ! 

Sekretarka Irena Ton in , dipl . ckon. 

K A K O IN K D A J PREDSTAV IT I 
IN P R O P A G I R A T I S V O J O N O V O S T ? 

Lastnik novosti, ki je lahko izumitelj/ inovator ali gospodarska družba ali 
lastniki kapitala, se vedno sprašuje kdaj naj zainteresirani javnosti predstavi 
svojo novost. 

Na to vpliva več pogojev in razvojnih situacij v postopku razvoja ideje v ko
ristno novost. 

S pomočjo zaščite si lastnik pridobi enoletni prednostni rok za pogajanja 
in promocijo svoje novosti, če zaščiti svojo novost kot patent in šest mesečni 
rok, če jo zaščiti kot model ali vzorec. 

Z blagovno znamko ni vsebinske zaščite novosti, temveč le njena označ
ba, znak ali oblikovna predstavitev. Prav tako zaščita knovv-hovva (kako iz
vesti rešitev) nima časovne in regionalne zaščite, temveč le vsebinski posto
pek izvedljivosti novosti. 

V svetu je več načinov predstavitev novosti v različnih vsebinskih in pod
ročnih oblikah. 

Pri tem je pomembno kaj lastnik/ inovator novosti ponuja trgu. Možnosti 
so naslednje : prodaja patenta, modela ali vzorca, knovvhovva ali blagovne 
znamke, prodaja licenčnih pravic, ki je lahko časovno, področno omejena s 
posebnimi pogoji, partnersko in kooperacijsko povezovanje in sodelovanje, 
pogodbena prodaja delnih lastniških pravic z vključevanjem tveganega ka
pitala, posredniška prodaja vseh pravic, razen pravice avtorstva, prenos pro
izvodnih in tržnih aktivnosti v off - shore/cone s posebnimi kapitalskimi, po
slovnimi in davčnimi ugodnostmi in manjšimi obdavčitvami dobička. 

Poznane so naslednje oblike ponudbe in povpraševanja: 
poslovne predstavitve za interesne skupine, 
informacijski sistemi za prenos in trženje novosti, 
inovacijske borze ponudbe in povpraševanja, 
specializirani inovacijski, panožni in regionalni sejmi, 
poslovne borze novosti s servisiranjem cenitev, ponudb in pogajalskih tehnik, 
inovacijski inženiring kot celovita ponudba prenosa novosti od inovator 
ja na kupca. 
V svetu deluje cela vrsta specializiranih regionalnih, državnih in interes

nih sistemov. 
V EU deluje sistem Tli - Informacijski sistem za prenos tehnologij in Med

narodna posredniška mreža, ki omogoča ponudbo realiziranih novosti za in
teresne poslovne skupine, ki so same sposobne z odkupom novosti to finan
cirati, proizvesti in prodati. 

V Sloveniji nimamo organiziranega trga novosti, borzo pa smo, žal, ukinili. 
Zato so slovenski inovatorji prisiljeni na sejemske predstavitve, kot so grad

beni sejem v Gornji Radgoni, sejem Alpe Jadran in sejem elektronike in ko
munikacij in nov sejem HEUREKA na področju računalništva in telekomuni
kacij. Najpomembnejši je septembrski Mednarodni obrtni sejem v Celju, kjer 
organizirajo tudi dan inovatorjev ter ocenjevanje in nagrajevanje novosti in 
inovatorjev. 

V Evropi so organizirani specializirani inovacijski sejmi aprila v Ženevi, ki 
je komercialnega značaja, novembrski sejem v Nuerenbergu IENA, ki je teh
nično usmerjen in novembrski sejem v Bruslju - EUREKA, ki je promocijsko 
propagandni. 

Slovenski inovatorji so bili na teh sejmih zelo uspešni, žal pa v zadnjem času 
država ne sodeluje več v teh programih in so slovenski inovatorji izgubili tu
di ugodnosti brezplačnih sejemskih prostorov. Nova oblast pa bo obnovila te 
ugodnosti inovatorjev. 

Tako bodo slovenski inovatorji že sodelovali na aprilskem komercialnem 
inovacijskem sejmu v Ženevi, med njimi tudi kamniški inovator Ivan Zrimšek, 
ki bo v sodelovanju z ruskim inovatorjem Sergejem Vesninom predstavil Na
pravo in metodo za zgodnje odkrivanje bolezni dojk. 

Kamniški inovatorji, ki bi želeli predstaviti svoje novosti na Mednarodnem 
obrtnem sejmu MOSv Celju od 7. do 14. septembra in na sejmu IENA v Nu-
rnbergu od 3. do 6.11.2005 na slovenskem razstavnem prostoru, naj se pri
javijo čimprej na tel. številki 01/ 83 11 925. 

Bralka Kamniškega občana pa nam je postavila naslednje vprašanje: 
»Zanima me koliko je žensk inovatork in ali so zanje kakšne posebne spod

bude in programi?« 
Žal je v Sloveniji le nekaj deset inovatork, ki so uspele uresničiti svoje ide

je. V kamniškem okolju smo premogli dve. Vzroki za tako majhen delež je 
seveda tudi v premalo spodbudnih programih in spodbudah. V Sloveniji de
luje posebna interesna skupina v Klubu podjetnic, ki ga vodi poslanka držav
nega sveta in tudi sama podjetnica Marta Turk, njen naslov: marta.turkttds 
rs.si, tel. 478 94 00, Šubičeva 4, Ljubljana. 

V okviru programa Kluba podjetnic so organizirani izobraževalni seminarji, 
poslovna srečanja in mednarodno povezovanje. 

Kamniškim podjetnicam in inovatorkam svetujem, da se vključijo v ta klub, 
ki jim prinaša vrsto ugodnosti in prijazno okolje za pristne ženske podjetniš
ke zarote v poslovanju z večinskim podjetniškim in inovacijskim okoljem. 

Pripravil MARIJAN ŠTELE, mednarodni posrednik novosti 

CVETLIČNA AKCIJA 
OBČINA KAMNIK, tako kot v preteklih letih, tudi letos organizira 

CVETLIČNO AKCIJO v kateri sofinancira nakup balkonskega cvetja za ob
čane občine Kamnik. 

Cvetlična akcija bo potekala 18. in 19. aprila 2005 (oziroma do prodaje 
razpoložljivih količin). 

V prodaji bodo bršlinke, dvojne bršlinke in pelargonije. 
Cene z upoštevanim sofinanciranjem Občine Kamnik : 

cena premer lončka 
Bršlinke 100,00 SIT 10 cm 
Dvojne bršlinke 130,00 SIT 10cm 
Pelargonije 160,00 SIT 10 cm 

Kraj in čas nakupa: 
Vrtni center Arboretum, Volčji Potok 3, 1235 Radomlje 
od 8.00 do 18.00 ure 
Ker želimo, da bi bilo v akcijo vključenih čim več gospodinjstev, je števi

lo rastlin na gospodinjstvo v akciji omejeno (10 rastlin). 
V skladu z Zakonom o dohodnini (Ur. list RS št. 54/04) je potrebno pri 

naktipu rastlin, ki so sofinancirane s strani Občine Kamnik, predložiti tudi 
davčno številko (zaželena je fotokopija). Občane Občine Kamnik opozarja
mo, da tovrstne subvencije (npr. cvetlična akcija, sofinanciranje letnih kart 
za Arboretum Volčji Potok in Terme Snovik, subvencije na področju kme
tijstva) predstavljajo dohodek, ki se všteva v davčno osnovo pri obračunu 
dohodnine, in sicer: če vrednost posameznega darila presega 5,000 SIT 
oziroma skupna vrednost vseh prejetih daril v davčnem letu od istega da
rovalca presega 10.000 SIT. 

Občina Kamnik 

http://www.ozs.si
http://www.ooz-kamnik.si
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KNJIGA O 
KULTURNIKU 
JOSIPU 
NIKOLAJU 
SADNIKARJU 

O b o b č i n s k e m p r a z n i k u 
s m o b i l i 22. m a r c a v p o l n i 
d v o r a n i D o m a k u l t u r e v 
K a m n i k u p r i č a p reds tav i t 
v i p r a v k a r i z d a n e k n j i g e o 
z n a m e n i t e m k a m n i š k e m 
k u l t u r n i k u i n m e c e n u Jo 
s i p u N i k o l a j u S a d n i k a r j u 
a v t o r j a d r . V e l i m i r j a Vu l i -
k i c a . 

Med množico obiskovalcev iz 
Kamnika in Slovenije smo sreča
li Sadnikarjeve potomce in znane 
kulturne delavce V pozdravnih 
besedah je ž u p a n Tone Smol 
nikar izrazil zadovoljstvo, da se s 
tO pomembno knjigo po enajstih 
letih nadaljuje tradicija zbirke 
Znameniti Kamničani. Posebej je 
pozdravil Sadnikarjevega sina in 
častnega občana občine Kamnik 
dr Nika Sadnikarja ter častna ob
čana Jožeta Brleča in prof. dr Sta-
ne ta Gabrovca. Zahvalil se je av
torju in poudaril pomembno vlo
go in požrtvovalnost dr. Nika 
Sadnikarja pri nastajanju drago
cene romansirane biografije. 

Zbira lca, mecena i n živino-
zdravn ika Jos ipa Nikolaja 
Sadnikarja (1863-1952), k i je 
leta 1893 osnoval prvo muzej
sko zb i rko v K a m n i k u , b i la 
pa je tudi prva zasebna mu 
zejska zb i rka na S lovenskem 
odpr ta za javnost, je predsta
vi la ravnatel j ica M e d o b č i n 
skega muzeja K a m n i k 
mag. Zora Torkar . Med drugim 
je poudarila, da je v šestdesetih 
letih zbral okoli 4000 predmetov 
in ob njegovi smrti leta 1952 je 
bila ena največjih tovrstnih zbirk, 
/a svoje večstransko delovanje 
in življenjsko delo je leta 1937 
prejel diplomo častnega mešča
na Kamnika, tako kot pred njim 
že general Rudolf Maister in pes
nik Oton Župančič. Izrazila je po
nos, da je v muzeju na Zapričah, 
ustanovljenem leta 1961, Sadni-
karjeva zbirka s 1468 odkupljeni
mi predmeti, ki vsebuje nekaj 
najlepših in najdragocenejših 
muzejskih predmetov: izjemno 
redki primeri knjig, kot so Dal
matinova Biblija, Pentatevh, Val-
va/orjeva Slava vojvodine Kranj
ske, renesančni kipi - stražarji bož
jega groba, antični prstan, kositrni 
cehovski vrči. hišni oltarčki,... 

Torkarjeva je opozorila na 
skrb /a nadaljnjo usodo preosta
lega dela Sadnikarjeve zbirke, ki 
je v družinski lasti Sadnikarjevih. 
Po njenem mnenju je primerno 
mesto za ohranjanje in predstav
ljanje celotne zbirke, ki je najsta
rejša in ena najkvalitetnejših za
sebni!) zbirk na Slovenskem, 
prav gotovo muzej in to v mestu, 
kjer je zbirka nastajala. S tem pa 
bi tudi najlepše počastili spomin 
in delo Josipa Nikolaja Sadnikar
ja Zahvalila se je družini Sadni-
kar, še posebej g. Demetru in 
g. Niku Sadnikarju. ki skrbita za 
ohranitev kamniške muzejske 
posebnosti 

O nastajati ju knjige je spre
govor i l avtor knjige dr. Veli-
m i r Vul ik ic -Besede odletijo, 
napisane ostanejo. Za to delo 
me je animiral novinar, publi
cist Matjaž Brojan, dober pozna-
rtdec znamenite druiine Sadni
karjevih To delo meje pritegni
lo, ker sva bila z dr Sikom Sad 
nikarjem sodelavca v vojaški 
bolnici v Ljubljani Otxina Kam
nik je pokazala interes za up<>-
ilobitev znamenitega Kamnita-
na, najdragocenejši vir pa so bi
la pričevanja obeh sinov, dr. Ni
ka Sadnikarja in dr. vet. med. 
Demetra Meta Sadnikarja z iz
redno dobrim spominom«, je 
med drugim poudaril Vulikic Po
vedal je še, da je bil Josip leta 
1889 prvi živinozdravnik v okra
ju Kamnik, na področju, ki se je 
razprostiralo od Kamniške Bistri
ce do Save in od Vodic do Trojan. 

Knjigo o znamenitem kamniškem kulturniku in mecenu Josipu Nikolaju Sadnikarju so predstavili, z leve: 
avtor dr. Velimir Vulikic, prof. Marjeta Kumar. mag. ZoraTorkar in dr. Niko Sadnikar, iz katerega so kar 
vrele plemenite misli in zanimivi dogodki, koje ponosno spregovoril o svojem očetu. 

Na teh poteh je zbiral predmete, 
iz Tuhinja je tako prinesel zna
menito negovsko čelado iz leta 
600 pr. n. št., ki jo je pozneje dr
žava za nizko ceno odkupila, da 
jo je leta 1958 ob odprtju ceste 
Ljubljana - Zagreb v Novem mes
tu podarila Titu. Josip se je leta 
1889 naselil na Šutni v Kamniku 
in kmalu vzljubil turistični, zdra
viliški, trgovski in gospodarski 
mestni utrip. Navezal je prijatelj
ske stike s kulturniki in kot me
cen pomagal Maksimu Gaspariju 
pri njegovem umetniškem razvo
ju. Podpiral je šolanje llinka 
Smrekarja in tudi druge slikarje 

Avtor Vulikic se je za podatke 
iz svežega spomina še posebej za
hvalil dr Niku Sadnikarju in po
udaril, da je prav on zaslužen, da 
je nastala ta knjiga. Prav tako se je 
zahvalil Občini Kamnik in Dom 
Žale, založniku. Agenciji za razvoj 
turizma in podjetništva v občini 
Kamnik za finančno pomoč. 

V zanimivem večeru sta sode
lovala tudi klarinetist Dimitrij Le-
derer in pianist Jernej Gregorič. 

Prof. Marjeta H u m a r je po
d r o b n o predstav i la vseb ino 
knj ige o zb i ra lcu in mecenu 
Jos ipu Nikolaju Sadnikarju in 
ga označ i la kot velikega Kam 
n i č a n a in s lovenskega rodo
l juba. »Kamničani imamo sre
čo, da smo o tem človeku dobili 
knjigo. Bil je izrazit narodnjak. 
To je počel zaradi dviga sloven
stva. Predmete je zbiral z narod
nostnim namenom. Njegov oče 
Valentin je bil pasar v Ljubljani 
in navdušile so ga očetove stari
ne. Imetje dar za slikanje in že
lel je študirati slikarstvo z Ivano 
Kobilico in h'erdom Veselom. Na 
materino željo je šel študirat ve
terino. Po prihodu v Kamnik za 
prvega veterinarja se je vključil 
v Narodno čitalnico, sodeloval je 
v Salonskem orkestru in v 1'SI'I) 
Lira. Okrog sebe je zbiral ljudi 
upodabljajoče umetnosti. Znal 
je navezovati prijateljske stike 
in privabljati ljudi. Stike je imel 
s številnimi kamniškimi in slo
venskimi slikarji, med njimi z 
Matijo Koželjem in njegovima 
sinovoma Antonom in Maksom. 
Pomembno je njegovo mecen-
stvo. Podpiral je Ferda Vesela. 
Maksima Gasparija, vzpodbujal 
je druge ljudi. Za fotografijo je 
navdušil Franca Aparnika, kije 
postal, tako kot njegov sin Stani
slav, mojster fotografije ...«, je z 
navdušenjem pripovedovala 
prof Marjeta Humar. 

Zvedeli smo še, da je bil Josip 
Nikolaj Sadnikar izredno zanimiv 
človek, ki je v marsičem presegal 
druge. Dobro se je vključil v Stce 
kamniškega meščanstva, veliko 
časa je posvečal muzeju. Ko je v 
Salonskem orkestru spoznal sv o 
jo ženo Štefko Novak, se je začel 
nov del življenja in muzej je po
stal javno odprt. 

Prof llumarjeva je še izrazila 
zadovoljstvo, da je družinsko iz
ročilo ostalo v družinah Sadni
karjevih. »Nisem ga poznala, kot 
urednica Kamniškega rt>ornika 
želim, da bi to znamenito gradi

vo objavili v zborniku. Knjigo 
bodo radi prebrali tisti, kijih za
nima kamniška in slovenska 
zgodovina«, je svojo izčrpno 
predstavitev zaključila prof. Mar
jeta Humar. 

O svojem očetu je ponosno 
govor i l njegov s in dr. N iko 
Sadnikar. Predstavil ga je kot 
skrbnega in ljubečega očeta, ki si 
je srčno želel, da sinova dokonča
ta študij. Demetra je usmeril v ve
terino. Nika v medicino, »Ves de
nar je šel za nakup starin. Spali 
smo v eni sobi, imeli še kuhinjo, 
v vseh drugih prostorih v veliki 
liiši so bile starine, ki jih ni le 
zbiral, ampak, tudi restavriral. 
Ni doživel, da bi postal slikar, 
ljubil je slikarstvo in ga podpi
ral. Svojo muzejsko zbirko je 
ohranil leta 1918 pred Avstrijci 
in leta I') i2 pred Nemci. Oče se 
je družil tudi z znamenitimi 
glasbeniki: Emilom Adamičem, 
Antonom Švabom, Antonom 
Trostom, ...«, so vrele plemenite 
misli dr. Nika Sadnikarja, ki bo 
čez dober mesec dni dopolnil 
bogatih in častitljivih 89 let Ob 
dolgoletni skrbi za muzej deluje 
v mnogih društvih. Je kot boga
ta knjiga zgodovine kraja in na
roda, živa enciklopedija, dostop 
na medijem, društvom in obis
kovalcem muzeja. Z. vsestran
skim angažiranjem mu je uspe
lo preko Turističnega društva 
Kamnik postaviti spominske 
plošče na rojstne hiše osmih za
služnih Kamničanov. Za to in 
druge prispevke kraju, družbi in 
zgodovini ga je občina Kamnik 
ob občinskem prazniku leta 

2003 nagradila z. imenovanjem 
za častnega občana. 

Ganjen ob izidu knjige je še 
dodal: »Zahvala prof. Marjeti 
Humar za tako izčrpno poročilo 
oziroma prikazovanje te knjige. 
Tako natančen opis življenja 
mojega očeta sem pravzaprav 
prvič slišal. Zahvala tudi Matja
žu Brojanu in avtorju Vulikiču. 
Čudim se nad napisanim, saj 
očeta ni poznal, podatke je dobil 
od Hrojana, mene in brata. To je 
res veliko delo«, je med drugim 
povedal dr. Niko Sadnikar. 

Ob zanimivih diapozitivih iz 
življenja Josipa Nikolaja Sadnikar
ja je nizal številne podatke in na
tančne datume pomembnih do
godkov. S spoštovanjem se je 
spomnil tudi gospe Gabriele Rch-
bach, ki je v njihovi hiši živela 33 
let in skrbela za muzejsko zbirko, 
kol bi bila njena. V imenu vseh 
Sadnikarjevih se je še enkrat iskre
no zahvalil občini Kamnik, župa
nu Tonetu Smolnikarju, da so |>ri-
skrbeli denar za izid knjige. S šop
kom cvetja se je avtorju dr. Veli-
mirju Vulikiču v imenu vseh Sad
nikarjevih potomcev prisrčno za
hvalila Klavdija Sadnikar, najmlaj
ša vnukinja dr. Nika Sadnikarja. 

Josip Nikolaj Sadnikar je svoja 
najbolj plodna leta posvečal stro
ki, kulturi, domu, družini, svoje
mu narodu in domovini. Kot ne
utruden zbiratelj in hranitelj sta
rih predmetov, ki pričajo o davni 
preteklosti tu in v širši okolici ži
večih narodov, je bil posredno 
prosvetitelj množice ljudi na va
si in v mestu 

VERA M E J A Č 

Kulturni dom 
Franca Berntka 

s reda , 13. apri l ob 20,00 

AMBROŽ BAJEC LAPAJNE - bariton 
ABIGAIL RICHARDS - klavir, koncert 

sobota , 16. april ob 10.00 
Slovenska ljudska pravljica: 

KRESNA NOČ, 
Gledal išče za vse, Jesenice 
lutkovna predstava 

18., 21., 22. in 25. apri l ob 20.00 
Dario Fo: 
NAKLJUČNA SMRT 
NEKEGA TERORISTA 
Gleda l i šče Koper, komedija 

N A P O V E D U J E M O V M E S E C U M A J U 
Yasmina Reza: 

EN ŠPANSKI KOMAD 
S N G Drama, Ljubljana 
komedija 

igrajo: Ivo Ban, Milena Zupančič, 
Nataša Barbara Gračner, S a š a 
Pavček in Aleš Valič 

... blagajni,, 
121 M 90 

i ,e Banka Domžata - banka za \ 
tavo, mrarmaci)« m rezervacij« na mieroriir rti 9 

y w w w . k d - d o m z a i e . s i 

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center 

Tomšičeva 23, 1241 Kamnik 
tel: +386 1 839 14 70 
fax: +386 1 831 81 92 
e-mail: infocenter.kamnik@siol.net 
http://turizem.kamnik.si 

K O L E D A R P R I R E D I T E V 

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 

Ljubljanska 1, Kamnik, tel.: 831 12 17 

E-mail: mkk@kam.sik.si 

http://www. kam, sik, si 

Petek. 15, aprila, ob 19. uri v dvorani MKK 
Predavanje dr. Janeza Ruglja z naslovom: 
V tej civilizaciji se lahko učlovečijo in uresničijo izključno ljudje, ki berejo 
ustrezno (elitno) literaturo, vsi ostali so zapisani životarjenju. 
PRIREDITVE OB SLOVENSKIH DNEVIH KNJIGE 
V KN J IŽN IC I 
Torek, 19. in sreda, 20. aprila, v MKK 
Nagrade za naše zveste člane. Vaš obisk bomo nagradili bodisi s knjižno 
nagrado ali letno članarino. Pridite, mogoče boste nagrajeni prav vi! 
Sreda. 20, aprila, ob 19. uri v dvorani MKK 
Rumi: Skrivna glasba 
Večer poezije znanega sufijskega mistika iz 13. stoletja. 
V programu sodeljujejo: Verena Perko, Jana Gogala Mali, Biserka 
Komac, Boštjan Sever, Luka Ropret, Sayyed Youssof Alenabi. 
Sreda, 20. aprila, ob 19. uri v čitalnici MKK 
Potopisno predavanje Zoran Furman: POLETNI KAMPI + VZHODNA 
OBALA. Organizator: Študentski klub Kamnik in MKK. 
Sreda. 20. aprila, ob 19. uri v vhodni avli MKK 
Otvoritev razstave Foto kluba Kamnik. Fotografije na temo »knjiga« bo
do na ogled do 15. maja 2005. 
PRIREDITVE OB SLOVENSKIH DNEVIH KNJIGE V MESTU KAMNIK 
Torek, 19. aprila, in sreda. 20. aprila, od 10. do17, ure, 
stojnice na Glavnem trgu v Kamniku. 
Torek, 19. in sreda. 20. aprila, ob 16. uri 
Prisluhnili bomo dialogu znotraj poezije, ki nam jo bodo predstavili člani 
MD KID. Interpretirali bodo pesmi F. Prešerna, M. Kačič, I. Minattija, P. Kol
ika, P. Svetine, L. Stupica. Vabljeni, da prisluhnete duhu različnih besed. 
Začeli bomo z zbiranjem knjig za akcijo »Pravljice za male bolnike«. 
Knjige bomo zbirali za bolne otroke, ki ležijo v slovenskih bolnišnicah. 
Prijazno vas vabimo, da prinesete knjige, ki jih želite podariti v ta namen in v 
zameno se bodo vaši otroci lahko slikali s knjižnimi junaki: Zmajčkom, Mač
kom Murijem in Frančkom (sliko vam bomo podarili)! Veseli bomo tako 
starih kot novih knjig. Knjige bomo zbirali v naši knjižnici do julija 2005, ko 
bomo skupaj z eno od maskot predali knjige Pediatrični kliniki v Ljubljani. 
Otroci bodo skupaj z mentorji izdelovali knjižna kazala na temo Tušev 
bistri kotiček. Najboljša tri kazala bodo nagrajena, eno kazalo pa bomo iz
brali za tisk. 
Na stojnicah vam bodo na voljo informacije o vpisu in delu naše knjižnice, 
inf. zloženke, priporočilni seznami za branje, delili bomo brezplačne izvo
de revije Zmajček, SuperMami in Otroci. Prinesite cvet in mi vam po
darimo knjigo. 

DOM KULTURE KAMNIK 

Kulturno društvo Priden možic 

Fužine 10, Kamnik 

Informacije in prodaja kart: od ponedeljka do petka, 

od 9. do 14. ure na tel. 839 76 06, GSM 041/ 580 -818 

www.domkulture.org: e-mail: info@domkulture.org 

Petek, 8. aprila, ob 20. uri 
KD Jože Gostič 
PLEN - črna komedija 
za izven, vstopnina: 1000 / 1500 SIT 
Četrtek. 14. aprila, ob 17. uri 
Mini Teater 
PALČIČA - interaktivna animirana otroška predstava 
za izven, vstopnina 900 SIT 
Petek. 15. aprila, ob 20. uri 
Teater Lampa 
10 ZAMORĆKOV (Piromanska polka) 
horror komedija 
Četrtek, 21, aprila, ob 20. uri 
Zoran More 
TO JE ŽIVLJENJE - THATS LIFE, monokomedija 
za izven, vstopnina 1500 SIT 
Petek. 22. aprila, ob 19. uri 
10 LET GLASBENEGA ATELJEJA CARL ORFF 
jubilejni koncert, za izven. 

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK 

Študentski klub Kamnik 

Glavni trg 23, Kamnik 

Tel.: 839 73 42 

e-mail: kamnik@studentski-klub. com 

Petek. 15. aprila, ob 20. uri, salon gradu Zaorice 
Cikel Študent&MUZIKA, ki ga skupaj organizirata Študentski klub Kamnik in 
Medobčinski muzej Kamnik. 
Jaka Einfalt - trobenta in Karmen Semič - klavir 
Koncert klasične glasbe za trobento in klavir 
Vstopnine ni! 

BUDNARJEVA MUZEJSKA HIŠA 

Zgornje Palovče 5, Kamnik 

Odprto ob nedeljah od 14. ure do 18. ure ali po predhodnih 

najavah za skupine 

Tel.: 041 545 580 (ga. Iva Šubelj Kramar) 

Nedelia. 17. aprila, ob 15. uri 
Otvoritev razstave MAKETE TOPLARJEV, 
najlepših pri nas. 
Informacije: Iva Šubelj Kramar, GSM 041 545 580 

http://www.kd-domzaie.si
mailto:infocenter.kamnik@siol.net
http://turizem.kamnik.si
mailto:mkk@kam.sik.si
http://www
http://www.domkulture.org
mailto:info@domkulture.org
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P R A Z N O V A L I S M O 
L e t o š n j i p r a / n i k o b č i n e K a m n i k , k i s m o ga deseto leto 

p raznova l i v s p o m i n n a rojstni d a n ve l ikega rojaka, pesn i 
ka, genera la Rudo l f a Maistra, so zaznamova le š t e v i l ne p r i 
reditve i n odprt je p o m e m b n i h p r idob i tev - p renov l j enega 
odseka reg iona lne ceste m e d G o d i č e m in Stahovico z zgra
jeno k o m u n a l n o in f ras t ruk turo i n d o k o n č a n j e v e č l e t n e iz
gradnje kanal izaci je v V o l č j e m Potoku . 

Prireditve ob občinskem praz- Njena zgodovina sega v leto 1855, 
novanju je napovedalo četno sre
čanje starosvelnih smučarjev in 
ljubiteljev smučanja po starem na 
Veliki planini v soboto, 19. marca. 
Udeleženci, ki so se po zasneže
nem pobočju pod Zelenim ro
bom spustili in tekmovali v stari 
smučarski opremi v kategorijah 
deklice, dečki do 15 let, ženske, 
moški, lovci in gozdarji, so tudi 
obiskovalcem obudili spomine na 
davno smučarsko preteklost, ko 
še ni bilo žičnic in podobnih na
prav. Dobra udeležba dokazuje, 
da se ohranja naša preteklost na
roda s smučarsko zgodovino. 

Dan pozneje, 20. marca, je Prvo 
slovensko pevsko društvo Lira s 
pevskimi prijatelji pripravilo glas 
beni pozdrav pomladi. V torek, 
22. marca, smo v Domu kulture 
spremljali predstavitev knjige o 
kamniškem kulturniku in mece
nu Josipu Nikolaju Sadnikarju, v 
dvorani Glasbene šole Kamnik pa 
slavnostni koncert, posvečen spo
minu na Rudolfa Maistra. Na OS 
27. julija so 24. marca v sodelova
nju z Glasbeno šolo Kamnik pri
pravili recital ob spremljavi glas 
be z naslovom Rudolf Maister v 
ljubezenski pesmi, Prireditve je 
povezala tudi priložnostna razsta
va ob 150-letnici kamniške majo
like v avli občinske zgradbe ter 
slovesno odprtje dveh za občino 
izredno pomembnih pridobitev: 
prenovljenega dela regionalne 
ceste Godič-Stahovica ter dokon
čanje izgradnje kanalizacije v KS 
Volčji Potok. 

Ob prazniku jubilej 
kamniške majolike 

Podjetje liti Svit je ob prazniku 
v avli občinske hiše pripravilo 
pregledno razstavo ob 150-letniei 
znamenite kamniške majolike. 

ko je Florjan Konšek v Kamniku 
ustanovil keramično delavnico, ki 
je leta 1878 prešla v last družine 
Schnabl. Leta 1911 je vrče za vino 
ali majolike pričel izdelovati Blaž. 
Šnabl - Rudolf, ki je nadaljeval 
očetovo tradicijo. 

Danes tradicijo ročnega izdelo
vanja majolike kot kamniške zna
menitosti in priljubljenega spo
minka od leta 1999 nadaljuje sa
mostojno podjetje liti Svit d.o.o. 

Prenovljen odsek 
regionalne ceste med 
Godičem in Stahovico 
z zgrajeno komunalno 
infrastrukturo je ena 
največjih in najbolj 
zahtevnih naložb 
občine v zadnjih letih 

Temeljite rekonstrukcije prej 
nevarnega in ozkega odseka regi
onalne ceste Godič-Stahovica v 
dolžini 870 metrov se je občina 
Kamnik s pomočjo države lotila 
že decembra leta 2003 ' gradnjo 
opornih zidov med Kamniško 
Bistrico in cesto , konec septem
bra 2004 pa je celotna cesta dobi 
la asfaltno prevleko. Ena največ
jih in najbolj zahtevnih naložb 
občine v zadnjih letih, ki je obse
gala rekonstrukcijo zgornjega in 
Spodnjega ustroja cestišča, iz
gradnjo hodnika za pešce, uredi 
tev odvodnjavanja, sanacijo mos
tu preko reke O n e ter izgradnjo 
opornih zidov, je zahtevala kar 
288 milijonov tolarjev, pri čemer 
je občina Kamnik prispevala 5(> 
milijonov, ostalo pa Direkcija Re
publike Slovenije za ceste. Sočas
no je potekala tudi novogradnja 
in obnova komunalne infrastruk
ture - zgrajena je nova kanalizaci

ja, nov vodovod 100 mm, 
obnovljen je lokalni vodo
vod premera 110 mm z 
vsemi priključki in javna 
razsvetljava, kar je zahte
valo 130 milijonov tolar
jev. 

Poudariti velja, da so bi
la dela zahtevna in za
mudna, saj je zaradi ne
ugodne podlage večina 
vodov vkopana v živo ska
lo, zaradi ozkosti trase se 
komunalni vodi nahajajo 
v cesti. Ves čas gradnje se
je po cesti nemoteno od
vijal promet, kar je še do
datno oleževalo delo, za 
katera je izvajalec GPL iz 
Ljubljane s podizvajalce-
ma porabil kar leto in pol. 

»Vesel sem, da smo 
pred dvema letoma našli 
skupni jezik z državo in 
se lotili problema, projek
ta, ki se ga niso upali loti
ti desetletja. Ta del ceste 
je bil eden najbolj nevar
nih odsekov na trasi med 
Črnivcem in gosto nase
ljenem območju proti 
Kamniku, predvsem so 

bili v nevarnosti naši otroci«, je 
v pozdravnem nagovoru pouda
ril župan Tone Smolnikar . 

Kot je povedal, je bilo zaradi 
neurejene, nevarne struge Kam
niške Bistrice potrebno najprej 
sanirati brežino, šele nato so se 
lahko lotili zahtevnega projekta, 
ki je pomemben tudi za nadalje
vanje povezovalnega cevovoda 
premera 400 mm proti zajetju 
Iverje, ki je čakal nadaljevanje pri 
stranjskem mostu. 

»To pomeni, da lahko še v le
tošnjem letu zaključimo poveza
vo z zajetjem Iverje in pripelje
mo skotaj 19-000 prebivalcem 
občine Kamnik novo vodovod
no cev, ki ne bo več salonitna, 
na ta način pa bomo zagotovili 
zdravo pitno vodo«, je izpostavil 
župan Smolnikar. 

Ob zahtevnih delih so v cestno 
telo in v rob položili tudi cevi za 
lokalni vodovod, potegnili so ka
nalizacijo, ki jo bodo do prihod
njega leta pripeljali do Kamnika 
in naprej v čistilno napravo 
Domžale-Kamnik. Kar pa je prav 
tako pomembno: cesta je dobila 
pločnik za varno pot. Ko bo de
nar, pa tudi javno razsvetljavo, je 
obljubil župan. 

Ob ugotovitvi, da je ta velika 
investicija v Stranjah, v katero je 
bilo vloženih okrog 500 milijo
nov tolarjev skupnega denarja, 
dokaz, da tudi lokalne skupnosti 
skupaj z. ministrstvom in njegovi
mi službami ob koordinirani ak
ciji lahko dosežejo dober rezul
tat, je župan pozdravil prometne
ga ministra Janeza Božiča in ga 
povabil k besedi. 

»Danes je natančno šest let, ko 
sem 29. marca 1999 kot predsed
nik. DARSA imel prvi govor ob 
odprtju Maistrovega mostu, za
gotovo si nisem mislil, da bom 
nekoč na tem mestu ponovno 
Imel govor in sodeloval pri od-
jjrtju novega, pomembnega in-
jrastruklumega objekta, ki smo 
ga v koordinaciji z državo in ob
čino zgradili skupaj. Tudi v tem 
primeru država ni bila mačeha, 
ampak dobra žena, dobra vila, 
kije poskrbela, da smo iz držav
nega proračuna v preteklem ob
dobju uspeli zbrati toliko denar
ja, predvsem pa volje in energije, 
da smo ta zahteven poseg v pros
tor uspeli realizirati«, je izposta
vil mag. Janez Božič , minister 
za promet in zveze. Spregovo
ril je o državnem programu grad
nje cest, ki kaže , da je kar 6.000 
kilometrov cest na državnem 
cestnem omrežju v zelo slabem 
stanju. Nacionalni program dr
žavnega cestnega omrežja, ki naj 
bi ga uresničili do konca leta 
2013, predvideva za najnujnejšo 
sanacijo in obnovo cest kar 
okrog 300 milijard tolarjev, celot
no državno cestno omrežje pa 
med 700 in 800 milijardami to
larjev, ki jih bo država morala za
gotoviti, da bo vzpostavila nor
malno cestno omrežje, ki ga na
paja naše gospodarstvo. 

Minister Božič je županu in 
vsem, ki so sodelovali pri preno
vi cestnega odseka med Godi
čem in Stahovico, čestital za velik 
dosežek in izrazil željo, da bi se 
tudi v prihodnje država in občina 
lotili skupnih projektov, ludi po 
njegovem prepričanju se je nam
reč kot najboljši model izkazalo 
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Varnejše poti v šolo so veseli tudi učenci osnovne šole Stranje, njihovi starši in učitelji. Na slovesnosti ob od
prtju so sodelovali pevci mladinskega pevskega zbora OŠ Stranje pod vodstvom Karle (irh. O pomembnosti 
zahtevne investicije je spregovoril tudi minister za promet in zveze mag. Janez Božič. 

sodelovanje države z lokalno 
skupnostjo, saj se vložena sred
stva enakomerno in racionalno 
uporabijo s sodelovanjem lokal
nega prebivalstva. 

Obnovljene in varnejše ceste 
pa so veseli tudi učenci bližnje 
osnovne šole, oddahnili so si nji
hovi starši in učitelji. Program 
slovesnega odprtja zato ni minil 
brez mladih, sodelovali so učen
ci in mladinski pevski zbor OŠ 
Stranje pod vodstvom Karle 
Urh, zaigrala je pihalna godba 
Stranje. 

Dokončana 
kanalizacija v Volčjem 
Potoku 

Slovesnost p r i č rpa l i š ču v 
zgorn jem V o l č j e m Potoku v 
petek, 31. marca, je obeleži la 
d o k o n č a n j e osemletne po
stopne izgradnje kanalizacije 
v skupn i do lž in i 6 2 1 8 metrov 
tekalne in 1342 metrov mete
orne kanalizacije ter dveh čr
pal išč . Zahtevna investici ja, 
v redna kar 195 mi l i jonov to
larjev, je ob varovanju okolja, 
podta ln ice i n vodnega zajet
ja, ki ga ustvarja reka K a m 
niška Bistrica, omogoč i l a pr i 
k lop 9 7 gospod in js tvom, ki 
so k pr idobitv i prispevala po
memben delež -15 mi l i jonov 
tolarjev. 

Predsednik sveta KS Vo lč j i 
Potok S imon K ladn ik je po
zdravil zbrane in poudaril, da so 
z veseljem dočakali dan, ko se 
pridružujejo krajevnim skupnos
tim v naši občini, ki imajo rešene 
probleme s kanalizacijo in var
stvom narave. Izrekel je prizna
nje krajanom krajevni skupnosti 
in gradbenemu odboru pod vod
stvom Toneta Žiberta, ki je skr
bel, da je delo potekalo po načr
tih. 

Pomen naložbe je župan To
ne Smoln ikar označil kot ene
ga najpomembnejših dogodkov 
ob letošnjem praznovanju ob
činskega praznika, pa tudi kot 
dogodek, ki pomeni veliko pre
lomnico za KS Volčji Potok gle
de varovanja okolja. Ob tem je 
spomnil na vrsto zahtevnih na
log, ki zaradi prilagoditve stro

gim evropskim standardom ča
kajo občino Kamnik na področ
ju odvajanja meteornih in od
padnih voda. lako bo do leta 
2017 potrebno v naši občini v 
izgradnjo novih kanalizacijskih 
sistemov in druge ukrepe na 
področju varovanja voda vložiti 
kar 4 milijarde tolarjev. Občin
ski svet je odločil, da se bodo 
sredstva zbirala preko cene ka
nalščine, saj bi 300 do 400 mili
jonov tolarjev, kolikor bi jih mo
ral letno namenjati občinski 
proračun za naložbe v kanaliza
cijo, pomenilo bistveno zmanj
šanje drugih pomembnih inves
ticij. 

»Z vodstvom KS smo se odloči
li za skupno delo pri projektu 
kanalizacijskega sistema v 
Volčjem Potoku, kije vreden bli
zu 200 milijonov tolarjev, če pa 
bi upoštevali še številne nepla
čane ure članov gradbenega od
bora in drugih krajanov poleni 
je ta Zalogaj vreden t/lizu 250 
milijonov tolarjev«, je poudaril 
župan Smolnikar in pohvalil ve
lika prizadevanja gradbenega 
odbora ter predsednika Toneta 
Žiberta, da jim je uspelo prema
gati mnogo težav in ta velik pro
jekt, katerega potek so pred dne
vi tudi javno predstavili, pripe

ljati do konca. »Morampohvali
ti, da še nisem bil prisoten na 
predstavitvi investicije, kjer bi 
tako natančno do tolarja opre 
delili vse, kar se je dogajalo sko 
zi leta. Krajevna skupnost je 
skupaj z gradbenim odborom 
za kanalizacijo dokaz kako KS 
upraviči svoje delovanje In sta
tus pravne osebe. Čestitam za 
vztrajnost, da so pred današnjo 
otvoritvijo dobili tudi vse doku
mente in uporabno dovoljenje«, 
je s čestitkami zaključil govor 
župan Tone Smolnikar. 

Na slovesnosti so sodelova
li tudi otroc i pevskega zbora 
OŠ Mar i je Vere p o d vod 
stvom Jane Rovšek in Mestna 
godba Kamn ik . 

Prve pobude za izgradnjo ka
nalizacije so bile podane v letih 
1987 do 1989. Z izgradnjo kana
lizacijskega sistema Volčji Potok 
je občina Kamnik pričela v letu 
1997, ko je bil izdelan projekt za 
spodnji del Volčjega Potoka, pri 
dobljeno gradbeno dovoljenje 
za prvo fazo in /grajeno 263 
metrov tekalnega kanala Grad 
nja se je nadaljevala v letu 1999 
z drugim delom I. faze v dolžini 
300 metrov meteornega kanala 
in 300 metrov tekalnega kanala 
v skupni vrednosti 14 milijonov 

Slovesnost pri črpališču v zgornjem Volčjem Potoku 31. marca je obe
ležila dokončanje osemletne postopne izgradnje kanalizacije v tej KS. 
Velike pridobitve za varovanje okolja so se veselili krajani, župan ter 
gradbeni odbor s predsednikom Tonetom Žibertom (na desni), ki je z ve
likimi napori in zagnanostjo uspešno pripeljal projekt do konca. 

A R B O R E T U M V O L Č J I P O T O K 
V R T N I C E N T E R 

V o l č j i P o t o k 3 
t e l . : 8 3 9 4 5 3 3 

C V E T L I Č N A A K C I J A Z A K A M N I Č A N E 

v p o n e d e l j e k , 1 8 . a p r i l a , o d 8 . d o 1 8 . u r e 

B R Š L I N K E S A M O 1 0 0 , 0 0 S I T 

D V O J N E B R Š L I N K E S A M O 1 3 0 , 0 0 S I T 

P E L A R G O N I J E S A M O 1 6 0 , 0 0 S I T 
(razliko sofinancira Občina Kamnik, količina je omejena) 

V Vr tnem centru bogata ponudba raznega 
ba lkonskega cvetja, korit, gnojil, substratov. V i 
Vrtnem centru tudi vse z a ureditev v a š e g a vrta. 
Delovni čas : od pon. do pet. od 8. do 18. ure, sob. od 8. do 
12. ure, ned. od 12. do 17. ure 

http://saloni.citroen.si/avtomarket-trzin/
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\ eselje ob zaključku zahtevnega projekta izgradnje kanalizacije v Volčjem Potoku (z leve): 
Ivan Prislov nik (direktor občinske uprave), Ivan Kenda (višji svetovalec na Občini Kamnik), Bojan Mlakar 
(podsekretar - vodja oddelka za okolje in prostor), župan Tone Smolnikar, Metod Jerman (član gradbenega 
odbora 2002 -2005, predsednik G O od 1998 do 2002, večkrat član sveta KS), Albin Kladnik (član G O od 2002 
do 2005 in večkratni predsednik sveta KS, pobudnik in organizator izgradnje vodovoda za vas Volčji Potok 
leta 1964), Jože Štok (višji svetovalec), Simon Kladnik (predsednik sveta KS in predsednik Turističnega društ
va v KS), Tone Žibert (predsednik G O v obdobju 2002 do 2005, predsednik sveta KS 1998 do 2002, od vsega 
začetka je vodil, usmerjal projekt za izgradnjo kanalizacije, daje bil uspešno zaključen v sedmih letih) in Aleš 
Škorjanc (podsekretar - vodja oddelka za gospodarske javne službe). 

Častna enota 12. gardnega bataljona Slovenske vojske seje poklonila spominu na velikega moža Rudolfa Ma
istra, na katerega je slovenska vojska upravičeno ponosna. 

tolarjev. V letu 2000 je bila zgra
jena 11. faza -1.etapa kanalizacij
skega sistema v dolžini 558 m fe-
kalnega in 398 m meteornega 
kanala v skupni vrednosti 26 mi
lijonov tolarjev. V letu 2001 je 
bila zgrajena II. faza - 2. etapa v 
dolžini 643 m fekalnega in 643 
meteornega kanala v skupni 
vrednosti 37 milijonov tolarjev. 
V letu 2002 so nadaljevali z II. fa
zo - 3- etapo izgradnje kanalizaci
je v dolžini 1563 metrov in vred
nosti 47,8 milijonov tolarjev. V 
letu 2003 so z izgradnjo II. faze 
- 4. etape v dolžini 1490 metrov 
in izgradnjo črpališča zaključili 
kanalizacijski sistem za Spodnji 
Volčji Potok. Vrednost del je bi
la 31 milijonov tolarjev. 

Skupna vrednost sistema 
Spodnji Volčji Potok tako znaša 
160,3 milijonov, od tega je Obči
na Kamnik zagotovila 136,6 mili
jonov (85%), krajevna skupnost 
pa 22,5 milijonov (15%). Občina 
Kamnik je na podlagi razpisa 
okoljskega ministrstva pridobila 
18 milijonov nepovratnih sred
stev za subvencioniranje izgrad
nje kanalizacijskih sistemov. 

Izgradnja 1400 metrov kanali
zacije s črpališčem v Zgornjem 
Volčjem Potoku v skupni vred
nosti 34,7 milijonov tolarjev je 
potekala in se zaključila v letu 
2004. Občina Kamnik je prispe
vala 31,2 milijonov in KS 3,5 mi
lijonov. 

Kot pomemben dogodek na 
poti realizacije ptjpjekta, vredne
ga 195 milijonov tolarjev, je po
trebno omeniti dogovor o fi
nančni konstrukciji, sprejet na 
seji sveta KS v maju 1999 s strani 
članov sveta KS, GO, župana ob-

N A S A M E M V R H U 

čine Kamnik s sodelavci ter di
rektorjema Arboretuma in Golfa. 
Glede na to, da občina daje pri
oriteto pri financiranju iz občin
skega proračuna tistim investici
jam, kjer je zagotovljena soude
ležba krajanov, so znaten delež 
za napredek kraja pr ispeval i 
tudi krajani. 

KS je sredstva zagotovila s pri
spevki krajanov v višini 14,7 mi
lijonov tolarjev, s prispevkom 
Golfa 9,7 milijonov in prispev
kom Arboretuma 1,5 milijona to
larjev. 

Na kanalizacijsko omrežje je 
priključenih 97 gospodinjstev. 
OStali, ki se bodo želeli priključi
ti, pa bodo morali poravnati svo
jo obveznost. 

Praznovanje 
občinskega praznika 
je zaključila osrednja 
slovesnost pri 
spomeniku Rudolfa 
Maistra in slavnostna 
seja občinskega sveta 
s podelitvijo priznanj 
Občine Kamnik 

Letošnje praznovanje občin
skega praznika se je zaključilo v 
petek, 1. aprila, s slovesnostjo 
pred spomenikom Rudolfa Mais
tra in slavnostno sejo občinske
ga sveta v Domu kulture. 

Spomenik velikemu Kamni-
čanu Rudolfu Maistru na Trgu 
talcev, ki so ga Kamničani po
stavili med prvimi v Sloveniji že 
pred več kot tremi desetletji, je 
dobil ob letošnjem prazniku no
vo podobo. Na novo je tlakova
na okolica spomenika, postav

ljeni so robniki, nova je osvetli
tev spomenika. 

V uvodnem delu slovesnosti 
so se med protokolarnim po
zdravom Častne enote 12. gar
dnega bataljona Slovenske voj
ske spominu na velikega Kamni-
čana s simbolno položitvijo cvet
ja poklonili minister za obram
bo Karel Erjavec, kamniški žu
pan Tone Smolnikar in predsed
nik Društva Rudolfa Maistra 
podružnica Kamnik Niko Pinte-
rič. 

O Maist ru kot ve l i kem č lo 
veku sta p r e d s p o m e n i k o m 
s p r e g o v o r i l a ž u p a n T o n e 
S m o l n i k a r i n m i n i s t e r za 
o b r a m b o Ka re l Erjavec. 

»Vesel sem, da smo ponovno 
skupaj tu, pred spomenikom, 
ki obeležuje velikega moža, 
Kamničana, velikega Slovenca 
in rodoljuba, ki smo ga Kamni
čani znali ceniti že dolgo na
zaj, ko mnogi Slovenci niso ver
jeli v njegovo veličino. Vesel 
sem, da smo lansko leto ob ob
činskem prazniku skupaj z 
lastnikom rojstne hiše Rudolfa 
Maistra prenovili ta objekt in 
pričakujem, da se bodo pogo
vori nadaljevali, da bo hiša do
bila tudi svojo vsebino«, je pou
daril župan Tone Smolnikar. 

Minister Erjavec pa je ob vse
stranski vlogi Rudolfa Maistra, 
ki je bil dolga leta zamolčan, 
izpostavil, da je slovenska vojska 
ponosna, da ima tako velikega 
moža v zgodovini, ki je mnogo 
storil za našo ljubo domovino. 
Maistra je označil kot enega od 
temeljev naše slovenske držav
nosti. 

Ob Maistrovem spomeniku sta 
nastopila Mestna godba 
K a m n i k i n pevc i L i re, ki so 
slovesnost zaključili z znano 
Maistrovo pesmijo Završki fantje. 

Na slovesnosti pri spomeniku Rudolfa Maistra (z leve): direktor občinske uprave Ivan Pristovnik, poslanec 
državnega zbora Rudi Veršnik, dosedanji predsednik Društva Rudolfa Maistra Slovenije Milan Lovrenčič, 
predsednik ZZB NOB Kamnik Matevž Košir, predsednik Območnega združenja veteranov vojne za Slove
nijo Kamnik Zvonko Cvek, podžupan Demitrij Perčič, župan Tone Smolnikar, minister za obrambo Karel 
Erjavec in predsednik Društva Rudolfa Maistra • podružnica Kamnik Niko Pinterič. 

I k o i i 

V okviru praznovanja sta bili s 
pozornostjo zaznamovani še dve 
obeležji. K spominskima plošča
ma v avli občine Kamnik in na 
rojstni Maistrovi hiši so spomin
ska venca položili podžupan De
mitrij Perčič, Zvone Cvek (Zdru
ženje veteranov vojne za Slove
nijo), Jože Arko (Združenje slo
venskih častnikov) in Matevž 
Košir (Združenje borcev in ude
ležencev NOB). 

Mladinski center 
Kotlovnica bo prostor 
za druženje, 
izobraževanje in 
uresničevanje idej 
mladih 

Pred slavnostno sejo občin
skega sveta so prenovljene pros
tore v kleti Doma kulture tudi 

uradno predali namenu mladin
skega centra, poimenovanega 
Kotlovnica, kar je bila večletna 
želja mladih. Leta 2002 je občin
ski svet sprejel program delova
nja mladinskega centra. Mladi so 
bili zagnani in so se ureditve 
prostorov nameravali lotiti sami 
s pomočjo sponzorjev. A se je iz
kazalo, da je prenova zahtevna, 
saj je občino v treh letih veljala 
kar 60 milijonov tolarjev, mla
dim pa je prinesla večji večna
menski prostor, glasbeno zvoč 
no izolirano sobo, računalniško 
sobo in pisarno za vodstvo cen
tra. Mladi bodo morali zdaj po
skrbeti za vsebino in s pomočjo 
sponzorskih sredstev tudi za 
opremo prostorov. 

V imenu Mladinskega sveta 
K a m n i k , ki združuje večino 
mladinskih organizacij v občini 

(podmladke strank, tabornike, 
skavte, društvo aktivne mladine, 
Študentski klub Kamnik, Turis
tično društvo Kamn'k, MD KID, 
Kulturno društvo Priden mo
žic), je spregovoril Mat jaž Jug. 
Izrazil je veselje ob pridobitvi, 
saj so si mladi svoje prostore že 
dolgo želeli, njihova zagnanost 
i raja že dve leti, od nastanka 
MSKA. Zagotovil je, da bo Mla
dinski center Kotlovnica pros
tor, ki bo prijazen mladim, da se 
bodo (od radi zadrževali, imeli 
možnost izobraževanja, nad
gradnje svojih talentov, želja iti 
idej, ki jih morda lahko uresniči 
jo prav s pomočjo tega centra. 
Spomnil je na dobre rezultate 
dveletnega delovanja Mladinske
ga sveta Kamnik , kot je organi
zacija dogodka Pogrejmo Šulno, 
sodelovanje pri Kam festu. Po-

P A Š A Z A O Č I . . . I N U Š E S A ! 

ž e z a 2 . 2 9 0 . 0 0 0 S I T 

I t\M *i\M Domžolo Maolieva 11 1230 Dom.:. 
\ l P i r i X „ 

1 l » 1 A Kamnik L | L l b l p n s k 0 c 2 i A .TPC Duplica) i 
A V T O D E L I IN A V T O M E H A N I K A Z A V S E T I P E V O Z I L 
N A Z A L O G I G L U S N I K I . C E V I IN K A T A L I Z A T O R J I 

1 ^ /K IZPUŠNI SISTEMI ZA 
/ y S VSE VRSTE OSEBNIH 

' IN TOVORNIH VOZIL 

PRTLJAŽNIKI IN KOVČKI 
ZA VSE TIPE VOZIL 

MONTAŽA IN SERVIS 
| PNEVMATIKE Ž ^ j j ^ že od 33.000 SIT dalje 

Akumulator j i , olja. filtri, zavoro, del i podvoz ja . 
karo tjski delt, jermeni m voh ko dodatne opreme 

N A J H I T R E J Š E Č A K A B R E Z P L A Č E N C D 
I Z M E N J E V A L N I K I N 6 G L A S B E N I H C D - J E V . 

Razarvirajta trivnrtni Mil.ubi.hi Colt CZ3 de 11. aprila ln za not danar boata dobili ia v»S: 
originalan CD izmanjavalntk za 6 CD-je* tU ga boata v trgovinah Big Bang Maga in BOF 
napolnili a testimi glasbenimi CD -ji po lastni izbiri*. Hit tha rosd, Jack! 

MITSUBISHI COLT. 
y^center , i -5 

A v t 0 . I I H ^ M M M I T S U T 

•S^' ' , v Obrtniška ul. 8, Domžale 
TT 72 16 221, 72 44 234 

Rezultati žrebanja nagradne igre Nove Ljubljanske 

banke d.d., Ljubljana, Podružnice Kamnik 
na Spomladanskem kmetijskem sejmu v Komendi, v času 
od 1. 4. do 3. 4. 2005. 

V žrebanju so bili upoštevani kuponi s pravilnim odgovorom: 

EURO. 

Nagrade prejmejo: 

1. pohodne palice: Romana Kimovec, Vodice 
2. kolesarske rokavice: Marjeta Kokelj, Poljane 
3. namizna ura s kalkulatorjem: Maja Mohor, Komenda 
4. nahrbtnik: Marjana Plak, Komenda 
5. dežnik: Majda Kožman, Kamnik 
6. majica: Sandi Jenko, Mengeš. 

Nagrajencem čestitamo In se zahvaljujemo 
vsem sodelujočim! 

l j u b l j a n s k a b a n k a 
Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana 
Podružnica Kamnik 
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Matjaž Jug (tretji z leve) je v imenu Mladinskega sveta Kamnik zago
tovil, da bo Mladinski center Kotlovnica prijazen prostor za druženje in 
izobraževanje mladih, nadgradnjo njihovih talentov in idej. 

hvalil jc dobro sodelovanje z od
delkom za družbene dejavnosti 
občine Kamnik, z g. Antonom 
Kaminom in Dobranom Juriča-
nom. Zahvalil se je županu, svet
nikom in sponzorjem, ki so pri
sluhnili mladim. 

Slavnostna seja 
občinskega sveta v 
Domu kulture 

Slavnostne seje občinskega 
sveta v Domu kulture so se ude
ležili občinski svetniki, častni 
občani, občani in gostje, med 
njimi tudi veleposlanik KIJ v Slo
veniji Krvvin Fourc, poslanec dr
žavnega zbora Rudi Veršnik, žu
pan pobratenega mesta Trofa-
iach Avgust Wagner. 

Ž u p a n T o n e Smo ln i ka r je 
po pozdravnem nagovoru spom
nil na pomembne trenutke od 
zadnjega občinskega praznika: 
na vstop Slovenije v enakoprav
no članstvo petindvajsetih držav 
EU, ki nam je naložilo nove nalo
ge in nove izzive, ter na desetlet
nico lokalne samouprave, ki so 
jo decembra proslavili prav v 
dvorani kamniškega Doma kul
ture. »Naše investicije, naša ho
tenja skušamo približati našim 
krajanom, občanom, da bi čim 
bolje živeli«, je poudaril župan 
in spomnil na pomembne prido
bitve, slovesno odprte ob občin
skem prazniku. »Prav na dan 
občinskega praznika v torek, 
29. marca, smo v Stahovici slo
vesno odprli skoraj kilometer 
dolg odsek obnovljene ceste. 
Skupaj z državo smo vložili sko

raj 500 milijonov tolarjev, da 
smo položili tudi vzporedni ce
vovod, da bomo zajetje Iverje 
povezali s Kamnikom, zgradili 
smo pločnik, položili lokalni vo
dovod, kanalizacijo, javno raz
svetljavo. V Domu kulture smo 
danes predali namenu nove 
prostore za delovanje mladin
skega centra, v kar smo v treh 
letih vložili okoli 60 milijonov 
tolarjev, Mladi pratnjo, da ima
jo vsebino že v mislih in tudi na 
papirju. Včeraj smo odprli do
končano kanalizacijo v KS 
Volčji Potok za preko 100 prik
ljučkov ne le za krajane, tudi za 
Arboretum in Golf.« 

Vsem zbranim se je zahvalil za 
udeležbo, še posebej pa je česti
tal letošnjim nagrajencem, pre
jemnikom občinskih priznanj. 

Ka re l Erjavec, min is te r za 
obrambo , je v slavnostnem go
voru najprej izrazil navdušenje 
nad uspehi, dosežki in pozitivno 
energijo v kamniški občini. Iz
postavil je vsestransko osebnost 
Rudolfa Maistra, ki ni bil le vo
jak, general, temveč tudi zbira
lec knjig, ukvarjal se je s slikar
stvom (leta 1920 je sodeloval pri 
pripravi prve razstave sloven
skih slikarjev v Mariboru), veli
ko se je družil s slovenskimi pes
niki. Kot dijak se je seznanil z 
Dragotinom Kettejem, Josipom 
Murnom, Ivanom Cankarjem, 
Otonom Župančičem, pozneje 
je vzdrževal stike tudi s Simo
nom Gregorčičem. Na kultur
nem področju je največ ustvaril 
kot pesnik. Pesmi iz obdobja 

^ • P U B L I C U S 
IIŠIKMZ 

S P O M L A D A N S K I 

O D V O Z K O S O V N E G A 

M A T E R I A L A 

KOMENDA 
Ponedeljek, 11.4. 

Četrtek, 14.4. 

Komenda - center, Bre& Gmajnica, Gora, 
Klanec, Nasovče, Mlaka, Podboršt, Potok 
in Komendska dobrava 
Moste, Križ, Suhadole in Žeje 

KAMNIK 
ponedeljek, 18.4. 
četrtek, 21,4. 
ponedeljek, 25.4. 
četrtek, 28. 4. 
torek, 3.5. 
četrtek, 5.5. 
ponedeljek, 9.5. 
četrtek, 12.5. 
ponedeljek., 16.5 
četrtek, 19.5. 
ponedeljek, 23.5. 
četrtek, 26.5. 
ponedeljek, 30.5. 
četrtek, 2.6 

Motnik, Špitalič 
Šmartno, Srednja vas 
Tuhinj, Sela 
Vranja Peč, PSajnovica 
Kamniška Bistrica 
Godič 
Črna 
Podgorje, Šmarca, Volčji Potok 
Nevlje 
Mekinje 
Tunjice, Zaprice 
Novi trs, Perovo 
Center 
Duplica 

Iralane 'prosimo, da pred svojimi zgradbami ob cesti do 6. ure 
S p^vijo odpadni kosovni material. Odlagajte sortirano. 
Avtomobilskih delov, gum in gradbenega materiala ne bomo po-
ZaTampak bomo odvažali samo odpadke,ki nastajajo v gos
podinjstvih - bela tehnika, zimnice, peci in podobno 
n . . '.. . „ n i n n . t da sami pripeljejo kosovni material v zbirni 

SUHADOLE - ZBIRNI CENTER. 
Obratovalni čas zbirnega centra: wx „v, IJJ „«• 
Od 1 maia do 30 septembra od ponedeljka do petka od 6. do 18. ure, 
odi.oklob^ d° 1 & m ' 
ob sobotah celo leto od 8. do 13. ure. 
Ob nedeljah in praznikih zaprto. 

pred začetkom prve svetovne 
vojne imajo močno vsebino in 
globoka čustva, prevevajo jih 
zrela občutenja moža, umetnika, 
vojaka. 

Ob Maistrovi vlogi pri obram
bi naše severne meje je izposta
vil njegovo odločilno dejanje, ko 
je 1. novembra 1918 prevzel vo
jaško oblast in jo ob pomoči svo
jih borcev obdržal v nemirnih 
mesecih do februarja 1919, ko je 
bila podpisana Mariborska po
godba in na štajerskem mejnem 
odseku določena razmejitvena 
črta, ki sta jo upoštevali obe dr
žavi. Slovenci smo prav po zaslu
gi generala Maistra in njegovih 
borcev na Štajerskem dobili ve
čino ozemlja, ki so ga novembra 
in decembra 1918 zasedli pros
tovoljci borci za severno mejo 
pod Maistrovim vodstvom. 
»Pravzaprav ni kraja, kjer ta 
veliki Slovenec ni pustil sle
di...« je s lavnostn i govor za
k l j uč i l min is ter za o b r a m b o 
Kare l Erjavec. 

Podeljena priznanja 
Občine Kamnik 

Ž u p a n Tone Smoln ikar je 
na slavnostni seji na podlagi 
sklepa občinskega sveta pode
lil pr iznanja Obč ine Kamnik . 

Zlata p r i znan j a o b č i n e 
K a m n i k so prejeli Bogdan 
Potn ik za njegov likovni opus, 
Metod H u m a r za prispevek k 
razvoju našega planinstva in al
pinizma (priznanje je zaradi 
njegove bolezni prevzela žena) 
ter Polde M i h e l i č za ustvarjal
no delo na področju likovne 

umetnosti. 
S rebrn i p r iznan j i obč i ne 

Kamn ik sta prejela Andrej Ža-
lar za novinarsko delo, s katerim 
je veliko prispeval k prepoznav
nosti naše občine, in Dušan Li
povec za svoje umetniško delo. 
Bronasta p r iznan ja je župan 
Smolnikar izročil Sebastjanu 
Vrhovn iku za prispevek h kako
vosti našega zborovskega petja, 
zborovodstva in glasbene po-
ustvarjalnosti, Ivanu Hr ibar ju 
za prispevek k turistični prepoz
navnosti Tuhinjske doline in ce
lotne kamniške občine ter Ma
r inki Danijeli Aparnik za vzgo
jo pevskega podmladka in s tem 
ohranjanje zborovskega petja. 

Šest posebn ih p r iznan j so 
preje l i G regor H r i ba r za pri
spevek k razvoju kamniške in 
slovenske odbojke, J o ž e K lene 
za prizadevanja pri obnovi in 
posodabljanju planinskih koč 
ter urejanju planinskih poti v 
Kamniško - Savinjskih Alpah, 
Stane H r i b a r za prispevek k 
ohranjanju gasilstva v KS Sred
nja vas, Franc Plahuta za priza
devnost na področju kulturnega 
življenja v KS Nevlje, Ansambel 
Nagelj i z p o d k a m n i š k i h pla
n i n za njihov glasbeni prispe
vek k promociji naše občine do
ma in v tujini ter M e š a n i pev
ski zbor Odmev , ki je veliko 
prispeval k promociji naše zbo
rovske kulture. 

Program slavnostne seje sta 
obogatila tudi nastopa Mešane
ga pevskega zbora Odmev pod 
vodstvom prof. Ane Smrtnik in 
dixiland orkestra iz Trofaiacha. 

Besedilo: SAŠA M E J A Č 
Fotogi afije: VERA M E J A Č 

V imenu prejemnikov priznanj Občine Kamnik seje zahvalil Polde Mi
helič, ki je iz rok župana Toneta Smolnikarja za svoje ustvarjalno delo 
na področju likovne umetnosti prejel zlato priznanje Občine Kamnik. 

M l a d i počasti l i s p o m i n n a 
R u d o l f a M a i s t r a 
V okviru programa prireditev 
Ob o b č i n s k e m prazn iku so 
učenc i Glasbene šole Kamn ik 
22. marca pr iprav i l i slavnost
ni koncert v počastitev rojaka 
Rudolfa Maistra. 

V programu, ki ga je s svo
jim strokovnim tekstom pove
zovala organizatorka progra
ma profesorica Glasbene šole 
Kamnik Ana Smrtnik, so sode
lovali: Jaka Plahutnik - kitara, 
Mojca Pibernik - kljunasta 

Mogočno so donele melodije trobente učenca 
Glasbene šole Kamnik Gašperja Selka. 

flavta, Mirjam Juhant - klavir, 
Sabina Gruden - flavta, Marti
na Močn ik in Erika Kozamer-
nik - duet citer, Janina Loren-
ci - saksofon, Eva Vrhovnik -
violina, Maksimiljan Kadivec -
klarinet, Matjaž Pol janšek -
harmonika in Roxana Spruk -
trobenta. 

Dva dni pozneje, 24. marca," 
pa so učenc i in učitel j i OŠ 27. 
julija in Glasbene šole Kam
nik pripravili ob materinskem 

dnevu zanimivo pri
reditev. V ljubezen
ski pesmi in besedi 
so se spomni l i tudi 
kamniškega rojaka, 
pesnika in generala 
Rudolfa Maistra. 
Pester program je 
povezovala uči te l j i 
ca OVI in angleške
ga jezika na O Š 27. 
julija Tanja Ivanjko-
Kovač ič . V izbranih 
toplih besedah je 
med drugim pouda
rila: »Podajmo otro
kom roko, da jih ne 
bo strah odrasti! 
Doma smo tam, 
kjer nas nekdo za
skrbljen pričakuje, 
kjer smemo delati 
napake, kjer nas 
nekdo tolaži in se z 
nami veseli, kjer 
smemo na glas peti 
in nikogar ne moti-

I / T R G O V I N A I N S E R V I S Š P O R T N E O P R E M E | 
j . ^ L P e r o v o 2 5 , K a m n i k , tel.: 830-99-40 

Podajmo otrokom roko, da jih ne bo strah odrasti! Mladinski pevski 
zbor OŠ 27. julija Kamnik ob prepevanju pesmi Pridi, podaj roko! 

mo, kjer nas nekdo 
posluša in razume, 
kjer smo deležni 
nežnosti in ljubez
ni. Samo otroci v 
resnici vidijo luč, 
samo čisti v srcu 
poznajo toplino 
naročja, srečni, da 
bivajo, radostni, 
da so in pestujejo 
ljubezen ob vsa
kem vzdihu in iz
dihu.« 

V E R A M E J A Č 

Prisrčna Tjaša Vrhov
nik iz Glasbene šole 
Kamnik je na violonče
lu lepo zaigrala Davi
dovo ETUDO in Vival-
dijev Koncert v C - du
ru 1. stavek. 

I Odprto: 8.30-19.30, soboto 8.30-13.00 

SPORT 

HITRO PC 

ega kolesa 
Jamis Ranger samo 49.900,00 SIT. 
Oprema Shimano, ALUMINIJAST 

okvir, vzmetne vilice. 
V e l i k a i z b i r a g o r s k i h i n 

WF% t r e k i n g k o l e s , d o d a t n e 
• • • • o p r e m e i n o b l a č i l . 

LO V A Š E G A KOLESA V KOLESARSKEM 
IVISU 3S SPORT KAMNIK 

I Z D E L O V A N J E 
# 

B E T O N S K I H B L O K O V f < £ & ~ 

I N S T R E Š N I K O V 

AVBELJ MILAN, s.p. f S 
S p . L o k e 8, 1225 L U K O V I C A / ] 
te l . : 01 7 2 3 4 3 4 7 , 041 6 2 4 2 1 5 
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I z t o r b e K r i š t o f o v e g a P e p e t a I I . 

Spet so dovoljene sanje o tramvaju, smetišču, pasjem zavetišču... 

L J U B L J A N S K A U R B A N A 

R E G I J A -

s t a l i š č e N o v e S l o v e n i j e ~Wf ot pravljica o jari kači in 
X V steklem polžu se bo bral 
RRP L UR 2007 - 2&13. Za tiste, 
ki se ne spoznate na kratice, 
naj bi to pomenilo nov ljubljan
ski regijski plan za šest let. Če
prav je še sedanji, ki so ga neke 
občine podpisale šele lani, ko je 
bila mimo že polovica planske
ga obdobja (2004-2006), ostal 
skoraj neuresničen. Kar poglej
mo: tramvaj od Kamnika do 
Viča, ki so se mu mnogi smeja
li že, ko je bil prvič zapisan, še 
nima nikjer nobene postaje, o 
tako potrebnem regijskem od
lagališču odpadkov razen veli
kih besed ni nobenega sledu, ce
lo o taki malenkosti kot je skup 
no Pasje zavetišče se 25 občin 
(od nas do Logatca in od Vodic 
do Litije) ni uspelo domeniti. 
»Stručkoti« pa že zbirajo denar 
za nov. tokrat šestletni plan. Ali 
ne bi bilo bolje, če bi ga napisa
li kar do leta 3000. Zdi se nam
reč, da nekatere občine papir, 

za katerega odštejejo po nekaj 
milijonov, podpišejo s figo V te
pu. Zato res nima smisla vsa
kih nekaj let prebirati pravljic o 
juri kači in stekleni polžu: Ali se 
ne bi lepše bralo: Plan UR 
3000...? 

r okra t moram pohvaliti ze
lo aktualen Zeleni časnik, 

ki v torek, dva dni po opravlje
ni čistilni akciji slovesno napo
re, da se bo kamniška čistilna 
akcija imela vršiti danes in se 
bo opoldne s klobasami zaklju
čila na (davnem trgu. Tisti, ki 
so težko pričakovali klobase 
(ne akcijo) so v torek na (dav
nem trgu ostali razočarani. 
Bravo, Zeleni poročevalci, obči
na vam bo za tako poročanje 
gotovo pripeki kar največjo me
daljo, kar jih premore...! 

/
z zaupnih virov smo zvede
li, zakaj na letošnje sreča

nje starosvetnih smučarjev na 
Veliko planino ni bilo Tuhinj-

cev. Menda zaradi tega, ker so 
zaman pričakovati tradici
onalni županov sprejem na 
kamniškem placu. Odpadel 
naj bi zaradi tega, ker Tuhinj-
ci niso hoteli večfehtat. Za po-
stavljanje kotov pa imajo 
kamniške grče dovolj kadrov, 
saj naj bi cel teden na planino 
hodili gledat, kje bo start in kje 
cilj. To pa menda ni zastonj 

P ravijo, da so bili tuhinjski 
krajevni odborniki doslej 

kar uspešni. V tem mandatu 
jim je Uspeh //ostavili celo stra
nišče na pokopališču, postavi
tev mrliške vežice pa bodo pre
pustili svojim naslednikom, se
veda če krajevnih skupnosti ne 
bodo /rrej ukinili. Potem />a bo 
za to morala poskrbeti občina, 
pa bo stva r rešena ... 

Z adnjič so se Rumene novi
ce na dolgo in široko raz

pisale o tem, kako otroke v tu
hinjskem tonfu zebe, ker naj bi 

bila voda jwemrzla. A jih je di
rektor Janez takojpotolaiH da 

je taka po profesorjevem mne
nju bolj zdrava kot pa vroča, 
tako j>ač bruha iz tuhinjske 
zemlje mati narava, kaj hoče
mo. Sram j>a naj bo ljubljanske 
rumence, ko tako javno blatijo 
najmlajše in najvišje slovenske 
terme, verjetno zaradi tega, ker 
jim direktor ni podpisal kake 
naročilnice za par slolisočakov 
vreden oglas... 

P odgorca junija brizgalna 
je j>rek Atomik harmoni

ka sedaj kljub vsem domačim 
j)olenom brizgnila že na nemški 
trg. Kol Turbo polka bo menda 
delala tudi reklamo za nemški 
jogurt. Kaj. ko bi sedaj, ko smo v 
Evropi, Jani, Šj>ela in Š/ielca ob 
Spremljavi Frai Tonlja kako 
dobro zaj>eli tudi o podgorskem 
kislem mleku, da o tako zdravi 
podgorski leči ne govorimo... 

KRIŠTOFO V PEPEII. 

\ ar je kljub temu, da je predlog 
podprl, menil, da bi bilo bolje, 
če ne bi bili v ljubljanski regiji, 
saj je le-ta najrazvitejša in je ta
ko zelo težko pridobiti sredstva 
iz razpisov. Za prioritetne pro
jekte v naši občini, ki bi se mo
rali izdelati in s pomočjo KRP 
I.UR preko razpisov pridobiti, 
so projekt cestne povezave na 
avtocesto, zahodna obvoznica, 
višješolski programi v naši obči
ni, programi za razvoj turizma 
in kmetijstva. Svetnik SDS Tine 
Zabavnik je agencijo za regi
onalni razvoj pozval, da pravo
časno pošilja vse razpise, da bi 
se lahko v roku prijavili nanje 
in izdelali projekte Postavil je 
tudi vprašanje, kdo v občinski 
upravi je zadolžen za izdelavo 
projektov' Ker projekti niso iz 
delani pravočasno, smo tako v 
kamniški občini zamudili tudi 
črpanje sredstev za izvedbo ka
nalizacije. Svetnik SDS Dušan 
Štrajhar je postavil vprašanje, 
ali ima občina izdelano strategi
jo, določene prednostne pro
jekte in kdo določa sestavo regi
je. Po njegovi presoji bi lahko 
črpali več sredstev, če hi se 
vključili v gorenjsko regijo in se 
obenem vprašal, kaj je bolje za 
kamniško občino: »Hiti zadnji v 
mestu, ali prvi na Vasi«? 

< ki bor za informiranje 
in medije SDS Kamnik 

predsednik odbora 
ROBTN MAJNIK 

V sredo, 30. marca, je občin
ski svet občine Kamnik zasedal 
na svoji 22. redni seji, na kateri 
so med drugimi obravnavali tu
di sodelovanje občine Kamnik 
pri izdelavi regionalnega razvoj
nega programa Ljubljanske ur
bane regije (l.l R) za obdobje 
2007-2013. 

ljubljanska urbana regija 
(l.l R) poleg Mestne občine 
Ljubljana združuje še okoliške 
občine, med njimi tudi Kamnik. 
Tako se je občina Kamnik znaš
la v regiji, ki predstavlja najraz
vitejši del Slovenije. Omenjena 
regija naj bi s projektnim pove
zovanjem dosegla hitrejši razvoj 
teti občin. Poleg povezovanja pa 
naj bi I.IIR zagotavljal določena 
finančna sredstva, ki naj bi jih 
pridobil preko domačih in tujih 
razpisov, s čimer bi pripomogel 
pri realizaciji posameznih pro
jektov v tej regiji. 

Kaj pomeni za občino Kam
nik sodelovanje v LUR-U? 

Star slovenski pregovor pravi: 
»Bolje je biti prvi na vasi kot pa 
zadnji v mestu« S priključitvijo 
LUR-U smo postali »zadnji v mes
tu«, kar ima negativne posledice 

Letošnja redna letna skupšči
na agrarne skupnosti Meščan
ska korporacija Kamnik (MKK) 
bo v četrtek, 14. aprila, ob 17. 
uri v razstavišču VERONIKA v 
Kamniku. Gospodarski odbor, 
pa tudi vsi člani upajo, da bo po 
skoraj treh letih Vrhovno sodiš
če RS ugodno rešilo pritožbo 
MKK na sodbo Upravnega so
dišča RS. V njej je namreč 
Upravno sodišče zmotno ugo
tovilo dejansko stanje, zmotno 
uporabilo materialno pravo in 
bistveno kršilo določbe postop
ka, kot navaja MKK v svoji pri
tožbi na to sodbo. 

Kalvarija vračanja nacionalizi
ranega premoženja se vleče že 
od leta 1992, ko so bili na osno
vi Zakona o denacionalizaciji 
vloženi prvi posamični zahtevki 
za vrnitev. Ko je bil sprejet Za
kon o ponovni vzpostavitvi ag
rarnih skupnosti, so člani agrar
ne skupnosti združili posamične 
zahtevke v skupnega. V uprav-

pri najrazličnejših kandidiranjih 
za sredstva iz evropskih struktur
nih skladov in seveda tudi za do
maČa razvojna sredstva. Vendar 
pa pri vključevanju v regije nis
mo imeli veliko izbire, bili smo 
hočeš nočeš potisnjeni v to regi
jo, vendar to še ne pomeni, da se 
moramo sprijazniti z usodo 

S v e t n i š k a s k u p i n a N o v e 
S l o v e n i j e meni, da bi morali 
ravno zaradi omenjenega polo-
žaja veliko bolj graditi na pro
gramskem delu, pri tem pa bi 
morala občina Kamnik kandidi
rati s številnimi programi, med
tem ko se trenutno v razvojnem 
programu za obdobje 2007-
2013 pojavljajo zgolj Terme 
Snovik. 

Občina Kamnik bi se morala 
potruditi, da bi bili njeni projek
ti bolj zastopani v Regionalnem 
razvojnem programu l.UR-a. 
()bstajajo številna področja, kjer 
bi lahko prijavila svoje projekte: 
od varstva starejših občanov, 
stanovanjske problematike, 
gradnje kanalizacijskega siste
ma, kolesarske steze do obrtnih 
con. 

O O N S i K A M N I K 

nem postopku jim je bilo leta 
1998 vrnjeno 5.137 ha zemljišča 
v naravi, vendar se to ni dejan
sko uresničilo. Zaradi pritožbe 
odločba ni postala pravnomoč
na. Pritožilo se je namreč držav
no pravobranilstvo, češ, da je 
bilo premoženje MKK fevdalne
ga izvora. To seveda ni res, saj 
je premoženje, ki ga MKK za
hteva nazaj, alod, to je premo
ženje, ki je pripadalo mešča
nom oziroma natančneje, dolo
čenim meščanskim hišam že od 
nekdaj in ni bilo vključeno v 
fevdalno posest. Zato je minis
trstvo za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano zavrnilo pritožbo 
in potrdilo prvo odločbo. Nato 
se je državno pravobranilstvo 
pritožilo na Upravno sodišče, ki 
je presodilo, da je potrebno vr
niti postopek prav na začetek, 
češ, da upravičencev za vrača
nje nacionaliziranega premože
nja sploh ni. Na tako očitno za
nikanje dejstev pa se je MKK 
pritožila na Vrhovno sodišče in 
sedaj čaka na sodbo. 

Žal se v naši samostojni drža
vi dogajajo tudi takšne reči, da 
se vrača tujcem, da se vrača pre
moženje, ki je očitno fevdalnega 
izvora, medtem ko se v primeru, 
ko naj bi vrnili domačinom, ki so 
združeni v skupnost, poskuša 
najti vse mogoče načine, da se 
jim njihova lastnina ne bi vrnila. 
Ali kot je že pred leti izjavil nek 
visok politični predstavnik: »Po
skusili bodo narediti prav vse, da 
bi vam tega ne vrnili, a na kon
cu bodo vseeno morali.« V MKK 
utemeljeno upajo, da se bo to 
sedaj, posebej še, ker se je zame
njala oblast, tudi resnično zgodi
lo. 

B. POLLAK 

R A Č U N O V O D S K E 

S T O R I T V E 

I N S V E T O V A N J E 

z a fizične in pravne 
oseb« 

lH I IBO#d.o.o . 
Kamn ik . Z i kova a l . 4 

t e l . : 01/831-45-15. 
031/305-451 

P R V I M E S E C 

B R E Z P L A Č N O ! 

Pobude in mnenja svetnikov SDS 
Pobuda za začasno 
rešitev prometnih 
zastojev 

V kolikor ste v jutranjih in po
poldanskih urah udeleženec v 
prometu na regionalni cesti mi
mo Usnjarskega mostu in lokal
nih cestah, ki se priključijo na le
to, ste od odprtja novega Usnjar
skega mostu predvidoma že stali 
v koloni in se spraševali, kaj se 
dogaja. Ugotovili ste, da se pro
met dobesedno ustavi zaradi no-
v ih delujočih semaforjev v križiš
ču pri Usnjarskem mostu. Za so
razmerno kratko razdaljo ste po
rabili skoraj pol ure. V normalnih 
razmerah bi morali biti v tem ča
su že v Ljubljani. 

Zaradi takšnih nevzdržnih raz
mer in velikih prometnih zasto
jev je občinski svetnik Slovenske 
demokratske stranke Franc 
Spruk podal na zadnji seji občin
skega sveta Občine Kamnik po
budo uradu župana, da do umes
titve tretjega voznega pasu na 

kamniški obvoznici semafor pri 
novem Usnjarskem mostu ves 
čas utripa rumeno in se razmisli 
tudi o začasnem odprtju ceste 
skozi Stilno v eno smer od 5.30 
im dO 20.00 ure. Obenem pa tu
di sprašuje urad župana, ali je 
projekt scverno-zahodne obvoz 
niče še v usmeritvah Občine 
Kamnik ali se je od tega projekta 
odstopilo. 

Podarimo računalnike 
otrokom iz socialno 
šibkih družin 

Prav tako je na zadnji seji ob
činskega sveta dal svetnik SDS 
Dušan Strajhar pobudo, da se 
amortizirana računalniška opre
ma Občine Kamnik podari otro
kom iz. socialno ogroženih dru
žin. Predlagal je. da se ustanovi 
komisija, ki bo pripravila in ugo
tovila, koliko je te računalniške 
opreme in jo v dogovoru in sode
lovanju s (lentrom za socialno de
lo Kamnik podeli otrokom iz so
cialno ogroženih družin 

Zadnji v mestu ali prvi 
na vasi? 

\a zadnji seji občinskega sve
ta občine Kamnik so občinski 
svetniki Slovenske demokratske 
stranke podprli sodelovanje ob
čine Kamnik pri izdelavi progra
ma Regionalnega razvojnega 
programa Ljubljanske urbane re
gije (RRP I.UR) za obdobje 2007 
-2013. 

Pred odločitvi jo pa so izpo
stavili kar nekaj dvomov in 
vprašanj. Svetnik SDS Franc 
Spruk je opozoril, da so rezulta
ti sprejetih projektov za občino 
Kamnik zelo slabi. Postavlja se 
vprašanje, ali nosilci projektov 
ne opravijo svojega dela dobro 
in tako izpadejo iz realizacije? 
Prav tako meni, da bi moralo bi
ti točno določeno, kdo naj bi 
posamezni projekt vodil. Obe
nem je izpostavil ureditev pro
meta v kamniški občini in pre
dlagal, da naj se prednostno iz
dela projekt »Kamniška obvoz
nica«. Svetnik SDS Anton Hoče-

O d e l u v D r ž a v n e m z b o r u 
Državni zbor se je do sredine marca zbral 

na 3 rednih, 7 izrednih in 1 slavnostni seji. Pr
vo sejo, s katero se zaključi mandat prejšnje
ga državnega zbora, skliče predsednik repub
like in je bila 22. oktobra 2004. S tem dnem 
smo izvoljeni poslanci začeli izvrševati poslan
ski mandat, ki smo ga pridobili z dnem izvo
litve. 

Na 1. izredni seji 9. novembra 2004 je dr
žavni zbor izvolil Janeza Janšo za predsedni
ka vlade s 57 glasovi za in 27 glasovi proti. 
Vlado pa je državni zbor potrdil na svoji 4. iz
redni seji 3. decembra 2004. 

V tem obdobju smo med prvimi evropski
mi narodi ratificirali Pogodbo o ustavi za Ev
ropo. Ustavna pogodba je v celoti izjemnega 
pomena za Slovenijo. Bilo je prvič, da smo kot 
enakopravni partnerji v družbi velikih evrop
skih narodov sooblikovali podobo prihodnje 
Evrope. 

Veliko prahu je dvignilo sprejetje predloga 
zakona o spremembah in dopolnitvah zako
na o javnih uslužbencih. Očitki so bili name
njeni napačni presoji in sicer, da se bo s to 
spremembo zakona javna uprava politizirala. 
V nasprotju s tem vlada že dokazuje, da spre
memba zakona ni bila namenjena vsestran
skim menjavam v javni upravi, temveč da se 
zagotovi osnovne pogoje za uresničevanje 
strateških usmeritev. To pa v sami osnovi po
meni, da mora imeti od ljudstva izvoljena 
oblast na voljo takšne uslužbence, ki bodo 
poleg svoje strokovnosti, vrhunske usposob
ljenosti in programske kompatibilnosti nudili 
ministru svoje sodelovanje, sposobnost ko
municiranja in sodelovanja. 

Pod prvi predlog ZJU (Zakona o javni upra
vi), ki gaje vlada na 22. seji sprejela 19.4.2001 
in ga posredovala v prvo obravnavo v DZ (za
čel obravnavati na 6. seji, dne 22.5.2001), sta 
podpisana nekdanji notranji minister dr. Ra
do Bohinc in nekdanji generalni sekretar vla
de Mirko Bandelj. Ta predlog Zakona vsebu
je iste oz. podobne določbe kot novo spreje
ti ZJU. 

Predlagan ZJU je vseboval naslednjo določ
bo: ob menjavi funkcionarja se lahko novi 
funkcionar, če oceni, da z do ločenim uradni
kom na vodstvenem položaju ne more sode
lovati, v določenem roku odloči, da sproži po
stopek internega oz. javnega natečaja. 

Vlada bo s to spremembo imela možnost 
zamenjati okoli 60 državnih uradnikov na 
najpomembnejših položajih v državni upravi. 

Pomembno je torej podčrtati, da ta zakon 
ne politizira javne uprave, temveč jo dela bist
veno bolj strokovno kot vsi zakoni, ki so veljali 
v zadnjih 12 letih. Zakon omogoča ministru, 
da med tistimi kandidati, ki izpolnijo strokov
ne kriterije, predlaga nekoga, s katerim bo 
lahko sodeloval pri izvajanju programa v skup
no dobro. Opozicijski poslanci izpodbijajo 
sprejeti zakon na Ustavnem sodišču. 

V zakonodajni proceduri sta dva ustavna 
predloga za spremembo 83. člena ustave, ki 
govori o poslanski imuniteti. Predlog koalicij
skih SDS, NSi in SLS - s prvopodpisanim po
slancem slovenskih demokratov Brankom 
Grimsom - se nanaša na črtanje 83. člena usta
ve in s tem odpravo poslanske imunitete v ce
loti. 

V prihodnosti nas čaka obravnava zakona o 
istospolnih partnerjih. Ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve pripravlja zakon, 
ki bo v vladno obravnavo predložen do kon
ca marca. Zakon o registraciji istospolne part
nerske skupnosti, ki je trenutno v medresor
skem usklajevanju, bo urejal vprašanja glede 
statusa istospolnih partnerskih skupnosti. Naj 
pri tem poudarim, da je ta zakon prejšnja vla
da pripravljala kar osem let. Pravzaprav ga je 
pripravljala odvetniška pisarna Miro Senica -
in v ta namen je prejšnja vlada odštela 
3.420.000 SIT davkoplačevalskega denarja. 

Želim si, da bi bila opozicija konstruktivna, 
ko gre za teme, kjer je pač potrebno združe
vati sile, predvsem, ko gre za slovensko raz
vojno perspektivo. In da bi bila kritična pač 
tam; kjer je treba vsako oblast kontrolirati. 

RUDI VERŠNIK, poslanec DZ 

O b v e š č a m o vas, da je 
Svet z a v o d a O Š F rana A lbrehta 
v Šolskih razgledih dne 2. 4. 2005 

objavil 

razpis za imenovanje na funkcijo 
ravnatelja šole 
Zainteresirani kandidati morajo vlogo oddati v 10 dneh od 
objave razpisa. 

P R O D A J A I N V Z D R Ž E V A N J E 

R A Č U N A L N I Š K I H S I S T E M O V 

I N P R O G R A M S K E O P R E M E 

S i l v o S m r e k a r s.p. 

• I C « ® 0 4 1 / 2 8 4 - 5 6 6 
Zeornie Stranie 55 
1242 Stahovica ^ 0 1 / 8 3 2 7 - 3 4 3 

O B V E S T I L O 

V četrtek, 21. aprila, bo ob 18. uri v sejni sobi občine 
Kamnik drugi zbor 

D R U Š T V A G E N E R A L M A I S T E R -

P O D R U Ž N I C A K A M N I K 

Na zboru se bomo odloči l i o ustanovitvi samostojnega 
društva GENERAL RUDOLF MAISTER-VOJANOV. 
Vabljeni vsi člani podružnice in občani občine Kamnik! 

Predsednik podružnice D G M 
Niko Pinterič, univ. dipl. ing. rud. 

V P R I Č A K O V A N J U 

P R A V I Č N E G A R A Z P L E T A 
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KOTIČEK 

Letošnjega poliocla po Jurčičevi 
poti seje udeležilo skoraj 100 kam
niških planincev, med njimi 30 os
novnošolskih otrok i/.Šmartna, Me
kinj in Duplice. Otroke SO sprem
ljale tudi njihove mentorice in več 
staršev. 

Na mestu prizorišča na Polže
vem se je kljub snegu zbralo nekaj 
tisoč pohodnikov, ki vsako leto z 
veseljem prehodijo Jurčičevo pot. 
Zanimiv je bil predvsem kulturni 
program. Poleg osrednjega nago
vora je poslušalec in gledalce pri
tegnil Krjavelj in njegova pripoved 
o tem, kako je presekal »hudiča« na 
tri dele. 

V naselju Muljava so tamkajšnji 
organizatorji postavili kar 7 met
rov velikega Sncžaka (na sliki). 
To je bila tudi odlična točka za fo
tografe. Po zaključku prireditve 
smo se odpeljali še na ogled izvi
ra Krke. Zanimivi so bili ledeni 
kapniki v jami, z zanimanjem so 
jih še posebej opazovali otroci. 
Nekaj kamniških pohodnikov je 
prehodilo Jurčičevo pot že 12 
krat, zato so prejeli posebna pri
znanja. 

12. marca smo bil i na Snež

im!*"""'' 

n iku. Zaradi slabe vremenske na
povedi je bila udeležba skromnej
ša. Že na Sviščakih 1242 m visoko 
so nas organizatorji pohoda opo
zorili, da je naskok na sam vrh, vi
sok 1796 metrov brez dere/, sko
raj nemogoč, pihal je močan ve

ter z več kot 100 km na uro, pot 
proti vrhu je bila zaledenela. 

Povzpeli smo se do sedla na viši
ni približno 1.500 m in se po kraj
šem posvetu vračali. Nismo želeli 
izzivati vremenskih razmer. Snega 
je bilo za kar dober meter, megla 

pa gosta. Le trije naši udeleženci: 
Pohlin, Obreza in Maric so s po
močjo dere/, le osvojili cilj. 

Dogovorili smo se za nič manj 
zahtevno turo na Pore/en, ki bo v 
naslednjem tednu. 

STANE S IMŠ IČ 

GOZDNE VLAKE 
so prometnice, k i služijo za 

vlačenje lesa po tleh s spravilni-
mi sredstvi (traktor ali konj). 
Vlake so grajene ali označene pro
metnice. Gradimo jih le za potrebe 

traktorskega spravila. Gozdne vlake, 
ki se gradijo ali pripravljajo na novo, 
se morajo opredeliti v tehnološkem 
delu gozdnogojitvenega načrta z. vri-
som na karto. 

RAZPORED OBVEZNEGA CEPLJENJA PSOV 
PROTI STEKLINI ZA LETO 2005 
P O N E D E L J E K , 11.4. 2005 
8. uri 
9. uri 
K), uri 
11. uri 
12. uri 
l.l uri 
I.130. tiri 

TOREK, 12.4.2005 
X. uri 
9. mi 
K), uri 
II. uri 
11.30, uri 
12. uri 
12.30. uri 

SREDA, 13. 4.2005 
X. uri 
9. uri 
10. uri 
11.3(1. uri 
I.3. uri 

ČETRTEK , 14.4.2005 
8. uri 
9. uri 
11. uri 
12.30. uri 

PETEK, 15. 4. 2005 
X. uri 
9, in i 
10.30. uri 
12. uri 
13. -14. ure 

SOltOTA 15.4. 2005 
8.-11. ure 

SREDA, 20. 4. 2005 
X. uri 
9 mi 
9.30, uri 
10.30, uri 
II. 30. uri 
12. uri 
8.-12. ure 

MOTNIK, pri Flegarju 
ŠPTTALlČ, pri trgovini 
ZGORNJI TUHINJ, pri Kavsarjti 
I A/T. pri pošti 
ŠMARTNO, pri llvaletu 
l'ŠA.INOVK A. pri 1'csloliiiku 
VELIKI RAKJTOVEC, pri Žibertu 

SOTESKA, pri Zlati kaplji 
SI I A. pri Spruku 
SREDNJA VAS, pri Ustanku 
v i l IKA LASNA, pri Zalazniku 
VRANJA PEČ, pri soli 
SPODNJI; PALOVČE, pri Kladniku 
ZGORNJE PALOVČE pri Remsu 

SMAR( A, pri Jeranu 
VOLČJI POTOK, pri zbiralnici mleka 
ItIN.IK'E, pri Jamovcu 
< rODIČ, pn Hribarju 
NEVLJE, pri Novaku 

KRIZ, pri Čubru 
KOMLNDA. pri KK Komenda 
MOSTE, pri Zbiralnici mleka 
PODGORJE, pri Rozmanu 

SPODNJI' SIKANJI:, pri Hrometi 
KREGARJEVO, pri Prodniku 
KRIVČEVO. pri Jurckii 
GOZD, P' i Mlakarju 
ČERNIVEC, pii Mejašu 

KAMNIK, Veterina Kamnik. Pcrovo 20 

MOTNIK 
LAZE 
SREDNJA VAS 
KOMENDA 
SMAI« A 
KREGARJEVO 
KAMNIK 

r- ,. „ „ : ....klini ie OBVEZNO /a vse pse enkrat letno. Mla-(cnirnir nsov prot slcKiun jc 
d, psMuo,' , „ biti cepljeni takoj, ko d o l n j o starost treh mesecev. Od 
zadnjega cepljenja no sme minili vee kol 12 mesecev, 
lastniki moralo s seboj prinesli kHj»«M-
(ena cepljenja proti steklini /naša 7500 S i l . 

1 1 ' VI TKKINA KAMNIK D.O.O. 

Lastnosti vlake: ' 
• širina vlake mora biti prilagojena 

zahtevam spravilnega sredstva in 
znaša največ 3,5 m; 

• največji podolžni naklon gozdne 
vlake je odvisen od občutljivosti 
talne podlage na erozijo in dose
že lahko največ: 
- kamnita talna podlaga: 40%, 
- talna podlaga iz mešane hri

bine, malo občutljiva na ero
zijo: 25%, 

- talna podlaga iz Zemljine, ob-
čudjiva na erozijo: 12%; 

• prečni naklon pobočne gozdne 
vlake mora biti zaradi lažjega 
spravila /a 5-10% nagnjen proti 
notranji strani; 

• odvodnjavanje mora biti urejeno 
s prečnimi jarki, katerih gostota je 
odvisna od podolžnega naklona 
gozdne vlake, občutljivosti talne 
podlage na erozijo in režima pa
davin; 

• priključek gi >zd ne vlake na drugo 
prometnico mora biti izveden 
pod kotom 15 ali manj v smeri 
transporta; 

• na strmih pobočjih je potrebno 
urediti prostore za obračanje 
spravilnega sredstva; 

• pomožno skladišče lesa se mora 
nahajati čim bližje priključku 
gozdne vlake na cesto. 
Pogoji za gradnjo: 

• V gozdnogospodarskem načrtu 
gozdnogospodarske enote se do
ločijo predeli gozda, v katerih za
radi izjemne občutljivosti ekosis
tema gozdnih vlak ni dovoljeno 
graditi ali pripravljati. 

• Gozdnih vlak se ne sme graditi ali 
pripravljati v strugah potokov in 
hudournikov. 

• Za gozdne vlake, ki se gradijo: 
- na terenih z naklonom, ki 

je večji od 50",,, 
- v neposredni bližini obmo

čij, pomembnih /a ohranitev 
prosto živečih živali, 

- na labilnih in pogojno stabil
nih zemljiščih in pobočjih 
hudournikov 

- z izteki na kmetijska zemljiš
ča pod naklonom, večjim od 
25%, 

se mora v tehnološkem delu 
gozdnogojitvenega načrta izdelati 
posebno presojo o njihovem 
vplivu na gozd kot ekosistem 
oziroma na kmetijska zemljišča. 

Rcvirni gozdar vlako tudi bodisi 
trasira ali pa preveri, če je trasa, ki jo 
lastnik predlaga možna glede na vrv 
to spravila, glede na obliko in posa
mezne lastnosti terena. Zgodi se tu
di, da vam odsvetuje gradnjo vlake, 
kot ste si jo zamislili, zaradi neupo
števanja zahtevanih elementov 
predvsem s stališča varnega spravi
la ali pa bi z. njo preveč ogrozili sta
bilnost ekosistema, v katerem tako 
prometnico želite imeti. 

Pri izgradnji vlak celoten strošek 
nosijo investitorji sami, saj subvenci
ja v proračunu ni predvidena Zgodi 
se, ponekod pa je to že postala lepa 
navada, da lokalne skupnosti v svo
jih proračunih namenijo tudi sred
stva za financiranje ali sofinanciranje 
vlak kot pomoč pri razvoju kmetijst
va in gozdarstva občine. To so lahko 

tudi sredstva, ki jih občina prejema 
i/, naslova spremembe rabe kmetij
skih zemljišč in jih je potem dolžna 
vlagati nazaj v kmetijske dejavnosti. 

Uporaba: 
Gozdfllb vlak se v času, ko je Zem

ljina (podlaga) razmočena, ne sme 
uporabljati, da se ne poruši ravno
težje na labilnih tleh in da se ne po 
vzročijo en zijski procesi. 1 (poraba 
gozdnih vlak v bližini območij po
membnih za ohranjanje in razvoj 
prosto živečih živali se omeji v času 
njihovih življenjsko pomembnih 
obdobij.; 

Vzdrževanje: 
Vlake vzdržujejo lastniki gozda sa

mi, kar pomeni, da mora vsak upo
rabnik po končanem spravilu izrav
nati površino vlake ročno ali pa / 
(Klrivno desko, (Klst ranili oilluseene 
skale ali sečne ostanke z vlake, očis
titi ali pa obnoviti prečne jarke za 
odvodnjavanje. 

To so večinoma majhna in neiia 
porna dela, ki trajajo malo časa, ima 
jo pa velike pozitivne učinke, da ne 
pride do močnih poškodb vlak pred
vsem ob močnejših nalivih. Torej, ko 
boste vlačili les z traktorjem po vla
ki, naj bodo ob cepinu v kabini tudi 
ravnica ali pa kramp in lopata. Vaša 
vlaka se ne konča na vaši parcelni 
meji, ampak tam, kjer bo vaše gozd
ne sortimente naložili kamion. 

OSTALE »GOZDNE POTI« 
V veljavnih uradnih aktih p o 

jem »gozdna pot« ne obstaja. Ob
stajajo pa še razne povezave ali 
dostopi, ki so predvsem v pre
teklosti služile za dostop ali pre
voz v gozd ali preko gozda z laž
jimi prometnimi sredstvi Naj 
več jih je okoli primarnih kmečkih 
naselij. Nastali so po potrebi in niso 
evidentirani v katastrih gozdnih 
cest. Večinoma so to stare pc »vezave 
meti posameznimi kraji, zaselki, 
med hišami in obdelovalnimi povr
šinami, ki so načeloma vrisane v ka
tastrski načrt in imajo v katastru tu
di svojo številko, pod lastništvo pa je 
vpisano SPLOŠNO LJUDSKO DOB
RO. Mnoge od teb povezav ne 
opravljajo več svoje funkcije, so pa 
često jabolko spora med posamez
nimi posestniki ali pa predmet div
jega priposestvovanja v času pozida
ve, posebno ob gozdnem robu. 

Na koncu sprehoda po »gozd
nih potih« 

Če povzamemo pregled, ugotovi
mo, da so gozdne prometnice po
trebne prav vsem, tako lastnikom 
gozda, kot tudi ostalim. Če niso od
merjene, so sestavni del gozdne par
cele, na kateri ležijo, na njih obstaja 
javni interes (dovoljena je splošna ra
ba), kar država tudi plačuje. Čeprav 
je normalna uporaba dovoljena 
vsem, pa jih uporabljajmo kot dobri 
gospodarji. Skupno nastopanje v in
vestiranju novogradenj lahko zniža 
strošek posameznika na skoraj zane
marljivo vrednost. Zavzeto in redno 
tekoče vzdrževanje zmanjša tako ko
ličino dela posameznika kot tudi 
stroške ohranjanja prometnice v 
dobrem stanju na minimumu. 

MIHA ZABRET dipl. inž. gozd. 
ZAVOD ZA (i( )ZD( )VH SL( »VENIJE 

Območna enota Ljubljana 
Krajevna enota Kamnik 

D V A N O V A R A Z P I S A 

Z A S U B V E N C I J E 
Agencija za učinkovito rabo in obnovljive vire energije (AURE) 

je v Uradnem listu RS št. 28 dne 18. marca objavila dva nova raz
pisa za finančne spodbude gospodinjstvom. V enem gre za finanč
ne spodbude investicijskim ukrepom za energetsko izrabo lesne 
biomase, v drugem pa za sofinanciranje investicij v povečanje 
energetske učinkovitosti obstoječih stanovanjskih stavb. 

V prvem primeru država z nepovratnimi sredstvi spodbuja 
vgradnjo specialnih kurilnih naprav za centralno ogrevanje na les
no biomaso, in sicer na polena, palete ali sekance. V poštev pri
dejo že vgrajene kurilne naprave, ki delujejo od 1. oktobra 2004 
naprej. Kriteriji za te so enaki lanskim: nominalni izkoristek enak 
ali večji od 86%, emisije pri nominalni moči kurilne naprave pa CO 
manjše od 1250 mg/m3 in prašnih delcev manjše od 50 mg/m1 dim
nih plinov, prigrajen pa mora biti hranilnik toplote vsaj 50 litrov/ 
kVV toplotne moči kurilne naprave. 

Za kurilne naprave, ki bodo začele delovati po 1. aprilu letos, pa 
veljajo nekoliko zaostrene toplotno-tehnične karakteristike: izko
ristek 88% , vsebnost CO pod 750 mg/m3, ostalo enako. Višina ne
povratnih sredstev znaša 4 0 % cene vitalnih elementov posamez
nega sistema, vendar: 

- pri kurilnih napravah na polena z ustreznim hranilnikom toplote 
največ 300.000 SIT, 
pri kurilnih napravah na pelete s 
400.000 SIT, 
pri kurilnih napravah na sekance s 
500.000 SIT. 

podajalnikom največ 

podajalnikom največ 

V drugem primeru, razpisu sofinanciranja investicij v povečanje 
energetske učinkovitosti obstoječih stanovanjskih stavb, gre za dva 
ločena vsebinska sklopa. 

Prvi sklop se nanaša na izvedbo toplotne zaščite v starejših sta
novanjskih stavbah, zgrajenih leta 1980 ali prej. Pogoj za dodeli
tev finančne spodbude je izvedba toplotne zaščite na gradbenih 
konstrukcijah (fasada, podstrešje, tla narenu, strop nad neogreva-
no kletjo, toplotni mostovi, zamenjava oken in zasteklitve), ki me
rijo skupaj najmanj 100 m2, po razpisnih kriterijih. 

Višina posamezne finančne spodbude je odvisna od površin top
lotne zaščite in lahko znaša največ 15% investicijske vrednosti iz
vedenih ukrepov. 

Drugi sklop razpisa se nanaša na v gradnjo termostatskih ven
tilov in izvedbo hidravličnega uravnovešenja celotnega ogreval
nega sistema v obstoječi večstanovanjski stavbi, ki ima ogreva
nje izvedeno z dvocevnim sistemom in je bila zgrajena do vključ
no leta 2002. Gre za sanacijo problemov ogrevanja ponekod v sta
novanjskih blokih, ko v nekaterih stanovanjih »zmrzujejo«, med
tem ko se v drugih »potijo« in stanovanja sredi zime hladijo z od
piranjem oken. Višina f inančne spodbude lahko znaša do 3 0 % 
vrednosti investicije v sanacijo. 

Več informacij o razpisih dobite pri energetskem svetovalcu ali 
na spletni strani AURE, www.qov.si/aure, od koder si lahko sname
te tudi razpisno dokumentacijo. 

Brezplačne informacije, nasvete in literaturo o uporabi obnov
ljivih virov energije in ukrepih za učinkovito rabo energije ter vo
de (ogrevanje, izolacije, subvencije, kreditiranje ipd.) dobite zain
teresirani v Energetsko svetovalni pisarni (ESP) Kamnik, Tomšiče
va 23 (TIC v tržnici) vsak torek od 17. do 20. ure. Priporočam pred
hodno najavo na dom svetovalca, tel. 8311-663. 

ENSVET, ESP KAMNIK 
Ivo Gašperič, energ. svetovalec 

Iskrica za varčno rabo energije 
I z k l o p i t e p e č ! 
Trije sončni kolektorji v teh sončnih dneh na začetku aprila segre
jejo 300 litrov vode na W " ( V vsem letu bodo dali 70% energije po
trebne za ogrevanje vode za kopalnico in kuhinjo Najvažnejši doprl 
nos k varčevanju z energijo in k čistemu zraku dajo v topli polovici 
leta, ko ni treba kuriti kotla samo zaradi sanitarne vode 
Cena postavljenega solarnega sistema s -S kolektorji 
• ( HI 550.000 SIT, če že imate velik bojler 
• Od 800.000 SIT, če morale kupiti tudi bojler 
Izkorist i te m o ž n o s t d r ž a v n e subvenc i je d o 500.000 SIT! 
Pri nas dobite brezplačne nasvete o sončnih kolektorji!), o varčnem 
ogrevanju, o plinu, toplotnih črpalkah in o sončnih celicah za prido
bivanje elektrike. Imamo največjo izbiro kolektorji v 

Kon Tiki EfflPU 
PODJETJI IA SONČNO INFPDIJO 

Ljubljanska 21 K, ob pekarni Duplica, tel. 01/8310-380 
www.kontiki-solar.si 

P E K A R N A Č E M A Ž A R I Z L U K O V I C E 
Obvešča cenjene stranke, da Lukovški kruh in izdelke iz lastne 
proizvodnje lahko dobijo tudi v E ^ j ^ g S a l S 
Po vaši želji in potrebi vas bomo poiskali tudi na domu. 
Pokličete nas lahko na tel. št.: 051/201-387, 041/283-211, 041/633-275 
Potek prodaje po terenu: 
* ponedeljek in petek: 

6.30-7.30 Tunjiška cesta v Kamniku, 
8h-14" Tuhinjska dolina jod vasi Soteska do vasi Liplje pod Kozjakom 
14h-18'' kombi stoji v Kamniku na Glavnem trgu 

* torek, četrtek: 
6.30-7.30 Tunjiška cesta v Kamniku, 
8"-14" v vasi Tunjiška dobrava, čez Stranje in Stahovico do vasi 
Podlom v dolini Črne, 
14"-18" Glavni trg v Kamniku 

* sreda 14"-18'1 Glavni trg v Kamniku 
* sobota 81'-12.30 kamniška tržnica 

ZA NAJHITREJŠI NAKUP IN ZADOVOLJSTVO NAŠIH STRANK! 

http://www.qov.si/aure
http://www.kontiki-solar.si
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Dovolj 
ga imamo! 

Snega in mraza namreč. Tokrat naj bi se čisto zares in dokonč
no poslovili od zime. S tem se moramo odreči tudi zimskim aktiv
nostim, ki jih je Študentski klub Kamnik pripravljal v »belem« ob
dobju. Mnogi od vas boste zagotovo pogrešali nočne smučarske 
srede v Kranjski Gori. 

Sezonske projekte na snegu je že zamenjal cikel Študent & M u 
zika. Glasbene dogodke na Gradu Zaprice smo vam obljubljali že 
dalj časa, a so nam jih vedno znova prestavljale nizke temperatu
re. Gotovo si nihče od nas ne želi poslušati prijetnih sprehodov po 
notnem črtoviu v mrazu, zato smo raje počakali na toplejše dni.. 

Na prvem delu cikla sta za glasbene sladokusce poskrbela Le
on in Minka. Duet kitare in harmonike ter spremljava dveh zani
mivih vokalov. S svojimi skladbami, ki so v sebi združevale nara
vo etna in šansona ter se spogledovale z avtorskimi deli in prired
bami, sta popestrila sobotni večer. S koncertom sta dokazala, da 
harmonika ni manj vreden inštrument, za kar ga imajo nekateri 
v zadnjem času. 

Na našem spletnem naslovu www.studentski-klub.com si lahko 
ogledate napoved potopisnih predavanj, ki jih pripravljamo v me
secu aprilu. Seveda bodo tudi tokrat zanimiva, poučna in dožive
ta. Pridružite se nam, saj veste kje in kdaj. 

Žal pa se ne morete več pridružiti vsem tistim, ki bodo v krat
kem postali skoraj čisto pravi profesionalni fotografi. Čeprav te
ga naziva na tečaju fotografiranja uradno ne bodo pridobili, smo 
vsi prepričani v njihove sposobnosti in uporabo znanja, ki ga bo
do osvojili. Upamo lahko le, da bodo svoje dosežke kdaj predsta
vili tudi širši javnosti, da bomo skupaj z njimi uživali ob občudo
vanju neponovljivih trenutkov, ujetih v delčku sekunde in shranje
nih za vedno. 

Tečaj fotografiranja pa ni edini projekt, ki se v tem času odvija 
v naši okolici. Če vas zanima, kaj poleg tega še pripravlja Študent
ski klub Kamnik, lahko pokličete na telefonski številki 01/839 73 
42 ali 041/753 572. Seveda pa bomo veseli tudi vsakega vašega 
obiska v klubskih prostorih na Glavnem trgu 23 v Kamniku (zra
ven občine). 

Čim bolj pozitivno izkoristite prve pomladne dni ! 
Mirta Kadivec 

pr-kamnik@studentski-klub.com 

Drobiž, za kar dobiš 

TEKMOVANJE 
GASILSKE MLADINE 
V VELESLALOMU NA 
SMUČIŠČU OSOVJE 

V soboto, 5. m a r c a , je na 
smučišču Osovje potekalo tek
movanje gasilske mladine v ve
leslalomu. Organiziralo ga je 
Prostovoljno gasilsko društvo 
Gozd s pomočjo Smučarskega 
društva Črna, zbrali pa so se 
mladi gasilci iz gasilske zveze 
K a m n i k i n K o m e n d a . 

Skupno je tekmovalo 99 ot
rok iz 12 gasilskih društev 
(Gozd, Kamniška Bistrica, Kam
nik, Šmartno, Zgornj i Tuhinj , 
Srednja Vas, Motnik, Sela, Nev
lje, Križ, Komenda in Šmarca). 

Med pionirkami je zlato meda
ljo osvojila Katarina Hribar 
(Šmartno), srebrno Petra Smol
nikar (Komenda), bronasto pa 
Vida Potočnik (Kamniška bistri
ca). 

Pri pionir j ih je prvo mesto 
zasedel Žan Homar (Kamnik) , 
drugo mesto Jaka Volovšek 
(Kamniška Bistrica), tretji pa je 
bil Andraž Železnik (Nevlje). 

V starejši skupini , med mla
dinkami, pa ni bilo sprememb 
iz lanskega leta. Tudi tokrat je 
prvo mesto zasedla Nika Žagar 
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(Gozd), druga je bila Polona 
Kotnik (Nevlje), tretje mesto 
pa je zasedla Tina Romšak 
(Gozd). 

Med mladinci je zlato osvojil 
Grega Bernot (Gozd), srebro 
Sebastijan Pestotnik (Motnik), 
bronasta medalja pa je šla v ro
ke ponovno Vil i ju l l r ibern iku 
(Zg. Tuhinj), ki je bil tretji tudi 
v lanskem letu. 

URŠKA K U H A R 

Palčiča 
v Domu 
kulture 
Kamnik 

V apri lu prihaja na oder ali, 
bolje rečeno, na vel iko platno 
Doma kulture Kamnik Andcr-
senova PAI.CICA, prva sloveti 
ska interaktivna lutkovna 
predstava, Zakaj interaktivna? 
Ker se publika, predvsem seve
da otroci , lahko sami odločajo, 
kako bodo naslovno junakinjo 
votlih skozi pravljico. Prav ste 
prebral i . Nič več tihega sede
nja na stolih in gledanja vsakič 
enakih zgodb. 21. stoletje je že 
od svojega začetka zaznamova
no z digitalno tehnologijo, ki 
omogoča tako neverjetne 
video in zvočne učinke, da bi 
naši predniki padali v nezavest 
od začudenja. 

Palčiča je prejela posebno 
nagrado na 5. mednarodnem 
lutkovnem festivalu LUTfest, 
in sicer nagrado za uvedbo no
vega večmedijskega pristopa 
(izraza) v lutkarstvu. 

Prva slovenska virtualna lut
kovna predstava je tehnološka 
novost, kombinaci ja računal
niške »igre« in »klasične« gleda

liške predstave. Otroci spozna
jo Paličico, napihnjeno žabo in 
njenega ubornega sina, odloč
no miško, ranjeno lastovko, ... 
in druge junake Anelersenove 
pravljice o dekl ic i , ki se nika
kor ni hotela poročiti. Oživi jih 
animator, ki ob pomoči glasne
ga in navdušenega občinstva 
rešuje Palčlco iz peripetij. Ker 
se lahko vsaka izteče na več na
činov, otroci predlagajo potek 
napete zgodbe. 

Po predstavi bodo otroci 
lahko spoznal i delovanje za
htevne tehnologije; morda ce
lo prevzeli vlogo animatorja in 
pravljične junake ponovno 
obudil i v življenje. Predstava je 
pr imerna za otroke od 3- do 9-
leta. Poteka v slovenščini. 

Za Pr iden možic. 
G o r a n Završnik 

Skupno je bilo najboljše gasilsko društvo Gozd. ki je tako na domačem 
smučišču osvojilo prehodni pokal. 

P r av n a m a t e r i n s k i d a n , 25- ma r ca , so v Me rca to r cen 
t ru K a m n i k p r i p r a v i l i us tvar ja lno de l a vn i co i zde lovan ja 
čestitk za m a m i c e . O t r o c i so h i te l i uresničevati svoje za
m i s l i , saj so želeli še to popo ldne presenet i t i mamice . Ko t 
so p o v e d a l i , so m a m i c e bo l j k o t k u p l j e n e rožice vesele 
p rep ros tega da r i l c a , k i ga p r inese jo d o m o v . Razum l j i v o , 
saj je i zde lan z l j ubezn i jo , potrpežljivostjo i n d o b r o vo l j o 
lastnega o t r o k a . SAŠA 

R A Z S T A V A I L U S T R A C I J S I M B I O Z A S V E T O V 

Konec: meseca marca je bila v ljubljanski K iberpip i (v Galeriji 
404) na Kersnikovi ulici 6 otvoritev razstave ilustracij - Simbioza 
svetov. Svoja dela sta na ogled postavila mlada ustvarjalna Kamni-
čana Ajda Rcms in Anže Veršnik (na sliki). 

Z razstavo sta hotela predstaviti dva različna pogleda na ilustra
cijo. Vsak od njiju ima svoj domišljijski svet, svoja pravljična bitja 
in predvsem tudi svojo tehniko izražanja. Ajda slika z akrili na les, 
Anže pa za svoje orodje uporablja čedalje bolj uveljavljen digitalni 
način risanja. Kljub temu razkoraku sta našla trdno vez med njuni
mi deli. Med tradicionalnim in modernim pristopom k ilustraciji 
sta vzpostavila simbiozo, ki priča o tem, da sta obe tehniki čudovi
ti in vredni ohranjanja. 

Simbioza svetov je njuna prva razstava, zagotavljata pa nam, da 
se s tem njuna domišljija še zdaleč ne konča. 

Ogled razstave priporočam vsem, ki ob pravljičnih figurah želi
jo prebuditi nekaj otroka v sebi. Ilustracije lahko vidite, tudi kupi
te, vsak delavnik med 9. in 22. uro v že prej omenjeni Kiberpipi vse 
do 25. aprila 2005. 

M P 

D o m kulture Kmnnik 
Fužine 10,1240 Kamnik 

01/839-76-06 (od 9.00 do 14.00 uri ) 

www.domkulture.oru 

infofr' domkultu re.org 

Starši in o t r o c i ! 
V četrtek, 14. aprilu, »h 17. uri vas vabimo, da si ogledate 
i n t e r a k t i v n o a n i m i r a n o p r a v l j i c o P A L Č I Č A , 
I/ množice zagat hodu l'alćico s pomočjo animalni j.i reševali otroci sami. 
Vstopnina je 000 SIT. Zaradi velikega zanimanja /a predstavo vam priporoča
mo rezervacijo vstopnic. Sedežni red velja. 

S A M d.o.o. Domžale , P r e s e r s k a c e s t a 1 , 1 2 3 5 R a d o m l j e 
TRGOVINA Z GRADBENIMI MATERIALI "SAM" NAZARJE, Lesarska 26, 3331 Nazarje 
tel.: 03 83 92 760, 83 92 761. fax: 03/83 92 765 
PRODJANI CENTER "SAM" LATKOVA VAS, Latkova vas 84, 3312 Prebold W W W c a m « 1 
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O d b o j k a 

Z D A J G R E Z A R E S 
Kot smo že poročali, bodo igralci CALCIT Kamnika v pol-

finalu državnega prvenstva v odbojki igrali z ekipo Šoštanj 
Topolščice. V letošnji sezoni so Šoštanjčani trikrat premaga
li Kamničane, ekipa Calcita pa je slavila enkrat. 

Kamničane na žalost še naprej mučijo poškodbe. Tako je 
do konca sezone že izgubljen Bogdan Kotnik, ki se na žalost 
kamniške ekipe in njenih navijačev v dveh letih ni prav veli
ko naigral. Tudi druge igralce pestijo manjše poškodbe, vse
eno pa bodo stisnili zobe in poizkušali še petič zapored ig
rati v velikem finalu. Lansko leto jim je četrti zaporedni na
slov preprečila prav ekipa Šoštanja, zato bo zmaga nad to 
ekipo še kako sladka. 

Prvo tekmo so že odigrali v sredo v Šoštanju, povratna 
tekma pa bo to soboto, 9. aprila, ob 20.00 uri v kamniški 
Športni dvorani. 

Dekleta bodo redni del tekmovanja zaključila v soboto, ko 
bo doma igrala z ekipo Brestanice. Tekma bo ob 17.30 uri. 
Kamničanke pa s to tekmo še ne bodo zaključila tekmova
nja. Kljub samim gladkim zmagam, jih zaradi »kiksa« proti 
Škof j i Loki čakajo v maju še naporne kvalifikacije za vstop v 
drugo ligo. 

Cico 1. 

Lokostrelstvo 

Dvoransko šolsko DRŽAVNO prvenstvo v Postojn i S. marca 
sla z odličnim nastopom zabeležila kamniška najmlajša lokostrelca 
pod vodstvom Dušana Iclnarja. 

K l e m e n Štrajhar je o s v o j i l 1. mes to , p r a v t ako je n a naj 
višjo stopničko s t o p i l G r e g o r Ra jh v s vo j i k a t e g o r i j i . Fan 
ta sta zas topa l a OŠ F r a n a A l b r e h t a K a m n i k . 

O d 12. d o 13. m a r c a s m o l a h k o s p r e m l j a l i DRŽAVNO pr
venstvo lokostrelcev v Mariboru. 

Naši tekmovalci so posegli po najvišjih oclličjih. 
M e d m l a d i n c i s i je Mate j Fideršek p r i b o r i l 1. mes to , D a 

n i j e l Stojkovič 2. mes to i n Gašper Potočnik 7. mes to . 
P r i m l a d i n k a h je D a r j a Verb ič o b r a n i l a z l a t o , p r i na j 

mlajših dečkih je K l e m e n Štrajhar d o d a l še 3. mes to , G re 
ga Z m a v c je b i l pe t i . 

Naslednji dan so se med seboj pomerile vse ekipe Slovenije. 
Lahko bi rekli , na vrhu nič novega, saj je ekipa Lokostrelskega 
kluba Kamnik med mladinci zasedla 1. mesto oz. v absolutni ka
tegoriji 2. mesto. 

Najboljši med najboljšimi lokostrelci sveta SO se /brali na Dan
skem, kjer je bi lo od 22. do 27. marca organizirano SVETOVNO 
prvenstvo. 

Mate j Fideršek je k o t e d i n i član L K K a m n i k o d p o t o v a l 
n a s ve tovno p rvens t vo , Darja Verbič se je, žal, i/ določenih raz
logov nastopu odpovedala. 

Matej si je po dolgi in naporni dvoranski sezoni pristreljal kras
no 19. mesto na svetu. 

lako je sezona 04/05 dvoranskih lokostrelskih tekmovanj za
ključena z mnogimi zavidljivimi dosežki. / veseljem in optimiz
mom pričakujemo zunanja prvenstva in tekmovanja, saj so člani 
LK Kamnik pripravljeni na nove podvige s katerimi nas razvese
ljujejo že vrsto let. 

SAG ITTAR IUS 

Ž e n s k i t u r n i r v 

p i k a d u o b d n e v u ž e n a 

Tako kot že kar nekaj let za
pored, smo se dekleta, žene in 
mamice tudi letos zbrale v Ba
ru Rac v Stahovici, da se oh 
klepetu veselem druženju zo
pet pomerimo v tekmovanju 
pikada. 

V soboto, 5. marca, je bilo 
zelo veselo, ob dobri glasbi in 
prigrizku smo zapele iti zaple
sale, ob nekaterih posebnih 
spektaklih pa smo se do solz 
nasmejale. 

Dobimo se zopet prihodnje le
to ob dnevu žena. Vabimo dek
leta, žene in mamice, da se nuni 

pridružijo ob veselem druže
nju, prav tako tudi navijače. 
' Kljub dejstvu, da gre pred

vsem za prijetno druženje, pa 
naj omenim najboljše udele
ženke turnirja. Nekatere med 
njimi tekmujejo tudi v ligi Bar 
Bac, nekatere so ljubiteljice pi
kada. Že tretjič zapored je 
zmagala Nika Mali, druga je 
bila Vanja Cevka in tretja, 
Klavdija Lunar. 

Vse tekmovalke so prejele tu
di praktične nagrade. 

Nas viden je prihodnje teta/ 
S.P. 

J u b i l e j n i 1 0 . t e k 

k S v . P r i m o ž u v z n a m e n j u 

r e k o r d a S e b a s t j a n a Z a r i n k a 

Brata Ivan i n Lado U rh sta letos že desetič organiz i ra la gorski 
tek k cerkv ic i Sv. Primoža v okr i l ju matičnega k luba KGT Pa
pež, kjer sta oba akt ivna tekača ( Pokal Slovenije v gorsk ih te
k i h 2004; skupno - veterani-1. i n 2. mesto). Vsa leta je rezervi 
ran čas za ta tek zadnjo soboto v marcu ; letos je b i l na vel iko
nočno soboto, 26. marca. 

Med članicami je zmagala mladin
ka kosovcljcvat Kobarid) 19:48, pred 
Krkočevo in Gashijevo. Sledili sta 
mladinki KGT Papež Tomčeva in Ur-
bova. < Kllieno so se odre/ali tudi osta
li iz KGT Papež (med mladinci L, 3. 
in 5.mesto Uroš Toniee terMarkuš 
Klemen in Rok ), vsi varovanci Zami
ka . Med mlajšimi veterani je preprič
ljivo zmagal Šalamun (k( .1 Papež), ki 
je tekel kar 9 tekov k Sv. Primožu. 

Med udeleženci teka je bila tudi 
družina iz Velike Britanije, kar kaže 
na priljubljenost teka tudi drugod 

Vsak tekae je prejel spominsko ma
jico in simbolični pirh. Vsi najmlajši 
so prejeli ročno i/delana priznanja, 
najboljši še pokale, ki jih je podelil 
g. Tomaž Avscnik. sekretar družbe 
Calcit d.c!.. 

Na podelitvi pa so tekače čakale le
pe praktične in denarne nagrade, 
najmlajše torta, najstarejšega Lada 
Čcrnivca (72) pa lesena popotna pa
lica. (.ernivee pravi, da vsa leta priha
ja na tek zaradi prijaznosti in domač
nosti prirediteljev. 

Na ta tek so ponavadi dani odbora 
za gorske teke prinesli Informator: 
knjižico s pravili, navodili, komentarji 
, rezultati in analizami iz preteklih se
zon in smernicami za naprej. Otvorit
vena tekma slovenskega pokala bo le
tos sredi maja na Osolniku, takrat bo 
izšel tudi Informator. Sen vseh gorskih 
tekačev pa je udeležba na svetovnem 
prvenstvu na daljni Novi Zelandiji. 

V aprilu bo naslednji tek Državne 
prvenstvo štafet v gorskih tekih na 
Siiinberku, kjer se obeta zanimiv boj 
med ekipami na državnem nivoju, 
sledi mu tradicionalni mekinjski kros. 

MIRA PAPEŽ 

Start za vse kategorije je bil pri lov
skem domu na Vegradu oh 10. uri. 
Do vrha ( dolžina ikm, višinska razli
ka 1OO111) je teklo 136 tekačev, vseh 
pa je bilo 163. 

Novost je bila krajša proga (6OO111) 
Za deklice in dečke, ki so tckH za piv 
kal Calcita: ta je poleg Avloličarstva 
Papež je tudi finančno močno pripo
mogel k i/vcclbi teka. Najmlajših je bi
lo 27, Zmagovalka med deklicami je 
bila Spela Čopi (Al) Posočje), med 
dečki pa Anže Zupan(PK Kamnik). 
Odlično so se odrezali tudi najmlajši 
tekači KGT Papež (6-12 let) , ki jih 
trenira Ivan I Irh, saj jih je bilo kar S 
med prvimi tremi v različnih katego
rijah ( Skrlie, brata Kovačič , kregar, 
kotnik). 

Med člani je zasluženo zmagal 
Sebastjan Zarnik (KGT Papež), ki 
je tudi letošnji rekorder Šmarne 
gore. Zarnik je s časom 15:42 
podrl dosedanji rekord Kastele-
ca za 12 sekund. Rekord torej osta
ja v domači občini in matičnem klu 
bu KGT Papež. Zamiku so sledili 
2.Kastelic (Vele Domžale), 3.Novak 
(Šmamogorska naveza) 1. Šalamun 
(KGT Papež), s. Kosovelj (Kobarid), 
6. Zupančič (KGT Papež). 

Zarnik je pustil za seboj odlične te
kače In Športnike ( kolesarje, turne 
smučarje , triatlonce), kar kaže na iz
jemno pripravljenost in trd trening 
najboljšega gorskega tekača v letu 
200 1. sicer tudi dobitnika priznanja 
Občine Kamnik za najboljše športni
ke v letu 200 i. Zarnikovi cilji letošnje 
sezone so ponovno osvojili pokal in 
državna prvenstva ter izboljšati dose
danjo uvrstitev na evropskem prven
stvu. 

N a s p e c i a l n i o l i m p i a d i n a J a p o n s k e m 

B o š t j a n s i j e p r i s m u č a l 

s r e b r o 
Konec februarja so v japonskem Naganu potekale svetov

ne igre specialne olimpiade, ki se jih je udeležil tudi naš Bošt
jan Bezlaj iz Klavčičeve 7 (Sožitje Radovljica). 

Slovenska ekipa šestnajstih tekmovalcev, ki se je na brniš
ko letališče vrnila 7. marca dopoldne, je osvojila 29 medalj, kar 
štiri več kot jih je pred štirimi let enako število tekmovalcev 
dobilo na Aljaski. 

Število zlatih medalj je zavidljivo, kar 16 jih je (alpski smu
čarji so jih osvojili devet, smučarji tekači pa šest), kar Sloveni
jo uvršča v prvo četrtino držav, glede na število tekmovalcev 
pa je med najuspešnejšimi. 26-letni Kamničan Boštjan Bezlaj, 
ki živi v Zavodu »Matevža Langusa« v Radovljici je osvojil sreb
ro v slalomu. 

Kamničani smo lahko ponosni na njegov izjemni uspeh in 
pogum odpotovati na daljno Japonsko ter tam z vsem zna
njem in spretnostjo predstaviti našo deželo. 

Janja KESIĆ, CSD Kamnik 

Dve zmagi 
košarkarjev 
CALCITA MAVRICE 
Kamniški košarkarji so tudi na zadnj i tekmi pred domačimi 
gledalci pr ikaza l i kval i tetno igro i n suvereno premagal i ek ipo 
Kranjske Gore z rezultatom 86-69. 

Kljub nekoliko okrnjeni po
stavi saj je zaradi bolezni (tudi 
košarkarji niso imuni na viru
se!) nastopilo le 7 igralcev, 
zmaga domačih ni bila nikol i 
vprašljiva. 

Gostje so v prvem polčasu še 
nekako držali priključek in od
šli na odmor le s točko zaostan
ka (35-34). V drugem delu pa 
jim je zmanjkalo idej, kako zau
staviti domače igralec, ki so 

U s p e š n o d e l o k a m n i š k i h p l a n i n c e v 
Na letošnjem občnem zboru 18. marca je P l an insko društvo 
Kamn ik za uvod pr ip rav i lo bogat ku l tu rn i p rogram. Nastopi l i 
so Jožica Kališnik, Mari ja Golob, Janez Majcenovič, Rok Lap i n 
Božo Matičič. V skoraj po lurnem nastopu so poslušalcem ponu
d i l i vrsto nov ih i n starih p lan insk ih ter na rodn ih skladb. Poz
neje je v razprav i Tinče Avbreht iz PD Mozi r ja ocen i l , da tak 
program sodi kar na televizijo. 

Delovni del programa občne
ga zbora je pričel predsednik 
društva Ivan Resnik. V poročilu 
o delu društva je izpostavil ob
sežnost uspešnih nalog kljub 
mnogim objektivnim težavam 
in elementarnim zadregam. 
Društvo je naloge uspešno re
aliziralo in finančno pozitivno 
zaključilo sezono. Posebna po
ročila so bila podana za Alpinis
tični odsek/Gorsko reševalno 
službo, Nadzorni odbor in f i 
nančno poslovanje ter poročilo 
Častnega razsodišča. 

Razprava je pokazala, da so 
bile obsežne društvene aktiv
nosti uspešno izpeljane z nese
bičnim angažiranjem članstva. 
Ureditev Koželjeve poti, ponov
na nadelava planinske poti pod 
Grintovcem, odpravljanje težav 
v Kotličih sodi v področje varne 
hoje. Veliko prostovoljnega de
la je bilo vloženega tudi v vode
nje skoraj 2000 udeležencev v 
gore, med udeleženci so tudi 
šolski otroci in drugi. Z veseljem 
je mogoče ugotoviti, da so bila 
vodenja varna in brez težjih po

sledic. Posebno odmevna je bi
la akcija za 1. maj na Grintovcu, 
ko je kljub izredno slabim vre
menskim razmerom uspelo raz
viti evropsko zastavo. Prav tako 
je bilo dobro pripravljeno vsa
koletno srečanje ob Dnevu 
kamniških planincev, kjer so so
delovali tudi planinci iz Trofa-
icha. Težave zaradi elementar
nih in slabih vremenskih razmer 
pri poškodovanju veternih ag
regatov, poškodovanju žičnice 
na Kamniško sedlo so uspešno 
rešili. Izgradnja plezalne stene v 
Kamniku poteka po načrtih in 
bo po oceni dokončana še v 
tem letu. 

Na zaključku aktivnega dela 
občnega zbora so bila nekate
rim planinskim delavcem pode
ljena planinska priznanja. 

Priznanja Planinske zveze 
Slovenije so prejeli: 

Zlato odličje s priznanjem 
Nace Golob, srebrno odličje s 
priznanjem je prejel Jože Klad
nik, bronasta odličja PZS s pri
znanjem pa so prejeli: Ivo Gaš-
perič, Franc Golob mL, Miran 

Jereb, Sašo Sarnavsky in Miro 
Uršič. 

Priznanja in bronaste značke 
Planinskega društva Kamnik so 
prejeli: Franc Dacar, Darja Jen
ko, Janez Lap, Alojz Pirnat, 
Franc Pohlin, Mirni Pollak, Ivo 
Rostan in Katja Tabernik. 

Značke prehojene Kamniške 
planinske poti in značke za pre
hojeno pod 10, 20 ali 30-krat so 
prejeli: Franc in Marija Pohlin, 
Jože Klene ter Mihelca Ulaga in 
Janez Urankar. 

Občni zbor je sprejel vse 
predlagane sklepe in Upravne
mu odboru in drugim društve
nim organom naložil realizacijo 
s prepričanjem, da bo tudi leto 
2005 uspešno. 

STANE SIMŠIČ 

tretjo četrtino dobil i z rezulta
tom 25-15 in že takrat odločili 
končnega zmagovalca. V zadnji 
četrtini so le še obdržali razliko 
in se še zadnjič v tej sezoni ve
selili zmage v domači dvorani. 

V tem večeru pa je bi lo zma
govalcev več. V prvi vrsti so bi 
li to seveda igralci, nato priza
devni člani športnega društva 
Mavrica, ki so prvoligaško sezo
no s to tekmo uspešno zaključi
li. Poleg športnih užitkov, pa so 
na svoj račun prišli tudi gledal-
c i. Kot smo obljubi l i /< na za 
četku sezone, smo izžrebali 3 
glavne nagrade, ki jih je podaril 
sponzor M I D I A D O M iz Kam
nika, lako je 1 nagrada barvni 
TV pripadla Urši Golob, 2. na
grado DVD je prejel Mile Baba-
čič in 3. nagrado radio uro Ihja 
Simič. 

S podelitvijo nagrad se je se
zona v tretji SKI. v domači dvo
rani končala. Košarkarji CA1 CI 
TA MAVRICI; pa so tudi na zad
nji tekmi v gosteh pri ekipi Las
tovke iz Smlednika obdržali 
dobro formo in zmagali z rezul
tatom 81:84. 

Tako so košarkarji CALCITA 
MAVRICI' sezono končali na 4. 
mestu tretje SKL. 

Pogled pa nam uhaja že v pri 
hodnjo sezono, kjer bodo naši 
cilji še višji. 

ROBF.RT PROSI N 

Predsednik Ivan Resnik je v poročilu o delu v prvem letu mandata po
dal zadovoljstvo z opravljenim delom 

T E N I S K I K L U B 

D U P L I C A 

v a b i v s v o j e v r s t e 
d o s e d a n j e i n n o v e č l a n e 

Č lanar ina z a s e z o n o 2 0 0 5 
znaša 2 0 . 0 0 0 SIT. 

* j P o s a m e z n i k i l a h k o p r i p lač i lu 
č l ana r i ne z a l e t o 2 0 0 5 
uve l j a v l j a j o n a s l e d n j e p o p u s t e : 

1. Popust za družine: (družina - mož + žena, mož + žena + 
otroci, eden od staršev + otrok): 
• prvi družinski član: brez popusta (plačilo 20.000 SIT) 
• drugi družinski član: 25% (plačilo 15.000 SIT) 
• tretji in vsak nadaljnji član: 50% (plačilo 10.000 SIT) 

2. Popust za upokojence: 2 5 % (plačilo 15.000 SIT) 
3. Popust za učence, dijake, študente: 50% (plačilo 10.000 SIT). 
Možnost obročnega plačevanja. 
Pristopnina za vsakega novega člana znaša 1.000,00 SIT. 
Člani, ki so v preteklosti že bili naši člani, ne plačajo 
pristopnine. 
Članarina za podporne člane za sezono 2005 
znaša 1000 SIT. 
Informacije: matjaz.rutar@siol.net 

janko@vebso.si 

mailto:matjaz.rutar@siol.net
mailto:janko@vebso.si
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O b v e l i k i n o č i 

K I J E Z A NAS TEŽKI K R I Z NESEL. . . 
S praznovan jem vel ike noči se zaključi postn i čas. V tem času 
kr ist jani p r i bogoslužju i n v zasebnem življenju več premišlja
mo o pomenu Jezusovega trpl jenja i n njegove smrt i na križu. 
Njegovo trpl jenje, njegov križev pot nas vedno znova prevza
me. Nihče d rug ne ve, samo mat i , kako strašna je bolečina, ko 
ji sporočijo, da njenega ot roka n i več... Vse b i stor i la zanj, da bi 
mu pomagala, da b i ga rešila. A o n je za vedno odšel... Dopo l 
njeno je... Eden zatisne oči v h r i b i h , d rug i na cesti, tretji v bol 
nišnici...V teh težkih t renutk ih pomaga le t rdna vera i n upanje, 
da se slej ko prej spet srečamo. Seme ne ob rod i sadu, dok ler ne 
umrje v zeml j i i n znova vzkl i je. Vs i t i odhod i nam pomagajo na 
novo spoznat i vrednost življenja, k i so ga živeli. 

S l o v o m i s i j o n a r j a 
F r a n c i j a P a v l i c a 

Tako težko se je včasih odreči 
kakšnim ugodnostim, kakšnim 

letni lazarist Franci Pavlic, doma z 
Male I.ašne, od leta 2000 pa do 
svoje prezgodnje smrti 5. marca 
letos misijonar med Indijanci Aj-
mari na okrog 4000 m visoki pla-

ra/vadam. So pa tudi taki, ki ne 
mislijo nase, pač pa z vsem srcem 
iti / vsem bistvom živijo za druge 
in vsak dan znova živijo pravi kri
žev pot. Eden takih je bil tudi 39-

noti v Boliviji. Franci je vse svoje 
moči zastavil za boljšo prihodnost 
Indijancev, ki jo je videl v izobra
ževanju mladih in odraslih od 16. 
do 50. leta starosti, saj imajo prav 

ti najmanj možnosti za šolanje. 
Področje misijona je na predzad
njem mestu po pismenosti v drža
vi in med ženskami so zelo redke, 
ki znajo pisati in brati. Tamkajšnji 
prebivalci SO večinoma poljedelci 
in rejci lam, alpak in ovc, a krom
pirja in živali ne prodajajo, pač pa 
vse menjajo za drugo hrano, za ob
leko. Na teh višinah je narava zelo 
skopa: ni dreves, ni vode. Ljudje 
nimajo zdravstvene oskrbe, ni tr
govin, pošte, eest, elektrike. 

Pred dvema letoma je bila trikra-
Ije\ ska akcija namenjena prav nje
govemu misijonu. Sam je takrat re
kel, da je v Boliviji huje kot v kav 
bojskih filmih. Poleg hudih narav
nih katastrof (hudo deževje, neur
ja, požari v času deževne dobe), ko 
so iz obličja zemlje izginile cele va
si in so ljudje ostali brez vsega-ze
lo je bila prizadeta tudi njegova mi
sijonska hiša, otroški vrtec in za
kristija cerkve, pogorela je župnija, 
je največji problem pijančevanje, 
brezmejno nasilje nad otroki, med
sebojno sovraštva.. 

V tako težkih razmerah med In
dijanci je delal misijonar Pavlic. 
Skrbel je za otroke, jih hranil, se 
boril proti pijančevanju, delal za 
spravo. Ljubil je resnico, zato ga 
vsi v tej deželi niso imeli radi. Po
leg tega je bil leta 2003 priča hu
dim političnim nemirom in je mo
ral /a nekaj časa zapustiti misijon. 
Franci je pred dvema letoma po
vedal, da je bil postni čas na misi
jonu tisto leto tako krut, da bi lah
ko napisal kriminalko. Enoteden
sko pijančevanje, prelepi, izdrta 
očesa, polomljeni nosovi, ropi... 
Sorodnik vaškega poglavarja je na 
silo zlil v usta 16-letnika tri kozar
ce čistega alkohola, ga slekel, zve
zal in ga porinil v krušno peč 
Pred zoro je sklical vaške veljake 
in začeli so ga zasliševati, kdo ga 
je opijanil. Fant bi moral reči, da 
ga je opijanil misijonar; ker tega 
ni izrekel, so ga pretepali, mu zlo
mili nos. ga ranili z nožem... Ko je 
Franci pozneje to izvedel, je skli
cal ljudi, starešine, vaškega jiogla-
varja, oče je prinesel ranjenega si
na in po dveh urah je storilec le 
priznal svoje dejanje in se opravi
čil. Sestanek je bil zaključen s 
spravo in s sklepom, da bo odprt 

misijonski urad, ki bo ščitil mla
doletne pred nasiljem in pijanče
vanjem, 

Iranci je z vsem srcem živel s si
romaki te pokrajine in z navduše
njem in zagnanostjo lajšal njihove 
življenjske stiske. Med eno dežev
nih dob je napisal Zgodovino mi
sijona. S pomočjo dobrotnikov je 
postavil novo kapelo. Pred krat
kim je dokončal gradnjo svoje 
univerze za uboge s podeželja; to
da sadu svojega dela ne bo videl, 
odšel je sredi načrtov... 5. marca 
2005 je umrl v bolnišnici v Fl Al 
tu. Ob škofijskem slovesu od nje
ga 6. marca v škofiji Fl Alto v Bo-
liviji je njegov sobrat misijonar 
Dicgo J.Pla poudaril, da je Franci 
izgoreval za ljudi, h katerim je bil 
poslan. Bil je njihovo edino upa 
nje in znamenje rešitve. Njegovo 
življenjsko načelo je bilo: Vse za 
uboge. Zanje je gradil univerzo, 
imel je šolo za odrasle, misijonsko 
jedilnico za 100 otrok, otroški vr
tec, dom za ostarele, nogometno 
šolo, goreče je skrbel za svoje ver
nike... Pri vsej polni skrbi za ubo
ge je pozabil nase, na svoje zdrav
je. Njegovo zemeljsko delo se je 
končalo, njegovo življenjsko po
slanstvo je bilo dopolnjeno v 39. 
letu življenja. Iz Bolivije je bil pre
peljan v Slovenijo in v nedeljo, 13. 
marca, so se njegovi rojaki iz žup
nije Zlato polje z mašo in molitvi
jo v cerkvi v Podgori tiho poslovi
li od njega; svoje zadnje počivališ
če pa je našel med sobrati lazaris-
ti na ljubljanskih Žalah, kjer je bil 
I i. marca pokopan. 

Na misijonu se bojijo, da bodo 
s Francijevo smrtjo prenehale do
nacije in da bi se njegovo delo iz
gubilo. Zalo razmišljajo, da bi v 
Sloveniji ustanovili fundacijo, ki 
bi nosila njegovo ime, usmerjala 
darove in nadaljevala zamisel mi
sijonarja Francija. Mogoče je le
tošnji zaključek posta pravi trenu
tek za to, da razmislimo o ponio 
či, da bo letošnja velika noč za nas 
vse res vstajenje odprtosti za po
trebe bližnjega... Vse informacije 
so na voljo v Misijonskem središ
ču Slovenije (tel. 300-5950, e-ma-
il: misi jonsko, središče, slovenj je-

rke m i 
MARINKA MOŠNIK 

M A T I Č N I P O D A T K I Z A F E B R U A R 
POROKE : 
V MESECI ; FIBRI AR)L NI BILO DRUGIH POROK 
ZLATA P O R O K A 
Zakonska zveza, sklenjena 12.2.1955 v Kamniški Bistrici med Ivanom 
Kuharjem, roj 6. (v 1931, in Julijami Perne, roj. 1. 7. 1934, je bila 19. 2. 
2005 slavnostno potrjena pred županom Občine Kamnik 
Zakonska zveza, sklenjena 12. 2. 1955 v Tuhinju med Pavlom Serša. roj 
9.2. 1929, in Amalijo Mohar.roj 1 l i l 930, je bila 12.2.2005 slavnost
no potrjena pred načelnikom Upravne enote Kamnik. 
SMRTI: 
s\ I 11 IOŽEFA. roj. Kramar. Kamnik. Bakovnik 1, upok , stara 85 let 
KOCUTAR FRANC Kamnik.Ul. Andreja Smolnikarja 4, upok. 
star 84 let 
KOPCAVAR LJUDMILA. roj.Borse, Kamnik. Aškerčeva ul. 2, upok.. 
M a r a l i let 
DOLINSF.K FRANČIŠKA. Nevlje 4, upok., stara 86 let 

- TEKA\ ( H \NTONIIA. roj Kraljic. Ig 226. stara 90 let 
M IHR MARIJA, roj. Pečnik, Kamnik.I fl, Ljudevita Stiasnvja 3, 
upok. stara 82 let 
GOLOB ANTON Podgorje Podgorje 81. upok., star ~8 let 
MERČT N (MUL, Kamnik Ul. Ljudevita Stiasnvja 8. upok . star 95 let 
SMIDO> M K ANDREJ, Kamnik, Tkalska pot 2. star 66 let 

- HRDIIČKA LAZNIK F M A. roj Penko, Mekinje, Cankarjeva c. 45, 
upok . stara 89 let 

- ZOBAVNIK IVANA, roj. Vrhovnik, Kamnik, Pot na Poljane 7, upok., 
stara 91 let 

- MALI IANFZ. Mekinje. Drnovškova pot 9, upok., star 89 let 
- HRAST VFNCFM.AV Kamnik, Kranjska e t( upok star % let 

M A T I Č N I P O D A T K I Z A M A R E C 
POROKE 
KORACTAŠO. Kamnik. Jakopičeva ul. 2~. zidar, star 40 let in KORO-
s| t BARBARA. Kamnik. Kajuhova pot 7, pomoč v kuhinji, stara 29 let 
CERAR ALF*. Dob. Tavčarjeva ul 6. gradbena dela, star 28 let in 
Rl Č1CAJ BOJANA. Srednje Jarše. Jarška C. 62. frizerka, stara 28 let 

SMRTI: 
GRAHFK BRANKO. Kamnik. Miklavčičeva ul. 4. inv. upok., star 50 let 

- ALJAŽ FR \\C1S| K Kamnik. Kebetova ul 10, upok., star 95 let 
ZORE IANFZ. Kamnik. Slatnarjeva ul. 16, upok., star 64 let 

- POMPE IVANA, roj. Zugcij, Kamnik. Ul. Jakoba Zupana 6. upok . 
SUM 7? let 
KI EMENC lATJ VY\. Kamnik.Ul. Matije Blejca 16, stara 55 let 
BOŠTIC CECILIJA, roj. Badalič. Klanec 16. stara 82 let 

- VAVP1 IH GORAZD, Kamnik, Steletova c. 13. star 40 let 
BOŠTIC CECILIJA, Mekinje. Polčeva pol 10. upok.. stara 85 let 
s| ŠTAR W V roj Vcršnik. Kamnik. Prvomajska ul. 9. stara 76 let 
GR IDIŠAR STANKO, Zagorje ob Savi, Kolovrat 18. star 19 let 

- B A L A M H FR \\( iskA Županje Njive 21, upok , Poljane 7, 
stara 71 let 

Foto klub Kamnik 
Vsi, ki vsaj malo spremljate dogajanje v našem malem mestecu, sle 

najbrž zasledili, da je Kamnik bogatejši za še eno društvo oziroma klub. 
To je Foto klub Kamnik, ki je bil ustanovljen konec lanskega leta 

, Kljub naši kratki »delovni dobi« in zaenkrat še manjšemu številu čla
nov se lahko že pohvalimo /. našo prvo klubsko razstavo, ki bo odprta 
20. aprila ob 19. uri v Matični knjižnici Kamnik. Na ogled bo do 15. 
maja. Ker je 23. aprila mednarodni dan knjige, tema razstave ni nič dru
gega kot - knjiga. 

Poleg prve večje razstave imamo ves čas v avl i kamniške 
knjižnice manjše razstave al i bolje rečeno »našo vitrino«. V njej 
so najboljše, najlepše in d ih jemajoče fotografije članov k luba. 
Poleg tega, da si tam ogledate naša umetniška dela, najdete tu
d i vse potrebne informaci je , kako postati naš član. Predstavi l i 
pa smo se tudi na medmrežju, na spletnem naslovu vvvvvv.fotok-
lub-kamnik.si. Obljubljamo vam, da je stran vredna ogleda! 

Za Foto k lub Kamn ik , Mi r ta Kadivec 

Redno zapos l imo 

p o t n i k a ( - c o ) 

n a t e r e n u 

P o g o j i : 

i z p i t B k a t e g o r i j e 

Pisne prošnje pošljite do 15. apr i la na naslov: 
PAX SVEČARNA ŠTELE, d.o.o. , G lavn i trg 16, Kamnik. 

fflETOOPOUS 
Steletova 8 | Kamnik | www metropoHs-sp n\ 

H U J S A N J E 
P O D S T R O K O V N I M V O D S T V O M 
S strokovno pomočjo bomo prilagodili vaše prehranjevalne 
navade in skupaj našli pot do vašega boljšega počutja. Program 
bo prilagojen vašemu načinu življenja in željam po izboljšanju. 

D e l o v n i č a s N O N S T O P o d 8 h d o 2 1 h 
v s o b o t o o d 8 h d o 1 6 h 

I v a n J e r i č 

1 9 1 9 - 2 0 0 5 

20.februarja letos je odšel 
k Bogu Ivan Jerič, Mlinarjev 
ata, iz Buča 23 v Tuhinjski 
dolini. Njegovo življenje je v 
javnosti morda najbolj za 
znamovalo od takratne 
oblasti njemu pripisano vod
stvo tkim. »protiljudskih de
monstracij« 17. in 18. oktob
ra 1955 proti rušenju zvonika 
prvotne cerkve v Šmartnem. 

Ivan Jerič se je rodil 27. de
cembra 1919 kot najstarejši sin pri Mlinarju v Buču. V mla
dostniških letih je opravljal kmečka dela in pomagal očetu 
pri delu v mlinu. Od domačije in mlina je bilo med obema 
vojnama premalo prihodkov za pokritje vseh potreb in Ivan 
si je moral z raznimi deli še kaj prislužiti. Tako je bil npr. le
ta 1939 zaposlen pri gradbenem podjetju Josip Dedek (ta je 
imel takrat tudi kamnolom v dolini Kamniške Bistrice) pri 
gradnji takrat zelo moderne dvopasovne avtomobilske be
tonske ceste od Ljubljane do Bleda. 

Druga svetovna vojna ga je zatekla na služenju vojaškega 
roka. Uspel seje izogniti okupatorjevemu ujetništvu. Izred
no težke vojne razmere, še posebej v Tuhinjski dolini, je ob 
bolehanju in tudi očitno ob božji pomoči, sicer ne brez te
žav in strahu, uspel preživeti. 

Po vojni se je Ivan poročil. V zakonu se mu je rodilo osem 
otrok. Ze leta 1947 mu je umrl oče in sam je prevzel očeto
vo obrt. Z ženo sta pridno delala v mlinu in na kmetiji. Kljub 
neprijaznim časom sta z veliko truda pričela z obnavljanjem 
domačije. Kmalu so razmere s strani komunistične oblasti po
stale za kmete in obrtnike še neznosnejše. Z davki so Jeriča, 
tudi zaradi udeležbe v Šmartinskih demonstracijah, še pose
bej trdo privijali. Ni zmogel več in leta 1962 je vrnil mlinar
sko obrt. Kot navadni cestni delavec - cestar se je zaposlil pri 
Cestnem podjetju Ljubljana. Po dvajsetih letih se je tam upo
kojil, star 63 let. 

Ivan je bil vse življenje globoko veren in aktiven kristjan. 
Že kot mladenič se je pred drugo svetovno vojno udeležil Ev-
harističnega kongresa leta 1935 in mednarodnega Evharis-
tičnega kongresa leta 1939, oba sta bila v Ljubljani. Njego
va trdna vera mu je tudi pomagala, da je zmogel prebroditi 
velike življenjske težave, npr. ko mu je leta 1987 komaj 65-
letna umrla žena Nežka ter leta 1991 in 1996 dva sinova. 

Dolga leta je pel pri cerkvenem zboru v domači fari, poz
neje več let na Šutni. Bil je tudi soustanovitelj pevskega zbora 
Mavrica. Tudi tam je bilo več let slišati njegov bas. 

Kot dober vernik ni mogel nikoli sprejeti oblastnega ko
munističnega režima po 2. svetovni vojni. Skupaj z številni
mi enakočutečimi sokrajani se je pred 50. leti (1955) odloč
no postavil proti rušenju cerkvenega zvonika s strani takrat
nih komunističnih oblasti. Zato je bil tudi zaprt. Pozneje je 
z velikim zanosom pomagal graditi novo, sedanjo farno cer
kev v Šmartnem (staro, mogočnejšo, so leta 1944 razstrelili 
partizani). 

Leta 1991 je z velikim navdušenjem dočakal novo ureditev, 
se kmalu nato vključil k Slovenskim krščanskim demokratom 
in nato k njihovi idejni naslednici Novi Sloveniji. V obeh je bil 
eden najzvestejših članov. Včasih s počasno tranzicijo ni bil 
najbolj zadovoljen. K sreči je le dočakal naš lanski vstop v EZ 
in 3. oktober, ko je, kot je tudi sam veroval, Slovenija dobi
la z novo Janševo vlado upanje na naš lepši pravičnejši jutri. 

O svojem življenju je Ivan Jerič zapustil zanimive zapiske. 
Upam, da bo njegovo pričevanje iz teh zapiskov o tragičnih 
Šmartinskih dogodkih (iz leta 1955) kmalu pripravljeno za 
objavo. 

MILAN VVINDSCHNURER 

tamu m j »m* naporni ttMctNM?! 
T E H N I Č N A T R G O V I N A j p f j ? j \ f | 

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203 

R A Z P R O D A J A H 
• ZAMRZOVALNA SKRINJA BOSCH 
GTN 34900, neto 3171,86x113x70 cm 
Wmm 65.436,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE IH 13E 
neto 1241,85x50x70 cm 
ZlSH#m 48.510,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE FH 21, neto 1981,85x80x70 cm 
j&mm 60.210,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE FH 33, neto 3071,85x110x70 cm 
Simm 75.510,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE FH 40, neto 3801,85x130x70 cm 
sajmm 80.oio,oo 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE FH 24C, neto 2301,85x110x70 cm 
liJmm 68.310,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA GORENJE FHE 30B, neto 3001,85x130x70 cm 
SJMeftOrj 80.910,00 

• ZAMRZOVALNA SKRINJA IIH 370, 
neto 2721,65x117x68 cm 
SUmflS 70.465,00 ^ , a o O ^ A o ^ 

YOVtf 

AKCIJSKE CENE iN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG 
U G O D N O P O N U D B O SI O G L E J T E V NAŠI P R O D A J A L N I 

- BREZPLAČNA DOSTAVA 
KREDITI GORENJE 1+3 DO I +24. do 12 mesecev obresti podarimo! 

file:///NTONIIA
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G U M E N O T E H N I Č N A T R G O V I N A 
Sedež: Ljubljanska 21/e, 1241 Kamnik, tel.: 831-10-10,839-55-19 

www.gumiz.com, info@gumiz.com 

»PLAŠČI « za gorska, treking, otroška ... kolesa 
»ZRAČNICE« za kolesa, motorje, avto,... še... še 
»PRIKLJUČKI« za zalivanje nastavki, pištole,... še ... še 
»NASTAVEK« za pipo 210,00 SIT 
»PIŠTOLA« medenina 1.999,00 SIT 
»CKVI« za zalivanje, 15 m 1.398,00 SIT 
»VOZIČKK« za cev, 45 m 2.990,00 SIT 
»CEVI« na zafto, bencin, zrak,... še ... še 

Delovni čas: 8 h -19 h , sobota: 8 h - 1 2 h 

S T E K L A R S T V O I R M I 
H O M E C - D O M Ž A L E 
0 1 / 7 2 1 5 7 1 7 , 0 1 / 7 2 2 7 0 8 9 
I S D N 0 1 / 7 2 2 8 9 9 7 , 0 1 / 7 2 2 8 9 9 8 

* ALU in PVC okna in vrata 
* izdelava termopan stekla 
* brušenje stekla in ogledal 
* izdelava izbočenih stekel 
* peskanje stekel 
* fuzije - vitraži 
* okvirjanje slik 

H; 

Spoštovani! 
Ko ob izgubi vašega 
najbližjega ne veste kam, 
so vam naše usluge na voljo 
Neprekinjeno Noč in Dan! 

Nudimo vam 
kompletne 

pogrebne storitve 
i « 

POGREBNIK 
POGREBNE STORITVE 

Ovorje, d.o.o. 

DVORJE št. 13, 4207 Cerklje 
Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685 (i 

Z A H V A L A 

W ^ ' e t u " ' l s ' c n e n a c ' o r n a zapustila naša draga 

s/ v 
A N K A S U S T A R 

roj. Veršnik iz Kamnika, Prvomajska 9 

Ob boleči izgubi se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, nek
danjim sodelavcem, prijateljem in znancem za izrečena so-
Žalja, podarjeno cvetje, sveče in spremstvo na njeni zadnji poti. 
Posebna zahvala gospodu Župniku in pevskemu /boru Mavrica. 

Žalujoči: vsi njeni 
Marec 2005 

Dobro in ri\i" druio 
naše predrage sestre Marije 
naj Bog blagoslavlja 
in naj jO r raju spremlja pelje angelov ... 

Z A H V A L A 
V 80. letu nas je nepričakovano 

zapustila naša draga sestra in teta 

M A R I J A 
P O D B R E G A R 

iz Sel v Tuhinju 
Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za izrečeno sožaljc, podarjeno cvetje, svefie in /a 
svete mase ter spremstvo 11:1 njeni zadnji poli. Hvala tudi 
Domu Starejših občanov Kamnik /a nego, g. župniku za lepo 

opravljen pogrebni obred ter Vinku Kavčiču. 
Vsi njeni 

Kamnik, marce 2005 

/•S 

w J 

Pomladna vri hašjtpriila 
in lakata, (to prideš ti, 
sedla i1'"" roina tla 
H> jokala, ker te ni. 

V SPOMIN 

Minilo je leto dni, odkar nas je 
nenadoma zapustil naš dragi mož 

V L A D I M I R V R A G O V I Ć 
Iskrena hvala prijateljem in vsem dobrim ljudem ki se ga 
spominjate, obiskujete njegov zadnji dom. prinašate cvetje 

in prižigale svečke v njegov spomin. 
V žalosti: žena Micka, hčerki Lidija in Vesna 

ter drugo sorodstvo 
April 2005 

3x ULTRA TURBO POVVER 
1xSUPERPOWER 

s o n č n i s t u d i o - n o v e ž a r n i c e 

H I T R A P O R J A V I T E V S U - D O 
Dodatna porjavitev ali enkratna porjavitev za posebne priložnosti je SU-DO 
airbrush tannlng. To je tehnika enakomernega brizganja porjavitvene tekočine 
na telo z učinkom v nekaj minutah in trajanjem tudi do 10 dni. 

K L I N I K A 

Z A M A L E Ž I V A L I 

VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o. 
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana 

Odpr ta je vsak de lavnik o d 8. do 2 0 . ure, 
ob s o b o t a h o d 8. do 1 3 . ure 
Naročila sprejemamo na telefonsko številko 

01/56-55-120. 

AGROPROMET CERKLJE 
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40 
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure 

UGODNA PONUDBA: 
- Ž I T A (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 

sončnične tropine, krmilne moke) 
- V S E V R S T E K R M I L za purane, piščance, 

kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene 
- U M E T N A G N O J I L A 
- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo in 

enodnevne piščance 
- J A B O L K A za ozimnico in prešanje 
- M O K A tip 500 , U G O D N E C E N E 
- S L A D K O R 1 8 9 S I T / k g pakiranje 2 5 kg 

KOR UZA akcijska cena 30 SIT/kg v razsutem stanju 

SEMENSKA KORUZA 
in SEMENSKE TRAVE na zalogi 

ZASEBNA 
ZOBOZDRAVSTVENA 
ORDINACIJA 
dr. Jagoda Strehovec 
Potočnikova 15, Domžale 
teU 7212-990 

Delovni čas: 
ponedeljek, sreda, četrtek 13^-18^ 

torek, petek 9h-12h 

Kamniški OBČAN w 

01/83 91 311 
041/662 450 

M a l i 

o g l a s i : 
I n s t r u i r a m m a t e m a t i k o i n 
f i z i k o . Te l . : 723-81 57, 0 4 1 / 
322-571,051/359-483. 

s k l i m o že z 

1 . 6 9 9 . 0 0 0 S I T 

I AHAC&Co., d.o.o., Mala Loka 15, 1230 Domžale 
Tel.: 01 / 56 27 100 

ahac.pizem.si 

s e n v t s 

RAČUNALNIKI 
nadgradnje - internet - instalacije 

kartuše in tonerji za tiskalnike 
mrežni in ostali povezovalni kabli 

- odstranjevanje virusov 

| Prodaja na obroke I 
TECH d.o.o . Ljubljanska c ?1e. KAMNIK 

(v obrtni coni Duplica) 
www teci) si 

i 
• 4p 

( V hi solza naša te lahki' zbudila, 
nazaj hi ti se nam vrnil. 
Oslu! vedno ti boš z nami. 
ker lako te imamo radi. 
v srcih naših ti fjviš, 
radosti se v nebesih veseliš. 

V SPOMIN 

13. aprila bo minilo leto dni, odkar je 
iz nase sredine odšel očka, mož, sin, 

brat, zet in svak 

M I R A N K R E G A R 

Iskrena hvala vsem, ki ga skupaj z nami ohranjate v lepem 
spominu. 

Vsi njegovi 

V SPOMIN 

. . t 5. aprila je minilo žalostno leto, 

J A N E Z A O C E P K A 

iz Volčjega Potoka 

Iskrena hvala vsem, ki se ga spominjate in prižigate svece. 

Vsi njegovi 

Ne jokajte oh mojem grobu, 
privoščite mi večni mir, 
izčrpala svoje sem mori, 
zaprla trudne sem oči. 

Z A H V A L A 

Na cvetno nedeljo je v 80. letu tiho 
zaspala naša draga mama, babica, 

tašča, sestra in teta 

M A R I J A Ž A V B I 
Kokarjeva mama 

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
prav vsem, ki ste nam izrazili besede sožalja, darovali cvetje 
in sveče, poklonili dar za maše in za polrebe cerkve, jo 
pospremili na njeni zadnji poli. Iskrena hvala gospodu župniku 
Jožefu TomšiCu. pogrebcem, pevcem, trobentaču, govornici in 
podjetju Pogrebnik, šc posebej pa sosedom za vso pomoč. 

Vsem in vsakemu posebej - hvala! 
Žalujoči vsi njeni 

Zgornji Tuhinj, Golice, Zgornja Rcćica, marec 2005 
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Z A H V A L A 

V 81. letu starosti nas je po težki 
bolezni zapustil mož, oCe, tast. dedek 

in pradedek 

M A R I J A N 

D O L I N Š E K 
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem, sodelavcem Titana, Biringa in Semenarne za 
izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše. Zahva
ljujemo se osebju Zdravstvenega doma Kamnik, posebej Se 
dr. Pfajfarjevi za njeno nesebično zdravniško pomoč. Hvala 
g. župniku Dularju za lepo opravljen pogrebni obred in pev
cem okteta Krt za zapete pesmi slovesa. Hvala tudi predstav
niku Zveze borcev Kamnik za poslovilne besede ter prapor
ščakom ZB Kamnik. Iskrena zahvala vsem, ki ste se pokloni
li njegovemu spominu in ga pospremili tla njegovi zadnji poti 

Žalujoči: vsi njegovi 
Apri l 2005 

http://www.gumiz.com
mailto:info@gumiz.com


Razkošje, ki se g a hitro navad i t e . 
Novega Passata lahko doživite na testni vožnji. 
Vabljeni v naš salon! 

Nov i Passat 

A v t o D e b e v c 
M e n g e š , Gorenjska c. 13,01 /72 30 330 
T r z i n , Ljubljanska c. 17, 01/56 42 388 
w w w . a v t o d e b e v c . s i 

Ljudska l.'nivcr/a 
Škof ja loku 
Podlllhllik I a 
4220 Škofja loka 

tri.: 04/506 1.1 00 
fax: IM/512 (M X8 
www.iu-sknrjaioka.si 

FAKULTETA ZA MANAGEMENT KOPER 
razpisuje v Škofji Loki 
I. letnik univerzitetnega in I. letnik 
visokošolskega strokovnega izrednega 
študijskega programa »Management«; 
oba programa sta že prilagojena Bolonjski 
deklaraciji in bosta izvedena v treh letih. 

I N F O R M A T I V N I D A N 

bo v eclrlek, 21. 4., ob 16. uri, 
v prostorih Ljudske univerze. Partizanska I, 
Škofja Loka (bivša vojašnica). 

Informacije: 04/ 506-13-70 

www.lu-skofjaloka.si 
www.fm-kp.si 

D V D b o d o o p a z i l i v s i . . . 

pr ihranek boste o b č u t i l i samo v i . 

tri 
PaufMrt 107 lahka v aprHu k uprt* po rabatu UVo ta novo in i 
prihrankom do 400.000 SIT*. V tamu pa borno dodaH t* DVD 
k»rnp**t, W vMpV,^ DVD pr»t*afrir*, LCD afcran, par tliAaHt 
In • i .i 11. r, > u, upravtlalnth. Vradno« DVD kompiata in montaža po 
fantku Paugaoi 5k»ant|a p 600.000 SIT** (DDV vktkj/an) Val itarl 
avto bomo mradnotlt po tranumo vâ amam fantku Eurotan. KfltBni 
vozil In DVD komplaiov |a omajana In valja fa avtomobtla. dobavljana 
tto konra aprila TKA 

II II',mi .. •« TOTAl. 3 0 7 
UŽITEK V DOVRŠENOSTI. 

RODEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje -
www. rodex.si, 01/722 70 10, 722 77 98, 722 88 68 

TR6qwiNA 

V Kamniku, Trdinova 7/a 
(v prostorih nekdanjega Tuš marketa Mana) 

ti ti 

UGODNA IN PESTRA PONUDBA 
UDOBNIH MODNIH OBLAČIL PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 

T A I L O R 

Pričakujemo vas od 
ponedeljka do petka 
med 10. in 20. uro, 

ob sobotah med 8. in 12. uro. 

Pomislite rva nas, ko boste 
potrebovali cvetlične lonce 

za direktno sajenje, korita 
za rože, vrtne sedežne 

garniture iz ratana ali roloje 
in zastirke, ki Vas bodo 
zaščitili pred dežjem in 

sončnimi žarki. 
TERA RD d.o.o. KOMENDA, MLAKA 4, 
tel.: 01/83 41 004 , 83 41 0 1 5 
Bambusovi zvončki, okrasne slike, različne košare ter 
veliko okrasnega in uporabnega porcelana in keramike 
(skodelice, jedilni servisi, krožniki, pekači...) pa bodo 
popestrili Vaš dom. 

Nudimo Vam še različne izdelke, primerne za opremo 
doma ali priložnostna darila po zelo ugodnih cenah. 

Trgovina v Komendi je odprta vsak dan od 8. do 
19. ure, ob sobotah od 8. do 13 . ure. 

Vabljeni ! 

o b i š č i t e največjo računalniško I p y M e r c a t o r C e n t e r K a m n i k 

/ n o in servis v Kam riku 1 

ui telite 1UK j j u ^ u j : 

MEGAhit je blagovna znamka računalnikov 
z več kot 10 letno tradicijo 

E - m i s i j a d . o . o . 
K A M N I K 
Ljubl janska ce s ta 21 d, 
Tel.: 01 8 3 0 35 30 

Računalniški komplet 

PREMIUM GAMA 
AMD 2800+ 
256MB 
DVD + CDRW 
80GB trdi disk 
AGP ATI Radeon 9250 128MB 
+ Tipkovnica in miška 

z 17" LCD Monitorjem 

155.500 sit 

1 3 9 . 9 5 0 sit 

cena z 10% popustom 

Multifunkcijska naprava 
Tiskalnik. Scaner, Kopirec 

HP 1315 

25.990 sit 

2 3 . 3 9 0 sit 

cena z 10% popustom 
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o t r o š k e u r i c e 

o b p e t k i h p o p o l d a n 

8. aprila, ob 17. uri 

I G R A N A P R E D S T A V A V E S E L I V R T N A R 

15. aprila, ob 18. uri 

L U M P I J E V G L A S B E N I K O T I Č E K 

22. aprila, ob 17. uri 

Igrano-lutkovna predstava S A P R A M I S K A 

Nekaj dobrih idej za ugoden nakup! t 

L O K A KAVA, 250 g 
FRUC mineral, 1,5 I 
SOSEDOV K R U H pak., 700 g 
SVINSKA LEDJA S FILEJEM, 1 kg 

259,00 SIT 
159,00 SIT 
299,00 SIT 
899,00 SIT 

Ponudba velja do 19. 4. 2005! 

5 na Dan v akciji 

w w w . e - m i s i j a . s i 

http://www.avtodebevc.si
http://www.iu-sknrjaioka.si
http://www.lu-skofjaloka.si
http://www.fm-kp.si
http://www.e-misija.si

